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00:00:17.999 --> 00:00:22.250 

Otwieram XVII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX kadencji. 

 

00:00:22.250 --> 00:00:25.560 

Witam na dzisiejszej sesji Zastępcę Burmistrza  

 

00:00:25.560 --> 00:00:27.511 

Pana Wojciecha Szefnera. 

- Dzień dobry. 

 

00:00:28.351 --> 00:00:31.596 

- Zastępcę Burmistrza Pana Marcina Górnego. 

 

00:00:31.656 --> 00:00:33.837 

- Dzień dobry. 

 

00:00:33.877 --> 00:00:36.279 

- Sekretarza Gminy Sulechów, Panią Magdalenę 

Klucznik. 

 

00:00:36.339 --> 00:00:40.161 

- Dzień dobry. 

 

00:00:40.201 --> 00:00:44.443 

- Witam Sołtysów sołectw Gminy Sulechów. 

 

00:00:44.503 --> 00:00:49.325 

Witam również Pana Mirosława Pacynę dowódcę 

jednostki 

 

00:00:49.345 --> 00:00:50.686 

ratowniczo-gaśniczej w Sulechowie. 

 

00:00:53.227 --> 00:00:55.428 

Witam również Kierowników wydziałów Urzędu 

Miejskiego, 

 

00:00:55.469 --> 00:00:58.130 

Obsługę prawną i Kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

00:01:00.293 --> 00:01:03.575 

Serdecznie witam Mieszkańców Gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:01:03.615 --> 00:01:04.956 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:01:08.378 --> 00:01:11.280 

Wysoka Rado stwierdzam, że na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

00:01:11.300 --> 00:01:14.562 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:01:14.602 --> 00:01:18.805 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 

jest 18 radnych. 

 

00:01:18.825 --> 00:01:21.867 

W związku z tym stwierdzam, że obrady XVII sesji IX 

kadencji Rady 

 

00:01:21.907 --> 00:01:24.869 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

00:01:27.267 --> 00:01:29.848 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

00:01:29.868 --> 00:01:33.649 

a więc nie będę odczytywać porządku obrad. 

 

00:01:33.709 --> 00:01:37.710 

Czy do proponowanego porządku obrad, 

 

00:01:37.730 --> 00:01:41.210 

ktoś z Państwa Radnych chciałby wprowadzić jakieś 

zmiany? 

 

00:01:41.230 --> 00:01:43.351 

To może ja zacznę. 

 

00:01:43.411 --> 00:01:46.972 

Mamy zgłoszenie Pana Burmistrza na piśmie 

wniosek o rozszerzenie 

 

00:01:47.032 --> 00:01:50.993 

porządku obrad o cztery uchwały druki numer 87, 

 

00:01:51.313 --> 00:01:54.714 

88, 89 i 90. 

 

00:01:54.774 --> 00:01:59.470 

Państwo te druki macie tutaj na eSesji, 

 

00:01:59.570 --> 00:02:04.012 

a ja natomiast chciałbym wprowadzić do porządku 

obrad następujące 

 

00:02:04.032 --> 00:02:08.934 

zmiany. Po pierwsze z porządku obrad usunąć dwie 

uchwały dotyczące 
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00:02:08.974 --> 00:02:12.255 

planu zagospodarowania przestrzennego Brzezie 

koło Sulechowa ulica 

 

00:02:12.295 --> 00:02:19.058 

Styki. To są kolejne uchwały druk numer 73 i 74 oraz 

wprowadzić 

 

00:02:19.118 --> 00:02:22.820 

do porządku obrad najpierw na wniosek komisji 

uchwały dotyczące 

 

00:02:24.291 --> 00:02:28.495 

Komisji Przestrzegania Prawa, ale również uchwały, 

 

00:02:28.535 --> 00:02:33.959 

które są bardziej ogólne to jest druk numer 83. 

 

00:02:33.959 --> 00:02:35.740 

To jest petycja w sprawie sądów. 

 

00:02:35.780 --> 00:02:37.502 

To jest z Komisji Przestrzegania Prawa. 

 

00:02:37.562 --> 00:02:42.345 

Druk numer 84, to jest petycja dotycząca 

nielegalnych emigrantów. 

 

00:02:42.385 --> 00:02:46.168 

To jest też z Komisji Przestrzegania Prawa. 

 

00:02:46.208 --> 00:02:50.712 

Druk numer 85, to jest też petycja w sprawie 

pomników przyrody. 

 

00:02:52.146 --> 00:02:55.447 

Druk numer 86, podtrzymanie stanowiska Rady, 

 

00:02:55.507 --> 00:02:57.267 

to też dotyczy skargi Komisji Skarg, 

 

00:02:57.287 --> 00:03:00.788 

Wniosków i Petycji i druk numer 91. 

 

00:03:01.208 --> 00:03:05.569 

W ostatniej chwili Pani mecenas udało się 

przygotować nam uchwałę 

 

00:03:05.589 --> 00:03:09.150 

dotyczącą Budżetu Obywatelskiego, więc dzisiaj 

możemy o niej 

 

00:03:09.190 --> 00:03:10.330 

podyskutować. 

 

00:03:10.370 --> 00:03:13.751 

Jeżeli Państwo uznacie, że jest gotowa to ją dzisiaj 

przyjmiemy, 

 

00:03:13.791 --> 00:03:16.612 

jeżeli nie to przyjmiemy ją na kolejnym posiedzeniu. 

 

00:03:18.518 --> 00:03:20.640 

Czy ktoś z Państwa Radnych... 

 

00:03:20.700 --> 00:03:24.264 

Kolejność będę proponował wprowadzenia do 

porządku obrad zgodnie 

 

00:03:24.284 --> 00:03:25.826 

z numeracją uchwał, tak. 

 

00:03:25.886 --> 00:03:30.151 

Czyli będą najpierw uchwały, które tam trafiły z 

Komisji 

 

00:03:30.191 --> 00:03:32.173 

Przestrzegania Prawa, potem uchwały od 

burmistrza, 

 

00:03:32.193 --> 00:03:35.998 

a na końcu będzie Budżet Obywatelski, czyli tą 

kolejność wynikającą 

 

00:03:36.018 --> 00:03:37.960 

z numeracji. Bardzo proszę, Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

00:03:39.352 --> 00:03:41.373 

- Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie 

Przewodniczący, 

 

00:03:41.433 --> 00:03:44.836 

Panie Burmistrzu, Pani Sekretarz, Szanowni Goście, 

 

00:03:44.876 --> 00:03:46.197 

Wysoka Rado. 

 

00:03:46.377 --> 00:03:50.179 

My jako Klub Prawa i Sprawiedliwości mamy pewne 

wątpliwości co 

 

00:03:50.259 --> 00:03:52.741 

do zaproponowanych dzisiaj druków. 

 

00:03:52.781 --> 00:03:56.644 
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Jeszcze zanim przystąpię do omówienia, 

 

00:03:56.704 --> 00:03:59.637 

o których drukach mam na myśli, dopytam Panie 

Przewodniczący, 

 

00:03:59.637 --> 00:04:04.400 

czy ten wniosek o usunięcie druków 73 i 74 

 

 

00:04:04.400 --> 00:04:06.704 

będzie głosowany odrębnie czy to będzie zbiorczo? 

 

00:04:06.704 --> 00:04:09.101 

- Wszystko będziemy odrębnie głosować. 

- Odrębnie. Aha. 

 

00:04:09.101 --> 00:04:16.460 

To zanim do druków 73 i 74 chciałbym wyrazić 

zdziwienie 

 

00:04:16.500 --> 00:04:19.343 

oraz niezrozumienie z druku numer 84. 

 

00:04:19.343 --> 00:04:21.285 

I mam pytanie do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

 

00:04:21.325 --> 00:04:28.633 

Wniosków i Petycji, ponieważ treść uchwały 

odnośnie petycji ośrodków 

 

00:04:28.673 --> 00:04:30.355 

dla nielegalnych emigrantów. 

 

00:04:31.372 --> 00:04:35.515 

W mojej ocenie jest niejako sprzeczna chociażby z 

uchwałą, 

 

00:04:35.555 --> 00:04:38.617 

którą podjęła Rada Miejska w kwietniu. 

 

00:04:38.677 --> 00:04:43.641 

A przypomnę i pozwolę sobie króciutko streścić 

historię. 

 

00:04:43.701 --> 00:04:48.104 

W marcu wpłynęła petycja mieszkańca Gminy 

Sulechów. 

 

00:04:48.784 --> 00:04:54.006 

W marcu również nie konsultując z tym Panem nasz 

klub przygotował 

 

00:04:54.066 --> 00:04:58.729 

uchwałę w formie apelu dotyczącą nieprzyjmowania 

nielegalnych 

 

00:04:58.769 --> 00:05:01.810 

migrantów, czego Rada Miejska nie przyjęła w 

marcu, 

 

00:05:02.498 --> 00:05:04.839 

ponieważ treść była dla Państwa nieodpowiednia, 

 

00:05:04.879 --> 00:05:06.939 

zatem do kwietnia mieliśmy czas, 

 

00:05:06.999 --> 00:05:09.280 

żeby tą treść opracować. 

 

00:05:09.320 --> 00:05:11.461 

Ona została zmieniona w kwietniu. 

 

00:05:11.541 --> 00:05:16.242 

Nasz klub w dalszym ciągu proponował dla Rady 

Miejskiej, 

 

00:05:16.302 --> 00:05:22.404 

ażeby taką uchwałę przyjąć w kwietniu i z tego co 

pamiętam po dwóch 

 

00:05:22.444 --> 00:05:31.684 

przerwach wpadł, nagle została zaproponowana 

uchwała Pana Artura 

 

00:05:31.744 --> 00:05:37.706 

Lepki, która przypomnę jest uchwałą daleko idącą 

przynajmniej w mojej 

 

00:05:37.746 --> 00:05:40.848 

ocenie i naszego klubu od rzeczywistości. 

 

00:05:40.868 --> 00:05:46.150 

Przypomnę paragraf pierwszy, Rada Miejska w 

Sulechowie wyraża 

 

00:05:46.190 --> 00:05:49.092 

poparcie dla stanowiska polskiego rządu 

dotyczącego, 

 

00:05:49.373 --> 00:05:52.475 

żeby Polska nie implementowała paktu 

migracyjnego ani projektów, 

 

00:05:52.495 --> 00:05:57.418 
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które miałyby doprowadzić do przymusowego 

przyjmowania migrantów. 

 

00:05:57.498 --> 00:06:02.001 

Nasz klub oczywiście takiej uchwały nie poparł z 

prostej przyczyny. 

 

00:06:02.041 --> 00:06:06.464 

To nie jest tak, że kraj członkowski Unii Europejskiej 

ten pakt może 

 

00:06:06.504 --> 00:06:07.845 

lub nie może implementować. 

 

00:06:07.905 --> 00:06:09.706 

Komisja Europejska wyraźnie wyraziła się, 

 

00:06:09.766 --> 00:06:16.599 

że pakt migracyjny będzie wdrażany od 2026 roku. 

 

00:06:16.639 --> 00:06:21.141 

I to nie jest tak, że dany kraj może tego nie 

implementować lub może 

 

00:06:21.161 --> 00:06:22.282 

implementować. 

 

00:06:22.302 --> 00:06:24.043 

To jest narzucone z góry. 

 

00:06:24.083 --> 00:06:27.825 

Zatem taki apel nasz klub nie poparł z prostej i 

oczywistej 

 

00:06:27.845 --> 00:06:31.366 

przyczyny, jest sprzeczny z prawem europejskim ta 

uchwała. 

 

00:06:31.406 --> 00:06:33.567 

Niemniej wracając do samego druku, 

 

00:06:33.607 --> 00:06:38.950 

druku numer 84, w którym to uzasadnienie możemy 

sobie przeczytać, 

 

00:06:38.990 --> 00:06:44.613 

proszę Państwa, że petycja mieszkańca gminy nie 

zasługuje na uznanie. 

 

00:06:47.463 --> 00:06:50.424 

Niezasługującą na uznanie z przyczyn określonych w 

uzasadnieniu 

 

00:06:50.484 --> 00:06:52.544 

w paragrafie pierwszym. 

 

00:06:52.584 --> 00:06:56.245 

No jeśli w kwietniu Rada Miejska podejmuje 

uchwałę, 

 

00:06:56.265 --> 00:06:59.866 

którą właśnie odczytałem, chociaż ona jest jaka jest, 

 

00:06:59.906 --> 00:07:04.927 

zatem Rada Miejska powinna tą petycję uznać za 

zasadną. 

 

00:07:04.967 --> 00:07:07.147 

Jest to dosyć logiczne. 

 

00:07:07.187 --> 00:07:10.668 

Tak że w naszej ocenie ten druk w takiej formie nie 

może być dzisiaj 

 

00:07:10.728 --> 00:07:12.544 

przyjęty. 

 

00:07:12.604 --> 00:07:16.366 

Ewentualnie proszę o przerwę i Pana 

Przewodniczącego o zmianę treści, 

 

00:07:16.386 --> 00:07:18.127 

ponieważ my się nie zgadzamy z taką formą. 

 

00:07:18.167 --> 00:07:23.111 

Ewentualnie w przypadku wprowadzenia do 

porządku obrad my taki druk 

 

00:07:23.151 --> 00:07:25.992 

jako klub na pewno nie poprzemy. 

 

00:07:26.032 --> 00:07:30.095 

Wracając do druku 73 i 74, Panie Przewodniczący, 

 

00:07:30.115 --> 00:07:33.477 

chciałbym tylko poprosić o wyjaśnienie. 

 

00:07:33.517 --> 00:07:38.981 

Jest to druk, który zaproponował Pan Burmistrz 

odnośnie nienaruszenia 

 

00:07:39.001 --> 00:07:41.683 

studium miejscowego planu. 

 

00:07:42.987 --> 00:07:46.791 
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Co takiego się stało, że te druki są dzisiaj usuwane z 

porządku 

 

00:07:46.851 --> 00:07:49.975 

obrad? Czy treść dla Państwa Radnych, 

 

00:07:50.035 --> 00:07:53.138 

Radnych z Brzezia jest niewłaściwa? 

 

00:07:53.178 --> 00:07:56.061 

Czy tak się może składa, że akurat to miejsce dla 

Państwa jest 

 

00:07:56.101 --> 00:07:59.872 

niekorzystne, a w innych lokalizacjach często bywało 

tak, 

 

00:07:59.932 --> 00:08:02.654 

że jednak radni podnosili rękę za. 

 

00:08:02.674 --> 00:08:05.877 

Tak że poprosiłbym o wyjaśnienie, co takiego się 

stało, 

 

00:08:05.917 --> 00:08:08.879 

że te drugi dzisiaj muszą być usunięte z porządku 

obrad? 

 

00:08:08.899 --> 00:08:13.063 

Bo w mojej ocenie druk zaproponowany przez Pana 

Burmistrza raczej 

 

00:08:13.103 --> 00:08:15.565 

jest w porządku. 

 

00:08:15.585 --> 00:08:18.807 

- Dziękuję. Ja tylko powiem odpowiadając na tą 

drugą część Pana 

 

00:08:18.867 --> 00:08:21.149 

pytania. Nie był Pan obecny na komisji, 

 

00:08:21.189 --> 00:08:24.092 

więc nie brał Pan udziału w tej dyskusji, 

 

00:08:24.112 --> 00:08:26.534 

która się toczyła na tym posiedzeniu, to ja powiem 

tak. 

 

00:08:27.725 --> 00:08:31.292 

Na sesji, na IV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

przyjęliśmy 

 

00:08:31.353 --> 00:08:35.782 

uchwałę, która inicjowała proces zmiany planu i tam 

było wyraźnie 

 

00:08:35.822 --> 00:08:40.782 

zapisane, że chcemy przenieść okablowanie i 

umożliwić tam budownictwo 

 

00:08:40.822 --> 00:08:42.383 

jednorodzinne. 

 

00:08:42.423 --> 00:08:47.626 

W wyniku dyskusji, którą prowadził Pan Burmistrz 

przy użyciu swoich 

 

00:08:47.666 --> 00:08:51.088 

służb zapisy zmieniły się, że możliwe jest tam 

budownictwo 

 

00:08:51.108 --> 00:08:53.910 

wielorodzinne, a radni się na to nie zgadzają, 

 

00:08:53.950 --> 00:08:55.971 

dlatego ta uchwała jest wycofywana. 

 

00:08:55.991 --> 00:08:58.112 

My chcemy tam budownictwo jednorodzinne, 

 

00:08:58.132 --> 00:09:01.714 

które będzie spójne z przestrzenią, która tam jest. 

 

00:09:01.734 --> 00:09:07.535 

Natomiast budynki, które mają 9 lokali, bo tak chyba 

wynika z tej 

 

00:09:07.595 --> 00:09:12.819 

uchwały, to jest już według mnie mniejsze 

budownictwo wielorodzinne, 

 

00:09:12.859 --> 00:09:13.920 

na które się nie zgadzamy. 

 

00:09:13.960 --> 00:09:19.325 

Widzimy, że nie widzimy takiej potrzeby na takie 

budownictwo, 

 

00:09:19.345 --> 00:09:23.929 

dlatego proponujemy usunięcie tego z porządku 

obrad. 

 

00:09:23.969 --> 00:09:25.751 

Nie widzę więcej zgłoszeń, a widzę. 
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00:09:25.811 --> 00:09:26.932 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

00:09:28.226 --> 00:09:30.189 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, 

 

00:09:30.209 --> 00:09:32.492 

Szanowni Goście, pozwólcie Państwo, 

 

00:09:32.532 --> 00:09:34.475 

że kilka słów dopowie Pan Damian, 

 

00:09:34.535 --> 00:09:38.200 

ponieważ wkradły się pewne nieścisłości w Państwa 

komentarzach. 

 

00:09:38.260 --> 00:09:41.845 

Bardzo bym prosił Pana Damiana to doprecyzuje jak 

było przed zmianą, 

 

00:09:41.865 --> 00:09:43.307 

jaka jest proponowana zmiana. Dziękuję. 

 

00:09:44.178 --> 00:09:47.719 

- Dziękuję. Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, 

 

00:09:47.799 --> 00:09:50.801 

jeżeli chodzi o te plany miejscowe, o których tutaj 

dyskutujemy, 

 

00:09:50.861 --> 00:09:54.982 

to w obecnych zapisach planu jest możliwość 

zabudowy wielorodzinnej, 

 

00:09:55.022 --> 00:09:57.904 

tylko że w określonych gabarytach wielkości. 

 

00:09:58.004 --> 00:10:02.846 

Czyli zapisy obecnego planu pozwalają na budowę 

budynku 

 

00:10:02.886 --> 00:10:06.787 

wielorodzinnego do pięciu lokali mieszkalnych i do 

dwóch kondygnacji 

 

00:10:06.827 --> 00:10:11.509 

wysokość, jeżeli chodzi o wysokość i chcemy jakby 

te zapisy powtórzyć 

 

00:10:11.549 --> 00:10:13.890 

w tym nowym planie. 

 

00:10:14.808 --> 00:10:19.854 

W nowym planie, który został przedstawiony na tę 

sesję Państwu jest 

 

00:10:19.894 --> 00:10:25.149 

zapis, jeżeli chodzi o wysokość budynków do trzech 

kondygnacji 

 

00:10:25.169 --> 00:10:27.289 

i do dziewięciu lokali mieszkalnych. 

 

00:10:27.329 --> 00:10:30.870 

I tutaj jest propozycja, jest to uzgodnione również z 

właścicielem 

 

00:10:30.890 --> 00:10:34.711 

nieruchomości, że mu to odpowiada te zapisy, 

 

00:10:34.731 --> 00:10:37.491 

które są w obecnym planie i jakby prosi, 

 

00:10:37.511 --> 00:10:42.492 

żeby to poprawić, żeby tu nie było problemu z 

uchwaleniem tego planu, 

 

00:10:42.552 --> 00:10:45.593 

żeby to poprawić, żeby te zapisy ograniczające 

wysokość do dwóch 

 

00:10:45.633 --> 00:10:49.053 

kondygnacji i do pięciu lokali wprowadzić do tego 

nowego planu, 

 

00:10:49.093 --> 00:10:51.393 

czyli powtórzyć to co jest w tej chwili. 

 

00:10:51.474 --> 00:10:53.354 

A jemu zależy głównie też na tym, 

 

00:10:53.414 --> 00:10:56.535 

żeby usunąć tą z planu miejscowego tą linię, 

 

00:10:56.555 --> 00:10:59.637 

ten korytarz ograniczający, możliwość zabudowy w 

związku z linią 

 

00:10:59.657 --> 00:11:00.797 

napowietrzną. To jest jakby główny powód. 

 

00:11:00.817 --> 00:11:05.239 

I nie zależy mu na tych zapisach, które zostały teraz 

wprowadzone. 
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00:11:05.259 --> 00:11:06.280 

I prosi, żeby powtórzyć te... 

 

00:11:06.300 --> 00:11:07.961 

Była wielorodzinna i dalej będzie wielorodzinna, 

 

00:11:07.981 --> 00:11:10.182 

ale do pięciu lokali, tak. 

 

00:11:10.222 --> 00:11:13.404 

Bo powyżej trzech lokali to już jest zabudowa 

wielorodzinna to musimy 

 

00:11:13.424 --> 00:11:15.064 

o tym pamiętać. I pięć lokali jemu odpowiada. 

 

00:11:15.084 --> 00:11:16.125 

Prosi żeby tak to zmienić. Dziękuję. 

 

00:11:16.165 --> 00:11:26.278 

- Dziękuję. Ja może tylko dodam, że od Pana 

radnego Artura Lepki 

 

00:11:26.318 --> 00:11:29.403 

wpłynął do mnie wniosek, ja go przekażę, 

 

00:11:29.423 --> 00:11:32.508 

dotyczący tej uchwały i dotyczący zmian. 

 

00:11:32.548 --> 00:11:35.833 

Państwo Radni otrzymacie i tam jest więcej uwag do 

tego projektu 

 

00:11:35.853 --> 00:11:39.677 

uchwały np. dotyczące procentu zabudowy 

mieszkaniowej, 

 

00:11:39.717 --> 00:11:42.861 

tam jest zapisane 50 procent i tutaj też byśmy 

chcieli o tym 

 

00:11:42.901 --> 00:11:44.443 

podyskutować. 

 

00:11:44.483 --> 00:11:49.509 

Myślę, że będzie potrzebne jakieś takie osobne 

spotkanie radnych 

 

00:11:50.249 --> 00:11:54.514 

zainteresowanych tą uchwałą i z inwestorem i z 

Damianem, 

 

00:11:54.554 --> 00:11:56.917 

żeby tutaj podyskutować o szczegółach, 

 

00:11:56.977 --> 00:11:58.559 

bo tych uwag tu się pojawiło dużo, 

 

00:11:58.599 --> 00:11:59.980 

dużo więcej. 

 

00:12:00.120 --> 00:12:04.322 

Ja ten druk przekażę, bo tutaj nie będę czytał tych 

propozycji, 

 

00:12:04.342 --> 00:12:08.524 

o których radni będą chcieli dyskutować na jakimś 

osobnym spotkaniu. 

 

00:12:08.544 --> 00:12:10.885 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:12:10.965 --> 00:12:12.645 

- Dziękuję. Zatem ta pierwotna uchwała, 

 

00:12:12.685 --> 00:12:16.327 

która dzisiaj jest wycofywana z porządku obrad. 

 

00:12:16.487 --> 00:12:20.008 

Rozumiem, że to też było wcześniej omawiane z 

inwestorem, 

 

00:12:20.048 --> 00:12:21.549 

że on jednak chciał trzy kondygnacje. 

 

00:12:22.418 --> 00:12:25.580 

I Pan Burmistrz to uwzględnił, dlatego 

zaproponował nam taką uchwałę. 

 

 

00:12:25.580 --> 00:12:27.955 

- Mogę Panie Przewodniczący? 

- Bardzo proszę. 

 

00:12:28.846 --> 00:12:32.242 

- Tak, był w trakcie jakby tworzenia, 

 

00:12:32.282 --> 00:12:36.564 

tworzenia projektu planu był wniosek inwestora, 

 

00:12:36.644 --> 00:12:39.025 

ale on jakby się z tego wycofuje. 

 

00:12:39.085 --> 00:12:41.786 

Nie zależy mu na tych trzech kondygnacjach. 
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00:12:41.846 --> 00:12:44.627 

Głównie zależy mu na tej likwidacji tej linii 

ograniczającej ten 

 

00:12:44.667 --> 00:12:47.388 

korytarz taki technologiczny ograniczający 

możliwość zabudowy. 

 

00:12:49.211 --> 00:12:51.832 

Mieliśmy spotkanie. 

 

00:12:51.912 --> 00:12:56.732 

On ma już jakiś pomysł, nawet wstępnie taki projekt 

na takie budynki 

 

00:12:56.772 --> 00:12:58.573 

czterolokalowe. 

 

00:12:58.633 --> 00:13:05.154 

Tak że te zapisy jakby tutaj nie ograniczają jego 

pomysłu, tak. 

- Dziękuję. 

 

00:13:05.194 --> 00:13:07.514 

- Jeszcze mam w takim razie uwagę, 

 

00:13:07.554 --> 00:13:10.435 

ponieważ pozwolę sobie przypomnieć, że w 

poprzedniej kadencji była 

 

00:13:10.475 --> 00:13:14.595 

bardzo podobna i analogiczna sytuacja w innej 

części Gminy Sulechów, 

 

00:13:14.615 --> 00:13:17.316 

gdzie Rada niestety zachowała się nieco inaczej. 

 

00:13:18.354 --> 00:13:20.837 

Mam po prostu takie wrażenie, że jeśli to dotyczy 

miejsca, 

 

00:13:20.877 --> 00:13:24.020 

gdzie konkretnie radni mieszkają, to tam faktycznie 

powinno być 

 

00:13:24.080 --> 00:13:28.465 

zabudowa niższa, ale kiedy to dotyczy konkretnej 

lokalizacji innej 

 

00:13:28.505 --> 00:13:29.867 

gminy, to głosujemy za. 

 

00:13:29.907 --> 00:13:34.071 

Więc trzymam Państwa Radnych, że przez tą 

kadencję równie wiernie 

 

00:13:34.091 --> 00:13:37.892 

będziecie taki plan przestrzenny w każdej lokalizacji 

gminy 

 

00:13:37.932 --> 00:13:40.754 

utrzymywać, że jeśli jest zabudowa jednorodzinna, 

 

00:13:40.774 --> 00:13:44.797 

to faktycznie w centrum takiej zabudowy nie 

powinny powstawać 

 

00:13:44.857 --> 00:13:46.118 

wielorodzinne patch bloki. 

 

00:13:46.178 --> 00:13:48.860 

Tak wierzę i trzymam za słowo, i nie wiem, 

 

00:13:49.120 --> 00:13:51.982 

Panie Przewodniczący, co robimy z drukiem 

odnośnie nielegalnych 

 

00:13:52.002 --> 00:13:56.526 

migrantów 84, ponieważ jak sam Pan widzi jest 

uzasadnienie nieco 

 

00:13:56.566 --> 00:13:58.047 

sprzeczne z uchwałą kwietniową. 

 

00:13:59.551 --> 00:14:01.052 

- Dziękuję. 

 

00:14:01.152 --> 00:14:03.473 

Jeżeli Rada wprowadzi ten druk to będziemy o nim 

dyskutować. 

 

00:14:03.493 --> 00:14:07.395 

Natomiast odnosząc się do tej pierwszej części Pana 

wypowiedzi, 

 

00:14:07.415 --> 00:14:10.997 

to ja powiem tak. W poprzedniej kadencji Rada 

uwzględniła też Pana 

 

00:14:11.037 --> 00:14:13.899 

wniosek o budownictwie wielorodzinnym, bo nie 

budujemy bloków 

 

00:14:13.959 --> 00:14:17.561 

komunalnych w tym miejscu, o które pierwotnie 

Pan Burmistrz 
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00:14:17.581 --> 00:14:19.582 

wnioskował, czyli na tym właśnie osiedlu, tak. 

 

00:14:19.622 --> 00:14:23.124 

Czyli częściowo uwzględniliśmy, natomiast planu nie 

chcieliśmy 

 

00:14:23.184 --> 00:14:26.726 

zmieniać, bo narazilibyśmy się na ryzyko 

odszkodowawcze w tym 

 

00:14:26.906 --> 00:14:28.887 

przypadku akurat tym drugim, o którym Pan mówi. 

 

00:14:29.887 --> 00:14:32.308 

Tutaj natomiast my zmieniamy plan, 

 

00:14:32.348 --> 00:14:36.791 

więc jeżeli zmieniamy to dyskutujemy, a jak zawsze 

możemy nie zmienić 

 

00:14:36.831 --> 00:14:39.132 

planu. Na czym inwestorowi najmniej zależy, 

 

00:14:39.192 --> 00:14:42.234 

bo jest od nas uzależniony. 

 

00:14:42.274 --> 00:14:43.695 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:14:43.755 --> 00:14:46.736 

- Trzymam Państwa za słowo i za ten głos, 

 

00:14:46.816 --> 00:14:49.838 

że będziecie równie sprawiedliwi przez całe cztery 

lata w każdej 

 

00:14:49.898 --> 00:14:53.860 

części gminy niezależnie gdzie mieszkacie 

[niezrozumiałe]. 

 

00:14:53.920 --> 00:14:54.921 

- Dziękuję. 

 

00:14:54.941 --> 00:14:56.241 

Przechodzimy do głosowania. 

 

00:14:56.281 --> 00:15:04.592 

Szanowni Państwo, będziemy głosować zmiany do 

porządku obrad. 

 

00:15:04.652 --> 00:15:06.273 

Te zmiany będziemy, Panie Bartku, 

 

00:15:06.313 --> 00:15:11.397 

według numeracji, tak, czyli na początek 

wprowadzenie może tak. 

 

00:15:11.417 --> 00:15:13.198 

Usunięcie najpierw, co? 

 

00:15:13.258 --> 00:15:18.102 

Możemy najpierw głosować usunięcie, czyli 

usunięcie z porządku obrad 

 

00:15:18.940 --> 00:15:25.824 

druku numer 73/2025, to jest nienaruszenie 

studium uwarunkowań 

 

00:15:25.944 --> 00:15:28.585 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Sulechów przez 

 

00:15:28.626 --> 00:15:32.328 

ustalenia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego 

 

00:15:32.388 --> 00:15:35.649 

dla terenu przy ulicy Tadeusza Styki położonego w 

obrębie Brzezie 

 

00:15:35.689 --> 00:15:39.131 

koło Sulechowa. To jest punkt 11. 

 

00:15:39.131 --> 00:15:41.353 

Bardzo proszę, Państwa Radnych, o oddanie głosu 

na swoich 

 

00:15:41.373 --> 00:15:53.850 

urządzeniach. Druk numer 73. Za 21 radnych. 

 

00:15:53.850 --> 00:15:57.192 

Stwierdzam, że druk został usunięty jednogłośnie. 

 

00:15:57.232 --> 00:16:01.395 

Kolejny projekt uchwały usunięcie z porządku obrad 

punktu dwunastego, 

 

00:16:01.435 --> 00:16:06.299 

druk numer 74/2025 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania 

 

00:16:06.339 --> 00:16:09.822 

przestrzennego dla terenu przy ulicy Styki 

położonego w obrębie 
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00:16:09.842 --> 00:16:10.862 

Brzezie koło Sulechowa. 

 

00:16:10.922 --> 00:16:13.725 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:16:13.785 --> 00:16:25.542 

Usunięcie druku numer 74. 

 

00:16:25.542 --> 00:16:28.545 

Nie wyświetliło mi się. 

 

00:16:28.665 --> 00:16:32.067 

Za 21 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

usunięta z porządku 

 

00:16:32.087 --> 00:16:33.108 

obrad jednogłośnie. 

 

00:16:33.148 --> 00:16:35.270 

Do głosu zgłasza się Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:16:35.330 --> 00:16:37.151 

Bardzo proszę, Panie Radny. 

 

00:16:37.211 --> 00:16:38.292 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:16:38.332 --> 00:16:39.733 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:16:39.773 --> 00:16:43.016 

Wysoka Rado, ja mam pytanie natury prawnej 

może, 

 

00:16:43.056 --> 00:16:47.299 

ponieważ w przypadku zanim będziemy już 

głosować cały porządek obrad, 

 

00:16:47.399 --> 00:16:51.762 

gdyby druk w sprawie petycji nie został przyjęty, 

 

00:16:51.842 --> 00:16:54.505 

a termin już minął to co w takim przypadku, 

 

00:16:54.565 --> 00:17:04.341 

Pani Mecenas? Do sześciu, okej. Dziękuję. 

 

00:17:05.881 --> 00:17:07.782 

To w takim razie to w takim razie, 

 

00:17:07.842 --> 00:17:10.343 

Panie Przewodniczący, ja złożę taki wniosek, 

 

00:17:10.443 --> 00:17:15.745 

ażeby tą petycję w sprawie nielegalnych migrantów 

numer druk 84 

 

00:17:15.785 --> 00:17:19.347 

nie był dzisiaj procedowany i był zmieniony 

ewentualnie. 

 

00:17:19.387 --> 00:17:23.488 

- To teraz poproszę Panią Mecenas, bo my jeszcze 

tego w porządku obrad 

 

00:17:23.508 --> 00:17:28.263 

nie mamy. Jest wniosek o wprowadzenie, czyli 

mamy teraz wniosek dalej 

 

00:17:28.323 --> 00:17:31.527 

idący, żeby nie głosować, tak, 

 

00:17:31.567 --> 00:17:32.568 

wniosku odpro... 

 

00:17:41.284 --> 00:17:42.665 

- [niesłyszalne] Rado, Panie Burmistrzu, 

 

00:17:42.705 --> 00:17:46.328 

myślę, że to w normalnej procedurze zmiany 

porządku obrad, 

 

00:17:46.368 --> 00:17:50.051 

jeżeli jest wniosek każdy tak jak Pan Przewodniczący 

wspomniał 

 

00:17:50.071 --> 00:17:52.253 

na wstępie będzie głosowany oddzielnie, 

 

00:17:52.333 --> 00:17:53.874 

czyli jest wprowadzenie. 

 

00:17:53.974 --> 00:17:58.378 

A to, co stanowisko Pana Radnego to tylko może 

wpłynąć ewentualnie 

 

00:17:58.418 --> 00:18:00.259 

na decyzję Szanownych Radnych. 

 

00:18:02.521 --> 00:18:04.183 

- Panie Radny, tak, słyszy Pan? 

 

00:18:04.203 --> 00:18:06.566 
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Będziemy głosować, tak. 

 

00:18:06.646 --> 00:18:11.252 

Dobrze. Na początek druk numer 83/2025, 

 

00:18:11.432 --> 00:18:16.198 

to jest petycja w sprawie sądu o wprowadzenie do 

porządku obrad tego 

 

00:18:16.258 --> 00:18:18.741 

druku. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich 

 

00:18:18.761 --> 00:18:30.804 

urządzeniach. 

 

00:18:30.864 --> 00:18:34.627 

Za 20 radnych, jedna radna się wstrzymała. 

 

00:18:34.667 --> 00:18:38.390 

Stwierdzam, że wniosek do porządku obrad został 

przyjęty. 

 

00:18:38.410 --> 00:18:39.852 

Przechodzimy do kolejnego głosowania, 

 

00:18:39.892 --> 00:18:42.174 

druk numer 84/2025. 

 

00:18:43.014 --> 00:18:46.337 

Petycja dotycząca ośrodków dla nielegalnych 

emigrantów to jest to co 

 

00:18:46.397 --> 00:18:49.820 

Pan Radny Piotr Miszkiewicz wnioskował. 

 

00:18:49.840 --> 00:18:52.823 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:19:05.456 --> 00:19:06.858 

Druk numer 84/2025. 

 

00:19:08.079 --> 00:19:22.757 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

[niesłyszalne]. Tak. 

 

00:19:25.376 --> 00:19:27.537 

Bardzo proszę Państwa Radnych oddanie głosu. 

 

00:19:27.597 --> 00:19:29.997 

Za dziesięciu radnych, sześciu radnych przeciw, 

 

00:19:30.077 --> 00:19:31.417 

pięciu się wstrzymało. 

 

00:19:31.477 --> 00:19:36.059 

Petycja nie została wprowadzona do porządku 

obrad. 

 

00:19:36.139 --> 00:19:38.379 

Czyli możemy to uznać za taką sytuację, 

 

00:19:38.419 --> 00:19:41.760 

żeby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jeszcze raz 

się pochyliła 

 

00:19:41.800 --> 00:19:44.861 

nad wnioskiem nad tą petycją i nad uwagami, 

 

00:19:44.881 --> 00:19:46.821 

które się gdzieś tutaj pojawiły. 

 

00:19:50.082 --> 00:19:52.102 

Tak przypominam, że musi być bezwzględna 

większość. 

 

00:19:53.783 --> 00:19:54.923 

Tak popatrzę czy mamy. 

 

00:19:55.925 --> 00:19:58.826 

Nie, żeby wprowadzić do porządku obrad musi 

mieć, 

 

00:19:58.846 --> 00:20:01.787 

nie wprowadzono, no 11 radnych musi być, tak. 

 

00:20:01.828 --> 00:20:05.709 

Tutaj tak patrzę, czy jest autor petycji. 

 

00:20:05.769 --> 00:20:07.750 

Bardzo prosimy, bo wiem, że miał się odezwać, 

 

00:20:08.110 --> 00:20:11.251 

żeby się nam pokazał autor petycji. 

 

00:20:11.291 --> 00:20:14.033 

Słyszy Pan, nie została petycja wprowadzona do 

porządku obrad, 

 

00:20:14.073 --> 00:20:16.534 

wracamy do dyskusji, więc prawdopodobnie będzie 

jeszcze jakieś 

 

00:20:16.594 --> 00:20:18.695 

posiedzenie komisji w tej sprawie, 
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00:20:18.715 --> 00:20:26.696 

gdzie będziemy dyskutować na temat treści tego 

rozstrzygnięcia tej petycji. 

 

00:20:26.696 --> 00:20:36.637 

Nierozstrzygnięta. Nierozpatrzona, tak. 

[niezrozumiałe]. 

 

00:20:54.893 --> 00:20:57.015 

Bardzo proszę, jeżeli już to do mikrofonu, 

 

00:20:57.055 --> 00:21:01.438 

natomiast myślę, że nie ma potrzeby dzisiaj 

dyskutowania o tym, 

 

00:21:01.478 --> 00:21:05.141 

natomiast Pan będzie na pewno zaproszony na to 

posiedzenie Komisji 

 

00:21:05.541 --> 00:21:06.702 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

00:21:06.742 --> 00:21:10.365 

Będzie można sobie jeszcze raz podyskutować i jak 

wszyscy inni radni 

 

00:21:10.405 --> 00:21:11.746 

również będą zaproszeni. 

 

00:21:11.806 --> 00:21:15.588 

Jeżeli mają jakieś uwagi do tej petycji to warto 

byłoby przyjść skoro 

 

00:21:15.608 --> 00:21:18.150 

dzisiaj Państwo Radni nie przyjęli do porządku 

obrad. 

 

00:21:18.170 --> 00:21:19.931 

Przechodzimy do dalszego głosowania. 

 

00:21:19.951 --> 00:21:23.569 

Wprowadzenie do porządku obrad druku numer 

85/2025. 

 

00:21:24.549 --> 00:21:26.651 

Petycja w sprawie pomników przyrody. 

 

00:21:26.691 --> 00:21:39.920 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:21:40.120 --> 00:21:41.301 

Za 21 radnych. 

 

00:21:41.341 --> 00:21:43.923 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obraz została 

przyjęta. 

 

00:21:43.963 --> 00:21:47.906 

Kolejna zmiana druk numer 86 podtrzymanie 

stanowiska Rady dotyczy 

 

00:21:47.946 --> 00:21:50.667 

skargi. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich 

 

00:21:50.688 --> 00:21:52.286 

urządzeniach. 

 

00:21:52.326 --> 00:21:55.509 

Druk numer 86. 

 

00:21:55.529 --> 00:22:08.057 

Wprowadzenie do porządku obrad. 

 

00:22:08.097 --> 00:22:10.919 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:22:10.939 --> 00:22:12.741 

Za 21 radnych. 

 

00:22:12.781 --> 00:22:16.323 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta do 

porządku obrad. 

 

00:22:16.383 --> 00:22:18.204 

Teraz który numer Panie Bartku, 87 tak? 

 

00:22:20.784 --> 00:22:21.885 

Wprowadzenie... 

 

00:22:21.925 --> 00:22:22.986 

Szanowni Państwo, kolejna zmiana, 

 

00:22:23.006 --> 00:22:25.388 

wprowadzenie do porządku obrad druk numer 

87/2025. 

 

00:22:27.810 --> 00:22:30.051 

To jest druk zaproponowany przez Pana Burmistrza, 

 

00:22:30.192 --> 00:22:32.974 

nadanie nazwy ulic w miejscowości Kije. 
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00:22:33.014 --> 00:22:38.318 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:22:38.338 --> 00:22:41.020 

Druk numer 87, wprowadzenie do porządku obrad. 

 

00:22:45.814 --> 00:22:47.515 

Za 21 radnych. 

 

00:22:47.555 --> 00:22:50.157 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

00:22:50.177 --> 00:22:51.898 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:22:51.918 --> 00:22:55.500 

wprowadzenie do porządku obrad druku numer 

88/2025. 

 

00:22:56.320 --> 00:22:58.961 

Uchwała dotyczy opłat za żłobek. 

 

00:22:58.981 --> 00:23:09.147 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:23:09.367 --> 00:23:10.508 

Za 21 radnych. 

 

00:23:10.548 --> 00:23:13.732 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

00:23:13.752 --> 00:23:15.173 

Przechodzimy do kolejnej zmiany. 

 

00:23:15.313 --> 00:23:16.694 

Dzisiaj trochę tego mamy. 

 

00:23:16.734 --> 00:23:18.094 

Druk numer 89/2025. 

 

00:23:18.455 --> 00:23:21.836 

Uchwała dotyczy pomocy finansowej dla powiatu. 

 

00:23:21.876 --> 00:23:32.181 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:23:32.221 --> 00:23:33.822 

Za 21 radnych. 

 

00:23:33.882 --> 00:23:35.943 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

00:23:36.581 --> 00:23:37.902 

Przechodzimy do kolejnego druku, 

 

00:23:37.942 --> 00:23:38.982 

druk numer 90/2025, tak. 

 

00:23:39.262 --> 00:23:44.584 

Uchwała dotyczy również pomocy finansowej dla 

powiatu. 

 

00:23:44.625 --> 00:23:47.806 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:23:50.492 --> 00:23:52.394 

Pan Radny Artur Lepka zgłasza się do głosu. 

 

00:23:52.434 --> 00:23:55.056 

Bardzo proszę, Panie Radny Arturze. 

 

00:23:55.116 --> 00:23:56.777 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:23:57.058 --> 00:23:58.118 

Wysoka Rado. 

 

00:23:58.198 --> 00:24:00.921 

A propos druku numer 91, który zaraz będziemy 

głosować, 

 

00:24:00.961 --> 00:24:03.223 

wnoszę o wycofanie go z porządku obraz w związku 

z tym, 

 

00:24:03.283 --> 00:24:05.585 

że bardzo późno został nam przedstawiony, 

 

00:24:05.665 --> 00:24:11.049 

a nie zawiera wszystkich zapisów, które chyba 

powinny tam się znaleźć. 

 

00:24:11.069 --> 00:24:15.032 

Więc w związku z tym, że nie było okazji dyskusji na 

komisjach 

 

00:24:15.073 --> 00:24:16.634 

oraz dyskusji w ogóle nad tym projektem, 
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00:24:17.054 --> 00:24:21.237 

wnoszę aby dzisiaj ten punkt usunąć z porządku 

obrad i przedyskutować 

 

00:24:21.297 --> 00:24:24.979 

go i na sesji lipcowej ewentualnie uchwalić. Bardzo 

dziękuję. 

 

00:24:25.039 --> 00:24:29.542 

- Może nawet nie usunąć tylko nie wprowadzić do 

porządku obrad, tak. 

 

00:24:29.582 --> 00:24:32.484 

Natomiast ja tylko Państwa Radnych uczulę, 

 

00:24:32.524 --> 00:24:34.285 

że to jest Budżet Obywatelski. 

 

00:24:34.325 --> 00:24:38.768 

On ma swój harmonogram i każde opóźnienie 

powoduje problemy związane 

 

00:24:38.808 --> 00:24:41.549 

z przeprowadzeniem całej procedury, głosowanie, 

 

00:24:41.609 --> 00:24:43.861 

wybór i tak dalej. 

 

00:24:43.941 --> 00:24:47.647 

Im później, znaczy nie, myślę że w lipcu jakbyśmy 

mieli sesję to jest 

 

00:24:47.667 --> 00:24:50.792 

jeszcze ostatni dzwonek, żeby przyjąć taki Budżet 

Obywatelski, 

 

00:24:50.832 --> 00:24:53.156 

dlatego daję Państwu pod rozwagę. 

 

00:24:53.196 --> 00:24:56.121 

Czy nie prościej, ewentualnie Panie Radny Arturze, 

 

00:24:56.161 --> 00:25:00.260 

przyjąć jakieś zmiany w porządku obrad do tej 

uchwały, 

 

00:25:00.300 --> 00:25:02.141 

bo jeżeli to będzie dotyczyło jednego, 

 

00:25:02.181 --> 00:25:06.765 

dwóch miejsc to myślę, że Pani Mecenas zdąży 

szybko to sprawdzić, 

 

00:25:06.805 --> 00:25:08.826 

przeredagować, jeżeli by była taka potrzeba. 

 

00:25:08.886 --> 00:25:12.309 

Tak że ja tutaj Państwu daję pod rozwagę, 

 

00:25:12.349 --> 00:25:14.831 

że może lepiej zostawić to w porządku obrad, 

 

00:25:14.951 --> 00:25:18.673 

a ewentualnie w momencie procedowania tej 

uchwały podyskutować 

 

00:25:18.713 --> 00:25:21.546 

na temat szczegółów. 

 

00:25:21.606 --> 00:25:25.331 

Ale jak Państwo uznacie można to również w lipcu 

przyjąć nic się 

 

00:25:25.351 --> 00:25:28.696 

nie stanie. Bardzo proszę Państwa Radnych o 

oddanie głosu na swoich 

 

00:25:28.736 --> 00:25:30.229 

urządzeniach. 

 

00:25:30.269 --> 00:25:31.630 

Druk numer 91/2000... 

 

00:25:32.871 --> 00:25:35.113 

Pan Radny Sebastian Różycki jeszcze się zgłosił. 

Bardzo proszę. 

 

00:25:37.094 --> 00:25:39.736 

- Wprowadzenie zadania Budżet Obywatelski, 

 

00:25:39.756 --> 00:25:43.899 

jeżeli zostanie przyjęte należałoby dokonać też 

autopoprawki 

 

00:25:43.960 --> 00:25:45.381 

w budżecie. 

 

00:25:45.421 --> 00:25:48.643 

Nadmieniam. Dlatego że to zadanie nie zostało 

ujęte. 

 

00:25:48.683 --> 00:25:58.699 

Żeby było przyjęte dokładnie w 2026. 

 

00:25:58.699 --> 00:26:00.900 
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- Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu 

na swoich 

 

00:26:00.920 --> 00:26:04.041 

urządzeniach, druk numer 91/2025. 

 

00:26:04.861 --> 00:26:07.842 

Decydujemy czy dzisiaj o tym dyskutować i 

wprowadzić do porządku 

 

00:26:07.902 --> 00:26:08.962 

obrad czy nie. 

 

00:26:09.002 --> 00:26:15.464 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:26:18.585 --> 00:26:20.686 

Za trzech radnych, jedenastu radnych przeciw, 

 

00:26:20.746 --> 00:26:23.347 

siedmiu radnych się wstrzymało, czyli dzisiaj 

dyskutować o Budżecie 

 

00:26:23.367 --> 00:26:24.607 

Obywatelskim nie będziemy. 

 

00:26:26.843 --> 00:26:31.606 

I to byłyby wszystkie, Panie Marku, zmiany do 

porządku obrad. 

 

00:26:31.646 --> 00:26:36.048 

Szanowni Państwo, pozwolę również mieliśmy na 

początku, 

 

00:26:36.148 --> 00:26:39.570 

Panie Burmistrzu, rozpocząć od miłego akcentu, 

 

00:26:39.650 --> 00:26:41.311 

ale rozpoczniemy teraz. 

 

00:26:42.271 --> 00:26:45.893 

Chciałbym Państwa jak Państwo zapewne wiecie 

Pani Sołtys Krystyna 

 

00:26:45.934 --> 00:26:53.340 

Talaga została jednym z laureatów konkursu Sołtys 

roku 2025 organizowanym 

 

00:26:53.380 --> 00:26:56.583 

przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Lubuskiego, 

 

00:26:56.603 --> 00:27:00.366 

a Pani Sołtys Magdalena Mikulska-Jaroszkiewicz 

została jedną 

 

00:27:00.406 --> 00:27:02.068 

z wyróżnionych. 

 

00:27:02.088 --> 00:27:05.631 

Chcielibyśmy wspólnie z Panem Burmistrzem 

podziękować Paniom Sołtys 

 

00:27:05.691 --> 00:27:09.435 

za dotychczasową współpracę i wręczyć 

podziękowania. 

 

00:27:10.872 --> 00:27:14.676 

Również od naszej instytucji, czyli Burmistrza i Rady. 

Panie Burmistrzu. 

 

00:27:14.916 --> 00:27:16.638 

- Panie Przewodniczący, Szanowni... 

 

00:27:16.678 --> 00:27:18.440 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 

 

00:27:18.500 --> 00:27:22.785 

Dokładnie miesiąc temu, bo sprawdziłem sobie 17 

maja, miała miejsce 

 

00:27:22.825 --> 00:27:24.426 

ta uroczystość w Świebodzinie. 

 

00:27:24.446 --> 00:27:26.689 

Byłem obecny z kwiatami, z gratulacjami. 

 

00:27:26.769 --> 00:27:28.991 

Razem ze mną był Przewodniczący Komisji do Spraw 

Wsi, 

 

00:27:29.051 --> 00:27:32.515 

Pan Radny Piotr Bodnar i był również Pan Radny 

Artur Cukrowski. 

 

00:27:33.576 --> 00:27:36.499 

Natomiast dzisiaj chcielibyśmy dodatkowo jeszcze 

podziękować 

 

00:27:36.520 --> 00:27:39.583 

i wyróżnić nasze Panie Sołtys za tą pracę, 

 

00:27:39.603 --> 00:27:44.169 

którą wykonują na co dzień i za którą 

zostały w sposób szczególny wyróżnione. [oklaski]. 
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00:29:40.952 --> 00:29:43.814 

- Witam Państwa bardzo serdecznie, z tej strony 

Sołtys Kalska, 

 

00:29:43.854 --> 00:29:45.375 

pewnie wszyscy mnie znacie. 

 

00:29:45.395 --> 00:29:47.256 

Ja z tego miejsca pragnę podziękować Wam, 

 

00:29:47.296 --> 00:29:49.878 

Drodzy Państwo, za to, że z nami współpracujecie, 

 

00:29:49.938 --> 00:29:51.980 

chętnie nas wspieracie i pomagacie. 

 

00:29:52.000 --> 00:29:54.742 

Przede wszystkim mojemu Radnemu Arturowi 

Cukrowskiemu, 

 

00:29:54.782 --> 00:29:56.963 

bo te kwiaty należą się również dla niego, 

 

00:29:57.023 --> 00:29:58.985 

ale także dla całej społeczności Kalska. 

 

00:29:59.625 --> 00:30:04.126 

Dla tej grupy, która jest po prostu aktywna i cały 

czas robi coś, 

 

00:30:04.166 --> 00:30:05.987 

żeby ta nasza wieś się rozwijała. 

 

00:30:06.007 --> 00:30:08.107 

Widzę tutaj dyrektora szkoły podstawowej, 

 

00:30:08.167 --> 00:30:12.528 

oni też prężnie działają i tak naprawdę każda część 

naszej wsi składa 

 

00:30:12.568 --> 00:30:15.329 

się na to, że możemy otrzymywać właśnie takie 

nagrody. 

 

00:30:15.369 --> 00:30:18.229 

Tak że wielkie brawa należą się wszystkim 

mieszkańcom Kalska 

 

00:30:18.269 --> 00:30:19.850 

oraz naszym przyjaciołom, czyli Wam. 

 

00:30:19.890 --> 00:30:26.512 

Dziękuję pięknie. [oklaski]. 

 

00:30:26.572 --> 00:30:27.634 

Witam serdecznie. 

 

00:30:27.674 --> 00:30:29.315 

Drodzy Państwo, bardzo dziękuję. 

 

00:30:29.335 --> 00:30:34.260 

Przez wszystkie lata miałam bardzo miłe 

wspomnienia i do tej pory są. 

 

00:30:34.340 --> 00:30:37.644 

Bardzo serdecznie współpracujecie z wsią. 

 

00:30:37.664 --> 00:30:40.787 

Nasza miejscowość się rozwinęła bardzo mocno 

dzięki uchwałom, 

 

00:30:40.827 --> 00:30:45.451 

dzięki poplecznictwu wszystkich burmistrzów. 

 

00:30:46.352 --> 00:30:50.476 

A nasza miejscowość mam nadzieję, że rozwinie się 

jeszcze lepiej, 

 

00:30:50.557 --> 00:30:53.500 

bo czasy są takie, jakie są. 

 

00:30:53.660 --> 00:30:56.623 

Miejmy nadzieję, że Wasze działania jako radnych, 

 

00:30:56.663 --> 00:31:01.808 

jako urzędników, jako kierowników będą bardziej 

owocne niż były. 

 

00:31:01.848 --> 00:31:03.049 

Na to liczymy. 

 

00:31:03.069 --> 00:31:05.992 

Dziękujemy do tej pory za 30 lat naszej współpracy. 

 

00:31:06.052 --> 00:31:07.474 

Bardzo, bardzo, bardzo dziękuję. [oklaski]. 

 

00:31:25.030 --> 00:31:26.911 

- Pani Sołtys podkreśliła jedną rzecz, 

 

00:31:26.951 --> 00:31:29.818 

która uświadomiła mi 30 lat Pani Sołtys, 

 

00:31:29.818 --> 00:31:34.890 

30 lat, czyli Pani Sołtys jest najdłużej 
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00:31:34.890 --> 00:31:39.276 

urzędującym Sołtysem w naszej gminie. 

[niesłyszalne]. 

 

00:31:55.077 --> 00:31:59.046 

- Tutaj tak jak już mówiłam, jest organizowany 

konkurs, 

 

00:31:59.066 --> 00:32:02.872 

można odebrać nagrody w Senacie, tam są 

wieloletni sołtysi nagradzani 

 

00:32:02.933 --> 00:32:05.277 

oraz Ci aktywni, więc zachęcam do tego, 

 

00:32:05.317 --> 00:32:08.442 

żeby właśnie Państwo Radni w przyszłym roku 

zgłosili kandydatury 

 

00:32:08.482 --> 00:32:10.185 

naszych najstarszych sołtysów. 

 

00:32:11.860 --> 00:32:14.223 

- Drodzy Państwo, Krysiu, bardzo Ci dziękuję. 

 

00:32:14.523 --> 00:32:16.445 

Ja się czuję duchem bardzo młodo. 

 

00:32:16.505 --> 00:32:18.588 

Wiecie doskonale, że jak mnie nie wpuszczą 

drzwiami, 

 

00:32:18.628 --> 00:32:21.451 

to wejdę oknem, ale to z natury mojej wynika, 

 

00:32:21.471 --> 00:32:22.772 

bo jestem skorpionem. 

 

00:32:23.293 --> 00:32:28.018 

Sam fakt, że 30 lat pracy to nie jest łatwy orzech do 

zgryzienia. 

 

00:32:28.078 --> 00:32:29.500 

Jeśli się ma rodzina i małe dzieci, 

 

00:32:29.540 --> 00:32:31.442 

to nie, no jest prosto, ale... 

 

00:32:33.403 --> 00:32:35.964 

Zachęcam, bardzo zachęcam młodych ludzi do tego, 

 

00:32:36.004 --> 00:32:37.845 

żeby działali, bo warto. 

 

00:32:37.885 --> 00:32:38.926 

Po prostu warto. 

 

00:32:38.986 --> 00:32:42.047 

To są efekty później popatrzeć sobie przez te 30 lat, 

o proszę, 

 

00:32:42.107 --> 00:32:44.508 

tego nie było, to jest fajnie. 

 

00:32:44.528 --> 00:32:49.310 

No super, naprawdę super, jak się to wszystko widzi 

z perspektywy czasu. 

 

00:32:49.350 --> 00:32:50.510 

Fakt jest niezbity. 

 

00:32:50.590 --> 00:32:53.451 

Rola Sołtysa jest bardzo niewdzięczną rolą. 

 

00:32:53.471 --> 00:32:57.253 

Niestety, no nie ukrywając, byłam też jej radną. 

 

00:32:57.334 --> 00:33:00.496 

Powiem szczerze, że jest ogromna różnica. 

 

00:33:00.536 --> 00:33:05.901 

Prestiż radnej a prestiż sołtysa nie ma porównania. 

 

00:33:05.941 --> 00:33:07.622 

Nie ma porównania. 

 

00:33:07.722 --> 00:33:12.586 

Ale trzeba mieć z tego bardzo duży zapał i 

satysfakcję z tego co się 

 

00:33:12.626 --> 00:33:16.970 

robi. Dla mnie nawet jedna do pięciu osób jeśli jest 

zadowolona 

 

00:33:17.010 --> 00:33:18.771 

z czegoś to ja jestem dumna z tego, 

 

00:33:18.811 --> 00:33:20.232 

że coś robimy, tak? 

 

00:33:20.252 --> 00:33:21.894 

Pani Marzenka się uśmiecha, ale ja wiem, 

 

00:33:21.914 --> 00:33:23.915 
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że Pani Marzenka jest bardzo serdeczną osobą, 

 

00:33:23.935 --> 00:33:28.659 

która wspiera nas we wszystkim, popiera wszystko, 

 

00:33:28.699 --> 00:33:31.361 

co robimy, nawet najmniejsze rzeczy. 

 

00:33:31.481 --> 00:33:35.505 

I w tym momencie chciałam zaapelować do 

wszystkich mieszkańców, 

 

00:33:35.585 --> 00:33:38.447 

młodszych, starszych, wszyscy, którzy chcą 

cokolwiek działać, 

 

00:33:38.487 --> 00:33:39.868 

nie bójcie się tego. 

 

00:33:39.928 --> 00:33:43.951 

Faktem jest, trzeba czasami tam rzucić mięsem albo 

nie wiem, 

 

00:33:44.031 --> 00:33:46.353 

pójść do kogoś i mu wygarnąć. 

 

00:33:46.453 --> 00:33:48.534 

Ale to jest taka rola. 

 

00:33:48.634 --> 00:33:51.956 

I niekoniecznie musimy tylko patrzeć na to, 

 

00:33:52.017 --> 00:33:56.219 

że ha, co mnie to obchodzi, bo to nie moja sprawa, 

 

00:33:56.279 --> 00:33:58.261 

a niech się ktoś inny zajmie. 

 

00:33:58.341 --> 00:34:00.682 

Wróćmy do tematu z lat poprzednich. 

 

00:34:00.702 --> 00:34:05.185 

Ja może będę PRL-owsko mówiła, ale niestety tak 

trzeba zrobić. 

 

00:34:05.245 --> 00:34:10.949 

Pamiętajcie, że internet i inne udogodnienia tego 

świata zniszczyły 

 

00:34:11.009 --> 00:34:13.791 

nasze człowieczeństwo. 

 

00:34:13.851 --> 00:34:17.012 

Teraz mogę powiedzieć, że mamy taką przykrą 

sytuację z naszej 

 

00:34:17.072 --> 00:34:18.933 

miejscowości. 

 

00:34:18.973 --> 00:34:22.615 

Niestety został zabity osiemnastolatek. 

 

00:34:22.655 --> 00:34:25.316 

Sprawa jest w toku, nie wiemy, co się stało, 

 

00:34:25.376 --> 00:34:27.617 

ale chłopak, który nikomu nie zawadził. 

 

00:34:27.657 --> 00:34:30.098 

Tak że ja nie wiem, co się dzieje teraz wśród 

młodych ludzi. 

 

00:34:31.118 --> 00:34:32.820 

I co dalej będzie? 

 

00:34:32.860 --> 00:34:34.441 

Mówimy o emigracji. 

 

00:34:34.461 --> 00:34:36.403 

Emigracja też jest trudnym tematem, 

 

00:34:36.443 --> 00:34:39.345 

jest bardzo trudnym tematem i też się boimy. 

 

00:34:39.385 --> 00:34:42.068 

Ale zobaczcie, czy my znamy swoich sąsiadów? 

 

00:34:42.108 --> 00:34:43.449 

No chyba nie. 

 

00:34:43.549 --> 00:34:45.751 

Tak że ja Wam życzę wszystkiego dobrego. 

 

00:34:45.791 --> 00:34:48.773 

Dziękuję Krysiu za to, że mnie tam promujesz. 

 

00:34:48.813 --> 00:34:50.995 

Ja nie jestem skłonna jechać, ja już w Sejmie byłam, 

 

00:34:51.055 --> 00:34:52.777 

tak że tam niechętnie jeżdżę. 

 

00:34:53.397 --> 00:34:56.941 

Ale sam fakt, że to są piety stałe, 

 

00:34:56.981 --> 00:35:00.485 
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to są piety stałe, jedno, tak bym powiedziała, 

 

00:35:00.525 --> 00:35:01.587 

dniowe, tak? 

 

00:35:01.647 --> 00:35:03.909 

Później idzie szara rzeczywistość. 

 

00:35:03.949 --> 00:35:06.652 

Wszystkiego, wszystkiego dobrego, bo ja lubię dużo 

gadać. Dziękuję. 

 

00:35:06.672 --> 00:35:17.700 

- Dziękujemy. [oklaski]. 

 

00:35:17.781 --> 00:35:19.982 

Szanowni Państwo, wracamy do realizacji porządku 

obrad. 

 

00:35:20.022 --> 00:35:22.704 

Punkt trzeci informacja przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:35:22.724 --> 00:35:25.666 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:35:25.746 --> 00:35:28.327 

Taką informację Państwo Radni otrzymali. 

 

00:35:30.017 --> 00:35:31.158 

Ja tylko powiem, że poprawię ją, 

 

00:35:31.198 --> 00:35:35.320 

bo tutaj się pojawiły uwagi dotyczące nazwisk i to 

po prostu word, 

 

00:35:35.360 --> 00:35:38.222 

który coś czasami potrafi zmienić jak jest nowy i nie 

ma Waszych 

 

00:35:38.282 --> 00:35:41.144 

nazwisk wszystkich wprowadzonych do słownika, 

 

00:35:41.204 --> 00:35:43.165 

więc czasami takie nazwiska się pojawiają. 

 

00:35:43.225 --> 00:35:47.828 

Ja to jeszcze raz poprawię i z Panem Bartkiem tutaj 

poprawimy te 

 

00:35:47.868 --> 00:35:50.730 

nazwiska. W niektórych miejscach się takie 

problemy pojawiły. 

 

00:35:50.770 --> 00:35:54.332 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytania 

do informacji. 

 

00:35:54.372 --> 00:35:56.693 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:35:56.754 --> 00:36:00.490 

Punkt czwarty, informacja przewodniczących komisji 

Rady Miejskiej 

 

00:36:00.550 --> 00:36:03.132 

w Sulechowie z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:36:03.172 --> 00:36:05.433 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

00:36:05.473 --> 00:36:08.155 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:36:11.297 --> 00:36:14.679 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:36:14.759 --> 00:36:17.080 

Szanowni Radni, Szanowni Goście. 

 

00:36:17.140 --> 00:36:23.484 

Chciałbym podziękować na reakcję, którą zgłosiliśmy 

ostatnio jako 

 

00:36:23.564 --> 00:36:27.146 

klub w kwestii załącznika do protokołu. 

 

00:36:27.826 --> 00:36:31.610 

Jest to materiał, który rzeczywiście wskazuje, 

 

00:36:31.730 --> 00:36:37.255 

że radni pracują podczas posiedzeń komisji i 

kwestie, 

 

00:36:37.295 --> 00:36:40.618 

które są nurtujące są podnoszone. 

 

00:36:40.658 --> 00:36:41.879 

Jest akcja i reakcja. 

 

00:36:43.260 --> 00:36:45.963 
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Natomiast chciałbym tylko uczulić, 

 

00:36:46.044 --> 00:36:51.630 

bo przy tym pierwszym załączniku, który jest do 

tego protokołu 

 

00:36:51.650 --> 00:36:56.936 

pojawiło się troszeczkę błędów jeśli chodzi o sprawę 

związaną 

 

00:36:56.997 --> 00:36:59.540 

z przepisaniem, z przeredagowaniem tej treści. 

 

00:37:00.481 --> 00:37:05.607 

Natomiast chciałbym tylko prosić radnych i 

wszystkich zgromadzonych, 

 

00:37:05.687 --> 00:37:11.795 

abyśmy od tego momentu do głównego wodza 

naszej gminy mogli się 

 

00:37:11.835 --> 00:37:14.499 

zwracać TW na stronie 11. 

 

00:37:14.499 --> 00:37:15.721 

zaraz Państwu przytoczę. 

 

00:37:17.042 --> 00:37:19.904 

Bo nie wszystkie błędy zostały wyłapane. 

 

00:37:19.964 --> 00:37:21.144 

Na stronie 11. 

 

00:37:21.144 --> 00:37:23.586 

mamy od tego momentu agenta w naszej, 

 

00:37:23.626 --> 00:37:25.247 

że tak powiem gminie. 

 

00:37:25.307 --> 00:37:28.470 

Jest to TW Pan Borys Wojciech Sołtys, 

 

00:37:28.510 --> 00:37:31.732 

więc myślę, że tak żartobliwie po prostu, 

 

00:37:31.792 --> 00:37:33.920 

żeby następnym razem weryfikować możemy 

 

 

00:37:33.920 --> 00:37:37.578 

zwracać się TW Borys Wojciech Sołtys. Dziękuję 

bardzo. 

 

00:37:37.578 --> 00:37:42.806 

- Dziękuję. Ja tylko dopowiem, że protokół jest 

robiony za pomocą 

 

00:37:42.846 --> 00:37:45.788 

urządzenia, które szczytuje ten głos. 

 

00:37:45.848 --> 00:37:48.610 

Pan Bartek poprawił wszystkie uwagi, 

 

00:37:48.630 --> 00:37:50.352 

które się pojawiły, a tej nie poprawił, 

 

00:37:50.392 --> 00:37:54.054 

bo ona się nie pojawiła i pan radny ją 

wyłapał w ostatniej chwili. Poprawimy ją również. 

 

00:37:54.094 --> 00:37:58.957 

- Dlatego żartobliwie mówię, że dziękuję za 

przygotowanie materiału. 

 

00:37:58.978 --> 00:38:00.679 

Dobrze. Nie widzę więcej głosu w tym punkcie. 

 

00:38:00.699 --> 00:38:01.839 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:38:01.900 --> 00:38:04.481 

Punkt piąty, sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Sulechowa 

 

00:38:04.501 --> 00:38:05.582 

w okresie międzysesyjnym. 

 

00:38:05.622 --> 00:38:06.783 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:38:07.270 --> 00:38:08.911 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, 

 

00:38:08.951 --> 00:38:11.593 

Szanowni Goście, Pan Burmistrz tradycyjny 

przedstawił w formie 

 

00:38:11.633 --> 00:38:13.574 

pisemnej swoje sprawozdanie. 

 

00:38:13.594 --> 00:38:17.097 

Ja tylko tego uzupełnienia mogę też Państwu 

dopowiedzieć, 

 

00:38:17.137 --> 00:38:23.161 
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że w ramach postępowań, które prowadziliśmy 

między innymi 

 

00:38:23.221 --> 00:38:27.043 

na zaprojektowanie kontenerów, o których była 

wcześniej mowa, 

 

00:38:27.083 --> 00:38:31.206 

to postępowanie wpłynęła jedna oferta na kwotę 98 

tysięcy i to 

 

00:38:31.266 --> 00:38:36.951 

postępowanie anulowaliśmy ze względu na dla nas 

zbyt wysokie koszty. 

 

00:38:37.012 --> 00:38:38.594 

Ponowiliśmy to i czekamy. 

 

00:38:38.635 --> 00:38:42.141 

Lada dzień powinniśmy otrzymać dodatkowe 

informacje. Dziękuję. 

 

00:38:42.181 --> 00:38:43.363 

- Dziękuję. 

 

00:38:43.383 --> 00:38:45.687 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

00:38:45.727 --> 00:38:47.591 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:38:49.215 --> 00:38:51.217 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:38:51.257 --> 00:38:56.724 

Szanowni Radni mam pytanie w kwestii decyzji 

środowiskowych i sposobu 

 

00:38:56.764 --> 00:39:06.675 

realizacji zadań, które zostały wpisane do budżetu 

na rok 2025. 

 

00:39:06.675 --> 00:39:10.659 

Czy decyzje środowiskowe są w jakiś sposób 

wybiorczo przyjmowane? 

 

00:39:10.679 --> 00:39:14.062 

Chodzi mi o wszczęte postępowanie, to jest dział 

trzeci, 

 

00:39:14.122 --> 00:39:17.105 

decyzje środowiskowe, punkt dwa, 

 

00:39:17.165 --> 00:39:19.627 

budowa dróg gminnych ulicy Anyżowej, 

 

00:39:19.667 --> 00:39:22.270 

Rumiankowej etc. 

 

00:39:22.310 --> 00:39:27.595 

Wszak w zadaniu budżetowym mamy wiele innych 

ulic i pytanie. 

 

00:39:28.235 --> 00:39:32.519 

Co z pozostałymi, czy te decyzje będą też 

podejmowane w tym zakresie, 

 

00:39:32.539 --> 00:39:35.602 

jeśli chodzi o pozostałe zadania inwestycyjne, 

 

00:39:35.642 --> 00:39:41.086 

no bo to jest zastanawiające, że jest jakby tylko 

część planu, 

 

00:39:41.126 --> 00:39:44.249 

który mamy przyjęty do budżetu jest wybiórczo 

robione. 

 

00:39:44.289 --> 00:39:46.050 

To jest jedna rzecz. 

 

00:39:46.130 --> 00:39:48.431 

Natomiast druga część mojego pytania, 

 

00:39:48.471 --> 00:39:52.233 

którą przepraszam nie przedyskutowałem z moim 

klubem, 

 

00:39:52.293 --> 00:39:55.734 

ale dotyczy sprawozdania z działalności Straży 

Miejskiej. 

 

00:39:55.794 --> 00:40:00.156 

Wielokrotnie kilka lat temu nasz klub zainicjował, 

 

00:40:00.236 --> 00:40:06.238 

aby zakupiono przez gminę rowery dla Straży 

Miejskiej. 

 

00:40:06.258 --> 00:40:11.400 

I chciałbym się dopytać czy te rowery będą 

używane, 

 

00:40:11.440 --> 00:40:12.681 

czy są może używane. 
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00:40:13.281 --> 00:40:17.967 

Bo przykładowo policja zielonogórska porusza się, 

 

00:40:18.047 --> 00:40:20.790 

czyli ma patrole rowerowe. 

 

00:40:20.890 --> 00:40:26.937 

Aura zaczęła już myślę sprzyjać, żeby być może taką 

formę patroli 

 

00:40:26.997 --> 00:40:28.499 

zaangażować Straż Miejską. 

 

00:40:28.559 --> 00:40:30.161 

Dziękuję bardzo. 

 

00:40:30.221 --> 00:40:31.643 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:40:35.768 --> 00:40:37.428 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

00:40:37.488 --> 00:40:42.330 

Panie Sebastianie, decyzje środowiskowe są 

obowiązkowe tylko 

 

00:40:42.370 --> 00:40:45.671 

i wyłącznie w przypadkach, jeżeli dotyczą zadań 

powyżej jednego 

 

00:40:45.731 --> 00:40:46.951 

kilometra, jeżeli jest droga. 

 

00:40:46.991 --> 00:40:48.631 

W pozostałych przypadkach nie są wymagane, 

 

00:40:48.651 --> 00:40:51.012 

w związku z powyższym te tematy się jako pierwsze 

pojawiają, 

 

00:40:51.032 --> 00:40:53.733 

jeśli chodzi o decyzje środowiskowe. 

 

00:40:53.773 --> 00:40:57.014 

Drugie pytanie rowery. 

 

00:40:57.094 --> 00:40:59.901 

Tak, o rowery Pan pytał. 

 

00:40:59.921 --> 00:41:03.304 

No na pewno będą wykorzystywane jak będzie ku 

temu, 

 

00:41:03.364 --> 00:41:06.346 

czy tam pogoda, czy skłonności i na pewno też 

będzie tak podobnie jak 

 

00:41:06.426 --> 00:41:10.309 

w latach poprzednich, że będziemy też zdjęcia 

publikować, 

 

00:41:10.329 --> 00:41:12.210 

żeby można było też pokazywać informację, 

 

00:41:12.230 --> 00:41:14.532 

że jednak ten sprzęt jest wykorzystywany. 

 

00:41:18.635 --> 00:41:21.237 

- Dziękuję. Do głosu zgłosił się Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. Bardzo proszę. 

 

00:41:22.668 --> 00:41:23.790 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:41:23.830 --> 00:41:25.372 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:41:25.412 --> 00:41:26.434 

Wysoka Rado. 

 

00:41:26.474 --> 00:41:28.617 

To ewentualnie w sukurs za tym pytaniem, 

 

00:41:28.697 --> 00:41:30.440 

co przed chwilą mój przedmówca mówił. 

 

00:41:31.343 --> 00:41:33.764 

Radny Sebastian dopytam. 

 

00:41:33.844 --> 00:41:40.145 

Nasz klub zgłaszał i to oczywiście uzyskało aprobatę. 

 

00:41:40.185 --> 00:41:44.186 

Służby płatne, służby dodatkowe dla funkcjonariuszy 

policji. 

 

00:41:44.266 --> 00:41:50.067 

Czy my, czy jakby te służby już jakby rozpoczęły na 

terenie gminy 

 

00:41:50.107 --> 00:41:53.727 

swoją działalność, swoją pracę, dodatkowe patrole? 

 

00:41:53.747 --> 00:41:58.390 
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Czy te patrole faktycznie będą planowane z naszą 

formacją gminną, 

 

00:41:58.450 --> 00:42:03.714 

Strażą Miejską i czy my też możemy liczyć na jakieś 

sprawozdania 

 

00:42:03.754 --> 00:42:09.078 

z takich służb płatnych czy nie wiem. Dziękuję. 

 

00:42:12.085 --> 00:42:15.228 

- Tak, Panie Burmistrzu, jeszcze raz. 

 

00:42:15.308 --> 00:42:17.229 

- Tak, jeszcze raz. Szanowny Panie Piotrze, 

 

00:42:17.309 --> 00:42:21.333 

patrole ruszyły od czerwca tego roku. 

 

00:42:21.393 --> 00:42:27.738 

Zgodnie z zawartym porozumieniem dotyczą one 

zwłaszcza weekendów, 

 

00:42:27.798 --> 00:42:30.240 

czyli piątki, soboty, niedzielę i zwłaszcza w 

godzinach 

 

00:42:30.300 --> 00:42:32.002 

popołudniowych. 

 

00:42:32.062 --> 00:42:36.045 

I Pan doskonale pewnie wie, bo też Pan udostępniał 

te materiały, 

 

00:42:36.085 --> 00:42:39.159 

zdjęcia z tych patroli. 

 

00:42:39.200 --> 00:42:43.510 

To na pewno ruszyło i do końca, no zobaczymy jak 

nam środków 

 

00:42:43.530 --> 00:42:44.693 

też wystarczy, mamy zabudżetowane. 

 

00:42:45.586 --> 00:42:47.808 

I pytał Pan jeszcze o. 

 

00:42:47.868 --> 00:42:48.869 

Aha, czy będzie sprawozdanie. 

 

00:42:48.889 --> 00:42:51.210 

Sprawozdanie być musi, ponieważ takie zawarte 

porozumienie, 

 

00:42:51.250 --> 00:42:55.254 

że my wskazujemy, czy wytyczamy też kierunki, 

 

00:42:55.274 --> 00:42:58.156 

w których widzimy największe dla nas zagrożenia, 

 

00:42:58.236 --> 00:43:01.578 

czy kierunki, w których te patrole powinny naszym 

zdaniem się 

 

00:43:01.618 --> 00:43:04.281 

znajdować i na których powinny się skupić w 

naszym mieście 

 

00:43:04.321 --> 00:43:06.722 

i sprawozdania musimy otrzymywać w sprawie 

patroli, 

 

00:43:06.742 --> 00:43:08.144 

bo tak jest zawarte porozumienie. 

 

00:43:08.184 --> 00:43:09.505 

Czyli dostaniemy te dokumenty. 

 

00:43:09.565 --> 00:43:12.107 

- A czy my możemy takie sprawozdanie też dostać? 

 

00:43:12.387 --> 00:43:15.547 

- Ja nie widzę problemu oczywiście. 

- Dziękuję. 

 

00:43:15.587 --> 00:43:17.007 

- Nie widzę więcej głosu w tym punkcie. 

 

00:43:17.047 --> 00:43:18.468 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:43:20.869 --> 00:43:27.110 

Punkt szósty, protokół numer 1/2025 Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej 

 

00:43:27.150 --> 00:43:30.371 

z kontroli wydatków i działalności Sulechowskiego 

Domu Kultury 

 

00:43:30.431 --> 00:43:34.617 

imienia Fryderyka Chopina w Sulechowie w latach 

2015-2023. 

 

00:43:34.617 --> 00:43:37.513 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 
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00:43:37.553 --> 00:43:39.254 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:43:40.270 --> 00:43:41.811 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:43:41.871 --> 00:43:46.572 

Szanowni Radni, protokół jest w wersji PDF 

zeskanowany. 

 

00:43:46.612 --> 00:43:48.393 

Komisja aktywnie nad nim pracowała. 

 

00:43:48.453 --> 00:43:50.093 

Proszę o przyjęcie. Dziękuję. 

 

00:43:50.153 --> 00:43:52.254 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosu w tym punkcie, 

 

00:43:52.294 --> 00:43:54.235 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:43:54.275 --> 00:43:57.256 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:43:57.296 --> 00:44:03.829 

Przyjęcie protokołu. 

 

00:44:04.089 --> 00:44:05.992 

Za 21 radnych, protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

00:44:06.012 --> 00:44:07.253 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:44:07.313 --> 00:44:10.217 

punkt siódmy, rozpatrzenie i głosowanie projektów 

uchwał. 

 

00:44:10.257 --> 00:44:13.601 

Na początek druk numer 63 o zmianie uchwały w 

sprawie budżetu Gminy 

 

00:44:13.621 --> 00:44:16.725 

Sulechów na 2025. Czy ktoś z Państwa Radnych lub 

Pan Burmistrz 

 

00:44:16.745 --> 00:44:18.627 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:44:18.647 --> 00:44:21.170 

Chciałem powiedzieć nie widzę, ale widzę, 

 

00:44:21.231 --> 00:44:22.392 

Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:44:24.839 --> 00:44:27.700 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:44:27.780 --> 00:44:33.681 

Szanowni Radni, podczas praz komisji zadałem 

pytanie i prośbę 

 

00:44:33.701 --> 00:44:38.842 

o przedłożenie chociażby mapki w jaki sposób jest 

planowane 

 

00:44:38.902 --> 00:44:41.503 

rozwiązanie komunikacyjne na ulicy Odrzańskiej. 

 

00:44:41.543 --> 00:44:43.924 

Niestety zostało to zbagatelizowane. 

 

00:44:43.984 --> 00:44:47.684 

Tego materiału nie otrzymałem. 

 

00:44:47.744 --> 00:44:56.788 

Jeśli chodzi o kwestię budżetową to też pojawia się 

pomoc finansowa 

 

00:44:56.828 --> 00:45:01.911 

między innymi dla powiatu w wywołanym zadaniu 

ulica Piaskowa. 

 

00:45:01.991 --> 00:45:09.416 

Te materiały dostałem dosłownie przed chwilą i 

wierząc w wiarę obu 

 

00:45:09.496 --> 00:45:15.080 

stron, czyli powiatu oraz porozumienia z naszą 

gminą. 

 

00:45:15.780 --> 00:45:19.721 

Otrzymałem materiał na ten moment to jest plan 

rozwoju sieci drogowej 

 

00:45:19.741 --> 00:45:23.902 

w zakresie priorytetów inwestycyjnych drogowych 

w perspektywie 

 

00:45:23.942 --> 00:45:26.863 

czasowej do 2030 roku. 

 

00:45:26.883 --> 00:45:30.624 
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Jest wszak wymieniona ulica Piaskowa w 

Sulechowie. 

 

00:45:30.664 --> 00:45:36.186 

Jednakże na ten moment to zadanie nie zostało 

jeszcze wprowadzone 

 

00:45:36.226 --> 00:45:37.786 

i przyjęte przez Radę Powiatu. 

 

00:45:38.326 --> 00:45:44.193 

Więc ja zakładam, że ono się, bo dostałem taką 

informację od Pani 

 

00:45:44.233 --> 00:45:48.398 

Danuty Andruszkiewicz, szefowej działu 

budownictwa, 

 

00:45:48.418 --> 00:45:52.263 

która przekazała mi, że dzisiaj prawdopodobnie 

powiat nad tym tematem 

 

00:45:52.303 --> 00:45:58.339 

się pochyla, ale uważam, że podejście w ten sposób 

jest czasami 

 

00:45:58.359 --> 00:46:02.862 

troszeczkę niestety niepoważne, bo uważam, 

 

00:46:02.902 --> 00:46:07.266 

że jest to działanie na ostatnią chwilę, 

 

00:46:07.486 --> 00:46:12.890 

gaszenie jakby ognia po to, żeby usunięta wcześniej 

czy usunięty 

 

00:46:12.910 --> 00:46:15.312 

wcześniej apel jest tego efektem. 

 

00:46:16.252 --> 00:46:19.334 

A o dokumenty zwróciłem się już miesiąc temu, 

 

00:46:19.374 --> 00:46:21.975 

więc wszyscy mieli stosowny czas na to, 

 

00:46:22.055 --> 00:46:24.637 

aby po prostu te dokumenty przygotować 

wcześniej, 

 

00:46:24.697 --> 00:46:28.018 

a nie wrzucać mi to, przepraszam, na ostatnią 

chwilę. 

 

00:46:28.058 --> 00:46:29.539 

Tak że dziękuję bardzo. 

 

00:46:29.559 --> 00:46:32.601 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:46:32.661 --> 00:46:34.221 

- Szanowni Państwo, Panie Sebastianie rozumiem, 

 

00:46:34.241 --> 00:46:36.703 

że dokumenty dotyczące Odrzańskiej Pan miesiąc 

wcześniej... 

 

00:46:37.668 --> 00:46:44.791 

- Dotyczy to cały czas Piaskowej i sprawa dotyczyła 

decyzji po stronie powiatu. 

 

00:46:44.891 --> 00:46:49.352 

Żaden krok w tym kierunku poza tylko 

przedłożonym planem rozwoju 

 

00:46:49.392 --> 00:46:52.853 

do roku 2030 nie świadczył o tym, 

 

00:46:52.973 --> 00:46:58.435 

że jest wola po stronie powiatu na realizację tej 

inwestycji. 

 

00:46:58.495 --> 00:47:01.616 

Dopiero w dokumentach, które Państwo nam 

przedłożyliście dzisiaj 

 

00:47:01.696 --> 00:47:05.718 

na sesji w wyniku oszczędności na odcinku Karczyna. 

 

00:47:06.238 --> 00:47:10.284 

W kwocie 600 tysięcy złotych pojawiła się wola i 

oświadczenie tej 

 

00:47:10.344 --> 00:47:16.212 

woli ze strony powiatu, że chcą zainicjować ulicę 

Piaskową. 

 

00:47:16.273 --> 00:47:20.619 

Natomiast dalej nie ma tutaj mowy w jakim zakresie 

będzie ten remont. 

 

00:47:21.201 --> 00:47:24.602 

Bo mówimy tylko o etapach, że będą jeden, 

 

00:47:24.782 --> 00:47:25.843 

dwa, trzy. 
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00:47:26.803 --> 00:47:32.305 

Powiem szczerze, w bardzo sposób chaotyczny i dla 

mnie w jakiś sposób 

 

00:47:32.565 --> 00:47:34.005 

niezrozumiały jest to. 

 

00:47:34.045 --> 00:47:39.667 

Bo przede wszystkim w tegorocznym budżecie nie 

ma w planie Supekom 

 

00:47:40.447 --> 00:47:42.608 

ulicy Piaskowej tylko w przyszłym roku, 

 

00:47:42.628 --> 00:47:45.049 

więc być może on zostanie przyspieszony. 

 

00:47:45.129 --> 00:47:48.851 

Ale to po prostu uważam, że jest mimo wszystko, 

 

00:47:48.891 --> 00:47:55.437 

jeżeli w 2022 roku powiat przyjmuje do realizacji w 

zadaniu 

 

00:47:55.477 --> 00:47:58.380 

długoterminowym budowę ulicy Piaskowej, 

 

00:47:58.420 --> 00:48:02.844 

to świadczy, że nadal jest przepływ informacji 

pomiędzy powiatem 

 

00:48:02.904 --> 00:48:04.465 

a gminą niewłaściwy. 

 

00:48:04.485 --> 00:48:10.149 

Bo skoro my przystępujemy i wprowadzamy w 

działaniach Supekomu, 

 

00:48:10.189 --> 00:48:15.292 

działanie dopiero w roku 2026, jeśli chodzi o 

Piaskową i to jeszcze 

 

00:48:15.352 --> 00:48:19.954 

na odcinku, a rozmawiamy o drodze co najmniej 10 

lat, no to 

 

00:48:19.994 --> 00:48:23.336 

przepraszam, ja się tu czuję cały czas oszukiwany, 

 

00:48:23.376 --> 00:48:24.877 

jak ten osioł, marchewka raz w lewo, 

 

00:48:24.917 --> 00:48:26.637 

raz w prawo. 

 

00:48:26.717 --> 00:48:28.647 

To nie o to tu chodzi. 

 

00:48:28.707 --> 00:48:32.029 

Bo uważam, że tego typu działania powinny być 

realizowane 

 

00:48:32.109 --> 00:48:36.531 

kompleksowo, a będziemy znowu pewne rzeczy 

etapować i wracać do tych 

 

00:48:36.571 --> 00:48:38.492 

spraw nurtujących. 

 

00:48:38.532 --> 00:48:42.074 

Zrobimy odcinek załóżmy od ulicy od miejsca, 

 

00:48:42.134 --> 00:48:44.875 

to jest Szkoła Podstawowa numer 3, 

 

00:48:44.875 --> 00:48:48.977 

gdzie jest przepompownia do ronda na ulicy 

Warszawskiej jako 

 

00:48:49.057 --> 00:48:52.239 

pierwszy, bo takie słowa padły na ostatniej komisji. 

 

00:48:52.879 --> 00:48:56.121 

Dobrze, a w którym momencie podejmiemy kolejne 

kroki, 

 

00:48:56.182 --> 00:49:01.265 

czyli od przepompowni w kierunku Ronda Kopra? 

 

00:49:01.285 --> 00:49:07.229 

W którym momencie zrealizujemy od Ronda 

Warszawskiej w kierunku ulicy Dębowej? 

 

00:49:07.249 --> 00:49:11.072 

Nie ma o tym żadnej mowy, nie ma żadnego planu, 

 

00:49:11.112 --> 00:49:16.196 

niczego, bo jest to uważam po prostu rzecz zbyt, 

 

00:49:16.236 --> 00:49:18.417 

nie wiem, chaotycznie prowadzona. 

 

00:49:18.457 --> 00:49:20.179 

Dlatego oczywiście. 

 

00:49:21.059 --> 00:49:24.942 
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Zawierzam, bo zależy nam jako mieszkańcom na 

dobru, 

 

00:49:25.002 --> 00:49:27.063 

aby ta inwestycja była realizowana. 

 

00:49:27.103 --> 00:49:32.146 

Natomiast uważam, że porozumienie i informacja 

przekazywana pomiędzy 

 

00:49:32.226 --> 00:49:37.890 

powiatem a gminą powinna być bardziej precyzyjna 

i znormalizowana. 

 

00:49:38.650 --> 00:49:42.113 

Wszystkie uzgodnienia, o które prosiłem i nasz klub 

prosił 

 

00:49:42.173 --> 00:49:45.275 

wielokrotnie, wiele lat wcześniej, żeby doszło do 

porozumienia 

 

00:49:45.315 --> 00:49:51.039 

pomiędzy Supekomem, Gminą Sulechów oraz 

powiatem wykazuje jedno, 

 

00:49:51.119 --> 00:49:56.083 

że nie było nigdy takiej woli, bo jest to cały czas 

rzucane 

 

00:49:56.183 --> 00:49:58.385 

w etapach. 

 

00:49:58.445 --> 00:50:01.767 

Bo dla mnie realizacja takiego zadania powinna być 

w jednym roku 

 

00:50:01.867 --> 00:50:03.370 

całościowo. Dziękuję. 

 

00:50:03.370 --> 00:50:05.710 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:50:08.154 --> 00:50:11.016 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, 

 

00:50:11.077 --> 00:50:14.619 

Panie Sebastianie. 

 

00:50:14.640 --> 00:50:16.801 

Temat Piaskowej to był z tego co ja pamiętam, 

 

00:50:16.921 --> 00:50:20.484 

bo nawet słyszałem, to był wałkowany zanim ja tutaj 

w 2018 roku [niezrozumiałe] 

 

00:50:20.945 --> 00:50:23.427 

i myślę że połowy z Państwa też tutaj przy tym stole 

nie było. 

 

00:50:25.000 --> 00:50:28.463 

Możliwe że to był rok 14. 

 

00:50:28.463 --> 00:50:30.604 

Droga, właścicielem jest powiat. 

 

00:50:30.685 --> 00:50:35.748 

To że Supekom ma wpisane cel albo jakiekolwiek 

zadanie związane 

 

00:50:35.769 --> 00:50:38.951 

z ulicą Piaskową to Supekom będzie mógł robić tylko 

i wyłącznie coś 

 

00:50:39.011 --> 00:50:41.173 

co należy do Supekomu, czyli sieć. 

 

00:50:42.534 --> 00:50:46.397 

Wszystkie pozostałe elementy należą do powiatu 

jako do właściciela. 

 

00:50:46.517 --> 00:50:49.719 

Od wielu lat czyniliśmy starania Państwo również po 

to, 

 

00:50:49.759 --> 00:50:52.441 

żeby w końcu ruszyć temat ulicy Piaskowej. 

 

00:50:52.481 --> 00:51:00.007 

W ostatnim czasie odbyło się kilka spotkań z 

zarządem powiatu. 

 

00:51:00.047 --> 00:51:04.290 

Na tych spotkaniach wydyskutowane zostały pewne 

schematy, 

 

00:51:04.311 --> 00:51:08.574 

w których chcielibyśmy, aby w końcu ten temat ulicy 

Piaskowej ruszyć. 

 

00:51:08.614 --> 00:51:10.755 

Na ostatnim posiedzeniu szefów klubów. 

 

00:51:11.796 --> 00:51:15.639 

To zostało to na pewno Państwu przedstawione w 

stu procentach, 
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00:51:15.699 --> 00:51:18.981 

że w dniu dzisiejszym jest sesja u nas i w dniu 

dzisiejszym jest 

 

00:51:19.041 --> 00:51:20.141 

sesja w powiecie. 

 

00:51:20.161 --> 00:51:23.684 

I w związku z tym, że zostały oszczędności na innym 

zadaniu, 

 

00:51:23.704 --> 00:51:26.445 

gdzie Państwo zdecydowaliście przeznaczyć środki 

na inną drogę 

 

00:51:26.485 --> 00:51:33.436 

powiatową, to te oszczędności z automatu 

chcieliśmy zasygnalizować 

 

00:51:33.496 --> 00:51:37.817 

Zarządowi Powiatu, że chcielibyśmy te środki 

zabukować i przeznaczyć, 

 

00:51:37.877 --> 00:51:40.698 

aby zostały dalej w Sulechowie, ale z 

przeznaczeniem na drogę 

 

00:51:40.738 --> 00:51:44.799 

Piaskową. I z tego co otrzymaliśmy informacje w 

dniu dzisiejszym 

 

00:51:44.839 --> 00:51:49.860 

na sesji powiatowej mają być podjęte podobne 

uchwały, 

 

00:51:49.900 --> 00:51:52.601 

żeby z wkładu własnego z innego zadania zarówno z 

Gminy Sulechów, 

 

00:51:53.021 --> 00:51:58.383 

jak i z powiatu te środki zostały zabukowane na 

remont ulicy 

 

00:51:58.423 --> 00:51:59.444 

Piaskowej. 

 

00:51:59.484 --> 00:52:01.625 

Jeśli mowa, Szanowni Państwo, o etapach, 

 

00:52:01.665 --> 00:52:04.866 

w naszym przypadku, czyli nas jako gminy 

najbardziej interesuje 

 

00:52:04.926 --> 00:52:08.637 

temat, z którym my się mierzymy przy każdych 

ulewach, 

 

00:52:09.838 --> 00:52:13.181 

czyli ilość wody, która spływa i która się gromadzi w 

tych 

 

00:52:13.221 --> 00:52:14.543 

konkretnych lokalizacjach. 

 

00:52:14.603 --> 00:52:18.666 

Głównym problemem w tej lokalizacji, ja oczywiście 

nie neguję tego, 

 

00:52:18.706 --> 00:52:20.308 

że ta nawierzchnia jest w stanie idealnym, 

 

00:52:20.348 --> 00:52:21.689 

bo nie jest. 

 

00:52:21.729 --> 00:52:23.671 

Natomiast dla nas największym problemem jest to, 

 

00:52:23.711 --> 00:52:28.475 

że mieszkańcy są bardzo notorycznie zalewani przy 

większych i silnych 

 

00:52:28.535 --> 00:52:29.636 

opadach deszczu. 

 

00:52:29.676 --> 00:52:33.059 

Więc dla nas największym kłopotem jest sieć 

kanalizacji deszczowej, 

 

00:52:33.683 --> 00:52:37.564 

która dzisiaj jest podłączona w sieć kanalizacji 

ogólnospławnej. 

 

00:52:37.604 --> 00:52:41.106 

To jest dla nas priorytet, dlatego mówimy o jednym 

z etapów remontów 

 

00:52:41.166 --> 00:52:45.327 

ulicy Piaskowej, czyli tak naprawdę wysokość od 

szkoły SP3, 

 

00:52:45.427 --> 00:52:47.528 

czyli wysokość Sulechówki w górę do ronda. 

 

00:52:47.568 --> 00:52:50.229 
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Dlatego mówimy o tym etapie, że dla nas jest to 

temat 

 

00:52:50.289 --> 00:52:51.330 

najistotniejszy. 

 

00:52:51.370 --> 00:52:52.610 

Raz jeszcze powtórzę. 

 

00:52:52.670 --> 00:52:56.492 

Dzisiaj jest też sesja powiatu i na sesji powiatowej 

ma być, 

 

00:52:56.552 --> 00:52:59.813 

mają być podjęte podobne uchwały. 

 

00:53:01.074 --> 00:53:03.496 

Życzylibyśmy sobie w przyszłości, żeby cała ulica 

została 

 

00:53:03.536 --> 00:53:05.177 

wyremontowana. To jest Panie Sebastianie, 

 

00:53:05.237 --> 00:53:07.579 

tu się nie będziemy kłócić, bo to wszyscy byśmy 

chcieli. 

 

00:53:07.619 --> 00:53:11.002 

Natomiast newralgicznym elementem dla nas 

najistotniejszy na dzień 

 

00:53:11.022 --> 00:53:13.384 

dzisiejszy od wielu lat jest to, 

 

00:53:13.464 --> 00:53:17.848 

aby pozbyć się uciążliwości związanych po każdych 

intensywnych 

 

00:53:17.888 --> 00:53:18.929 

opadach deszczu. 

 

00:53:18.989 --> 00:53:21.431 

I tutaj bardzo mocno czynimy starania, 

 

00:53:21.491 --> 00:53:24.454 

o czym Państwa zawsze informowaliśmy wcześniej, 

 

00:53:24.514 --> 00:53:28.057 

aby w końcu ruszyć z tym etapem pracy. Dziękuję 

bardzo. 

 

00:53:28.433 --> 00:53:30.674 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosu w tym punkcie. 

 

00:53:30.694 --> 00:53:31.894 

Przechodzimy do głosowania. 

 

00:53:31.934 --> 00:53:33.815 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie. 

 

00:53:33.875 --> 00:53:35.616 

Pan Radny Sebastian Różycki jeszcze w ostatniej 

chwili. 

 

00:53:36.556 --> 00:53:41.218 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu ja dalej 

będę deptał koło 

 

00:53:41.298 --> 00:53:46.339 

tego tematu, więc uznaję następującą wolę 

wszystkich stron. 

 

00:53:46.379 --> 00:53:50.556 

Czy zatem dojdzie do spisania listu intencyjnego, 

 

00:53:50.616 --> 00:53:56.343 

porozumienia, które wyznaczy poza tym pierwszym 

etapem kolejne kroki. 

 

00:53:56.383 --> 00:53:57.545 

Dlaczego o tym mówię? 

 

00:53:57.605 --> 00:54:02.351 

Dlatego, że niektóre odcinki ulicy Piaskowej mogą 

wymagać pozwolenia 

 

00:54:02.391 --> 00:54:05.616 

na budowę, mogą wymagać procesu 

długofalowego. 

 

00:54:06.236 --> 00:54:07.477 

Życzyłbym sobie nie tylko ja, mój klub, 

 

00:54:07.497 --> 00:54:10.040 

ale myślę wszyscy radni i mieszkańcy zamieszkujący 

ten teren, 

 

00:54:10.060 --> 00:54:11.801 

aby mieć świadomość, że działanie jest planowe i 

celowe. 

 

00:54:11.821 --> 00:54:13.803 

Dlatego prosiłbym o to, aby Burmistrz zainicjował 

taką ideę, 

 

00:54:25.673 --> 00:54:31.138 
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aby ono przybrało fakt papierowy, żebyśmy mogli w 

ramach czasowych 

 

00:54:31.218 --> 00:54:35.242 

określić działania, które będą przebiegać w ramach 

tego działania 

 

00:54:35.322 --> 00:54:39.145 

ulica Piaskowa, żebyśmy nie zakończyli tego 

działania tylko na etapie 

 

00:54:39.185 --> 00:54:40.887 

pierwszym. 

 

00:54:40.927 --> 00:54:44.210 

Bo przepraszam mogę się tego w jakiś sposób 

obawiać, 

 

00:54:44.270 --> 00:54:47.053 

czy dojdzie do realizacji pozostałych etapów. 

 

00:54:47.073 --> 00:54:52.449 

Dlatego myślę, że taka wola spisana na piśmie nie 

daje gwarancji 

 

00:54:52.469 --> 00:54:57.612 

oczywiście, ale daje poczucie czasami 

bezpieczeństwa i przemyślanych 

 

00:54:57.652 --> 00:54:59.514 

działań i o to bym poprosił. 

 

00:54:59.654 --> 00:55:01.215 

- Dziękuję. 

 

00:55:01.235 --> 00:55:02.536 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

00:55:02.576 --> 00:55:03.796 

przechodzimy do głosowania. 

 

00:55:03.856 --> 00:55:06.238 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:55:06.278 --> 00:55:09.479 

druk numer 63. 

 

00:55:13.036 --> 00:55:15.767 

Za 21 radnych. 

 

00:55:15.767 --> 00:55:19.167 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:55:19.187 --> 00:55:20.528 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:55:21.385 --> 00:55:24.632 

Druk numer 64 Wieloletnia Prognoza Finansowa. 

 

00:55:24.672 --> 00:55:27.156 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

00:55:27.176 --> 00:55:28.699 

Nie widzę. 

 

00:55:28.760 --> 00:55:30.323 

Widzę. Bardzo proszę Pan Radny Jacek Światły. 

 

00:55:31.038 --> 00:55:34.040 

- Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:55:34.280 --> 00:55:35.521 

Szanowni Państwo Radni. 

 

00:55:35.561 --> 00:55:38.282 

Ja mam tylko takie jedną uwagę generalnie, 

 

00:55:38.362 --> 00:55:43.165 

bo nie mam uwagi do całości, jeżeli chodzi o plan 

tutaj finansowy, 

 

00:55:43.185 --> 00:55:45.046 

natomiast chodzi mi o jeden zapis, 

 

00:55:45.187 --> 00:55:46.327 

właściwie dwa. 

 

00:55:47.488 --> 00:55:50.950 

Tutaj mam nadzieję, że też tak będzie w przyszłości 

traktowane, 

 

00:55:51.010 --> 00:55:54.452 

że w dwóch pozycjach jest wypisanych 21 ulic. 

 

00:55:54.512 --> 00:56:01.076 

Można powiedzieć, że kompleksowo mamy 

załatwione praktycznie pół Krężoł. 

 

00:56:01.116 --> 00:56:04.139 

Więc mam nadzieję, że mieszkańcom to jakoś w 

przyszłości 
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00:56:04.159 --> 00:56:06.140 

też wynagrodzimy pozostałych miejscowości, 

 

00:56:06.180 --> 00:56:09.342 

czy też będziemy kompleksowo robili np. Brzezie, 

 

00:56:09.382 --> 00:56:11.424 

Kruszynę czy inne miejscowości. Dziękuję. 

 

00:56:12.654 --> 00:56:16.215 

- Dziękuję, tylko przypomnę, że akurat nie dotyczy 

zmiana w WPF-ie 

 

00:56:16.275 --> 00:56:20.336 

tego tematu, bo ten temat pojawił się w budżecie i 

już o tym żeśmy 

 

00:56:20.356 --> 00:56:22.157 

dyskutowali, tak. 

 

00:56:22.217 --> 00:56:23.817 

Tak, tak, ale jest to w WPF-ie. Dobrze. 

 

00:56:23.857 --> 00:56:25.318 

Nie widzę więcej głosu w tym punkcie, 

 

00:56:25.378 --> 00:56:26.598 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:56:26.638 --> 00:56:28.619 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu, 

 

00:56:28.679 --> 00:56:31.709 

druk numer 64. 

 

00:56:33.806 --> 00:56:35.945 

Za 21 radnych. 

 

00:56:35.945 --> 00:56:38.081 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:56:38.141 --> 00:56:41.238 

Kolejny punkt, druk numer 65, 

 

00:56:41.238 --> 00:56:43.821 

w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Komendy Miejskiej 

 

00:56:43.861 --> 00:56:47.664 

Policji w Zielonej Górze z przeznaczeniem dla 

Komisariatu Policji 

 

00:56:47.684 --> 00:56:50.928 

w Sulechowie. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:56:50.968 --> 00:56:52.429 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:56:52.469 --> 00:56:55.252 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:57:01.445 --> 00:57:04.088 

Za 21 radnych, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:57:04.128 --> 00:57:07.631 

Kolejny punkt, druk numer 66. 

 

00:57:07.631 --> 00:57:10.314 

Zmiana uchwały w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami 

 

00:57:10.354 --> 00:57:12.937 

stanowiącymi własność gmin oraz warunków i 

stawek procentowych 

 

00:57:12.977 --> 00:57:14.678 

udzielanych bonifikat. 

 

00:57:14.738 --> 00:57:17.181 

To jest ta uchwała. 

 

00:57:17.201 --> 00:57:21.360 

Mam [niezrozumiałe]. 

 

00:57:21.400 --> 00:57:23.281 

Czy ktoś z Państwa? Nie ma sensu, tak? 

 

00:57:23.301 --> 00:57:26.484 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

00:57:26.524 --> 00:57:27.604 

Nie widzę. 

 

00:57:27.624 --> 00:57:28.645 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:57:28.705 --> 00:57:31.467 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:57:31.507 --> 00:57:33.168 
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druk numer 66. 

 

00:57:38.832 --> 00:57:40.993 

Za dwunastu radnych, pięciu radnych przeciw, 

 

00:57:41.033 --> 00:57:44.596 

czterech radnych się wstrzymało. 

 

00:57:44.636 --> 00:57:46.117 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

00:57:46.157 --> 00:57:47.658 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:57:48.593 --> 00:57:53.799 

Druk numer 67/2025 w sprawie przyjęcia do Gminy 

Kargowa zadania 

 

00:57:53.859 --> 00:57:56.843 

publicznego w zakresie opracowania dokumentacji 

projektowej na budowę 

 

00:57:56.863 --> 00:57:58.605 

odcinka drogi dla rowerów. 

 

00:57:58.665 --> 00:58:01.087 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:58:01.107 --> 00:58:03.811 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy 

do... 

 

00:58:03.851 --> 00:58:05.533 

Jest, widzę. Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:58:07.682 --> 00:58:09.685 

- Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie 

Przewodniczący, 

 

00:58:09.725 --> 00:58:11.047 

Panie Burmistrzu. 

 

00:58:11.087 --> 00:58:15.253 

Kierunek rozwoju infrastruktury ścieżek rowerowych 

jest jak 

 

00:58:15.313 --> 00:58:16.876 

najbardziej właściwy. 

 

00:58:16.896 --> 00:58:21.199 

Mam tylko pytanie, bo to jest przy oczywiście 

porozumieniu 

 

00:58:21.239 --> 00:58:23.141 

z Samorządem Kargowskim. 

 

00:58:23.181 --> 00:58:28.265 

Niemniej w jakim terminie planujemy tą ścieżkę z 

Klępska, 

 

00:58:28.325 --> 00:58:32.488 

bo rozumiem, że ten kierunek będzie po naszej 

stronie od Klępska 

 

00:58:32.548 --> 00:58:33.589 

do Okunina, tak. 

 

00:58:33.649 --> 00:58:39.334 

Kiedy planujemy jakby też zaprojektować w jakim 

czasie? 

 

00:58:39.394 --> 00:58:45.138 

Czy to jest kompleksowo również uwzględnione? 

- Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:58:46.673 --> 00:58:48.055 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:58:48.095 --> 00:58:49.637 

Panie Radny Piotrze. 

 

00:58:49.717 --> 00:58:55.725 

Oczywiście ścieżka, o której rozmawiamy to jest ten 

odcinek, 

 

00:58:55.745 --> 00:59:00.190 

o którym Pan mówił, czyli od Klęska do granicy z 

Gminą Kargowa. 

 

00:59:00.270 --> 00:59:06.217 

Podzieliliśmy go na dwa odcinki ze względów 

formalno technicznych, 

 

00:59:06.237 --> 00:59:07.318 

że tak się wyrażę. 

 

00:59:07.358 --> 00:59:14.141 

Wiadomo, że ten odcinek od Klępska to jest w 

całości odcinek drogi 

 

00:59:14.201 --> 00:59:18.284 

gminnej, w związku z czym nie jesteśmy z nikim i z 

niczym innym 

 

00:59:18.324 --> 00:59:19.844 
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związani. 

 

00:59:19.925 --> 00:59:23.126 

I tutaj mamy już wybranego wykonawcę, 

 

00:59:23.186 --> 00:59:28.890 

projektanta, który zakładam za chwilkę będzie się 

tym tematem 

 

00:59:28.930 --> 00:59:31.390 

zajmował. 

 

00:59:31.470 --> 00:59:37.632 

Natomiast ten odcinek, o którym rozmawiamy przy 

tym punkcie sesji, 

 

00:59:37.712 --> 00:59:42.493 

tam mamy kawałeczek na obszarze naszej gminy i 

kawałek na obszarze 

 

00:59:42.533 --> 00:59:44.173 

Gminy Kargowa. 

 

00:59:44.213 --> 00:59:49.274 

Dlatego stwierdziliśmy, że wydzielamy to z tego 

zadania ścieżka 

 

00:59:49.314 --> 00:59:56.295 

z Klępska, żeby jakiekolwiek komplikacje związane z 

tym odcinkiem 

 

00:59:56.335 --> 00:59:59.436 

nie wstrzymały możliwości budowy ścieżki z 

Klępska. 

 

01:00:02.483 --> 01:00:04.423 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosu w tym punkcie. 

 

01:00:04.443 --> 01:00:05.744 

Przechodzimy do głosowania. 

 

01:00:05.824 --> 01:00:09.164 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:00:09.204 --> 01:00:22.867 

Druk numer 67. 

 

01:00:22.867 --> 01:00:24.207 

Za 21 radnych. 

 

01:00:24.247 --> 01:00:25.907 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:00:28.168 --> 01:00:31.848 

Kolejna uchwała, druk numer 68. 

 

01:00:31.848 --> 01:00:33.469 

Ulica w obrębie Wsi Głogusz. 

 

01:00:33.489 --> 01:00:41.295 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:00:41.335 --> 01:00:52.682 

Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 

 

01:00:52.882 --> 01:00:56.925 

Za 21 radnych. 

 

01:00:56.965 --> 01:01:01.228 

Szanowni Państwo, nie zaplanowałem przerwy w 

planie. 

 

01:01:02.409 --> 01:01:03.730 

Więc ogłoszę teraz przerwę. 

 

01:01:03.770 --> 01:01:06.072 

10 minut. Bardzo proszę Państwa Radnych. 

 

01:01:06.133 --> 01:01:08.113 

10 minut przerwy. 

 

01:14:07.361 --> 01:14:16.413 

[dźwięk dzwonka]. Szanowni Państwo bardzo proszę 

już o zajęcie miejsc. 

 

01:14:17.799 --> 01:14:23.331 

Wznawiam obrady XVII sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Sulechowie. 

 

01:14:23.351 --> 01:14:28.452 

Jesteśmy w punkcie siódmym, druk numer 69/2025 

w sprawie nadania 

 

01:14:28.492 --> 01:14:30.972 

nazwy ulicy położonej w obrębie 1 Miasta Sulechów. 

 

01:14:31.012 --> 01:14:33.733 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:14:33.773 --> 01:14:35.353 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 
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01:14:35.393 --> 01:14:38.054 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:14:39.440 --> 01:14:43.558 

Druk numer 69.  

 

01:14:45.001 --> 01:14:55.250 

Arka nie ma, tak? No ale to bez Arka głosujemy. Za 

20 radnych. 

 

01:14:55.250 --> 01:14:57.003 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

01:14:57.063 --> 01:15:00.404 

Kolejny punkt, druk numer 70, 

 

01:15:00.404 --> 01:15:01.844 

nadanie nazwy ulicy położonej w obrębie 

[niezrozumiałe]. 

 

01:15:02.164 --> 01:15:04.224 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie. 

 

01:15:04.244 --> 01:15:05.745 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:15:05.785 --> 01:15:07.525 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

01:15:17.446 --> 01:15:19.508 

Za 20 radnych, jeden radny nie głosował. 

 

01:15:19.528 --> 01:15:20.969 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

01:15:21.009 --> 01:15:27.094 

Kolejny punkt druk numer 71. 

 

01:15:27.094 --> 01:15:29.816 

Plan w sprawie nienaruszenia ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków 

 

01:15:29.856 --> 01:15:32.619 

zagospodarowania przestrzennego w Gminie 

Sulechów. 

 

01:15:32.639 --> 01:15:34.841 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:15:34.881 --> 01:15:36.282 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:15:36.322 --> 01:15:38.904 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

01:15:38.964 --> 01:15:42.252 

druk numer 71.  

 

01:15:53.983 --> 01:15:57.816 

Za 20 radnych, jeden radny nie głosował. 

 

01:15:57.816 --> 01:15:59.647 

Przechodzimy do kolejnego druku. 

 

01:16:00.580 --> 01:16:03.684 

Druk numer 72 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania 

 

01:16:03.724 --> 01:16:07.609 

przestrzennego dla terenów między ulicą 

Rozwojową i ulicą 

 

01:16:07.649 --> 01:16:09.672 

Świebodzińską. 

 

01:16:09.692 --> 01:16:11.574 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:16:11.615 --> 01:16:14.138 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:16:14.178 --> 01:16:16.821 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

01:16:16.861 --> 01:16:30.334 

druk numer 72. 

 

01:16:30.334 --> 01:16:32.195 

Panie Sebastianie. 

 

01:16:32.396 --> 01:16:33.496 

Za 21 radnych. 

 

01:16:33.536 --> 01:16:36.298 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:16:36.358 --> 01:16:37.959 

Kolejny punkt, druk numer 75/2025. 
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01:16:38.019 --> 01:16:42.763 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:16:42.803 --> 01:16:49.748 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:16:49.788 --> 01:16:51.469 

Druk numer 75, Panie Bartku, tak. 

 

01:16:58.335 --> 01:16:59.415 

Za 21 radnych. 

 

01:16:59.455 --> 01:17:01.856 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:17:01.876 --> 01:17:03.137 

Przechodzimy do kolejnego druku, 

 

01:17:03.157 --> 01:17:04.537 

druk numer 76/2025. 

 

01:17:06.838 --> 01:17:09.999 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:17:10.039 --> 01:17:14.520 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:17:14.540 --> 01:17:17.141 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:17:24.453 --> 01:17:25.533 

Za 21 Radnych. 

 

01:17:25.573 --> 01:17:27.334 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:17:27.374 --> 01:17:29.814 

Kolejny punkt, druk numer 77/2025. 

 

01:17:30.294 --> 01:17:35.396 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:17:35.416 --> 01:17:36.876 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:17:36.916 --> 01:17:44.938 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:17:45.138 --> 01:17:47.378 

Za 21 radnych, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:17:47.438 --> 01:17:48.618 

Kolejny punkt, druk numer 78/2025. 

 

01:17:53.547 --> 01:17:56.970 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:17:57.010 --> 01:17:58.651 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:17:58.671 --> 01:18:07.558 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:18:07.578 --> 01:18:10.260 

Za 21 radnych. 

 

01:18:10.300 --> 01:18:11.901 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:18:11.941 --> 01:18:14.163 

Kolejny druk, druk numer 79/2025. 

 

01:18:19.454 --> 01:18:21.475 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:18:21.516 --> 01:18:22.576 

Nie widzę. 

 

01:18:22.616 --> 01:18:23.777 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:18:23.817 --> 01:18:33.784 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:18:33.804 --> 01:18:37.207 

Za 17, czterech radnych się wstrzymało. 

 

01:18:37.247 --> 01:18:39.929 

Uchwała została przyjęta. 

 

01:18:39.969 --> 01:18:41.510 

Kolejny druk, druk numer 80/2025. 
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01:18:42.090 --> 01:18:46.774 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:18:46.814 --> 01:18:47.955 

Nie widzę. 

 

01:18:47.975 --> 01:18:59.186 

Przejdźmy do głosowania. 21 radnych za. 

 

01:18:59.246 --> 01:19:01.908 

Uchwała została przyjęta. 

 

01:19:01.968 --> 01:19:05.992 

Kolejny punkt druk numer 81. 

 

01:19:05.992 --> 01:19:08.894 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie. 

 

01:19:08.934 --> 01:19:19.702 

Nie widzę. Przejdźmy do głosowania. 

 

01:19:20.003 --> 01:19:21.064 

21 radnych za. 

 

01:19:21.084 --> 01:19:23.546 

Uchwała została przyjęta. 

 

01:19:23.586 --> 01:19:25.928 

Kolejny druk, druk numer 82. 

 

01:19:25.928 --> 01:19:29.649 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:19:29.709 --> 01:19:37.972 

Nie widzę, przejdźmy do głosowania. 

 

01:19:38.032 --> 01:19:39.432 

20 radnych za, jeden radny się wstrzymał. 

 

01:19:39.452 --> 01:19:42.153 

Uchwała została przyjęta. 

 

01:19:42.193 --> 01:19:44.134 

Kolejny punkt, druk numer 83/2025. 

 

01:19:44.874 --> 01:19:49.075 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie. 

 

01:19:49.115 --> 01:19:51.396 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

01:19:53.703 --> 01:19:56.356 

- Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie 

Przewodniczący, 

 

01:19:56.396 --> 01:19:57.643 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. 

 

01:19:59.423 --> 01:20:05.648 

Na komisji procedowaliśmy tą petycję przepraszam i 

również na tej 

 

01:20:05.688 --> 01:20:11.392 

samej komisji wnioskowałem, co nie zostało 

uwzględnione w uchwale, 

 

01:20:13.034 --> 01:20:17.097 

iż w związku z tym, że istotnie zgadzam się z tym 

faktem, 

 

01:20:17.137 --> 01:20:21.860 

że nie jesteśmy kompetentni, aby rozstrzygać 

sądownictwo jako 

 

01:20:21.920 --> 01:20:23.722 

Samorząd, jako Rada Miejska. 

 

01:20:25.188 --> 01:20:30.633 

Niemniej również byłem przeciwny, żeby tę petycję 

odsyłać do ministra 

 

01:20:30.653 --> 01:20:35.717 

sprawiedliwości, który de facto ten chaos w sądzie 

stworzył w tej 

 

01:20:35.777 --> 01:20:37.541 

kadencji rządu. 

 

01:20:37.561 --> 01:20:40.985 

Niemniej wnioskowałem na posiedzeniu komisji, 

 

01:20:41.065 --> 01:20:46.371 

że jeśli nie my z racji oczywistej, nie jako my jako 

samorząd, 

 

01:20:46.411 --> 01:20:49.074 

nie minister sprawiedliwości, to z racji członkostwa 

w Unii 

 

01:20:49.134 --> 01:20:55.061 
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Europejskiej, nasz samorząd powinien stworzyć 

uchwałę, 

 

01:20:55.101 --> 01:20:58.324 

ewentualnie przekazać również taką petycję, 

 

01:20:59.245 --> 01:21:04.109 

dla Komisji Europejskiej, żeby oceniła stan 

sądownictwa w Polsce. 

 

01:21:04.149 --> 01:21:06.991 

Jesteśmy co prawda władzą lokalną, 

 

01:21:07.031 --> 01:21:11.934 

ale jednak reprezentujemy mieszkańców i część z 

mieszkańców ma takie 

 

01:21:11.974 --> 01:21:16.398 

poczucie, że sądownictwo w Polsce chyba nie działa 

właściwie. 

 

01:21:16.518 --> 01:21:19.059 

Oczywiście my nie będziemy to oceniać, 

 

01:21:19.079 --> 01:21:21.441 

nie będziemy używać sformułowań takich, 

 

01:21:21.461 --> 01:21:25.104 

jakie są w przestrzeni publicznej, neosędziowie albo 

sędziowie. 

 

01:21:25.144 --> 01:21:30.313 

Niemniej uważam, że właściwym do rozstrzygania 

tego typu petycji jest 

 

01:21:30.353 --> 01:21:34.936 

właśnie Komisja Europejska i nie zostało to 

uwzględnione. 

 

01:21:34.976 --> 01:21:40.500 

Nie wiem, Panie Przewodniczący, czy mimo wszystko 

taką uchwałę jaką 

 

01:21:40.560 --> 01:21:45.563 

przyjmiemy czy my taką uchwałę zamierzamy do 

Komisji Europejskiej 

 

01:21:45.623 --> 01:21:47.364 

nadsyłać. 

 

01:21:47.445 --> 01:21:51.347 

Bo my oczywiście nie rozstrzygamy, ale my 

dostrzegamy też jako klub 

 

01:21:51.407 --> 01:21:54.029 

uważam jako mieszkańcy ten problem w 

sądownictwie. 

 

01:21:54.767 --> 01:21:58.290 

Zatem dlaczego mój wniosek nie został 

uwzględniony i co zamierzamy 

 

01:21:58.330 --> 01:22:04.196 

z tym fantem zrobić, bo taka forma uchwały okej, 

 

01:22:04.256 --> 01:22:05.337 

no ale co dalej. 

 

01:22:05.357 --> 01:22:08.399 

Nic jako komisja będziemy przez całe, 

 

01:22:08.419 --> 01:22:12.343 

przez całą kadencję tego samorządu każdą petycję 

uznawać w komisji 

 

01:22:12.363 --> 01:22:16.506 

za niezasadną i będziemy produkować tylko takie 

puste uchwały. 

 

01:22:16.567 --> 01:22:19.779 

Chciałbym jednak żebyśmy bardziej merytorycznie 

popracowali 

 

01:22:19.819 --> 01:22:23.140 

na komisji i Panie Przewodniczący Komisji Skarg, 

 

01:22:23.180 --> 01:22:25.981 

Wniosków, pamięta Pan jak naprawdę prosiłem, 

 

01:22:26.041 --> 01:22:29.802 

żeby uruchomić Komisję Europejską w tej kwestii. 

 

01:22:29.842 --> 01:22:30.862 

Tego nie ma. 

 

01:22:30.902 --> 01:22:32.063 

Nie wiem czemu. 

 

01:22:32.143 --> 01:22:33.463 

- Dziękuję. 

 

01:22:33.503 --> 01:22:36.604 

To pytanie nie do mnie Panie Radny, tak, tylko do 

przewodniczącego 

 

01:22:36.644 --> 01:22:38.125 
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komisji, tak. 

 

01:22:38.185 --> 01:22:41.546 

Taką uchwałę otrzymaliśmy od Komisji Skarg, 

 

01:22:41.566 --> 01:22:43.346 

Wniosków i Petycji. 

 

01:22:43.366 --> 01:22:44.767 

Najprawdopodobniej ona została tam 

przegłosowana, 

 

01:22:44.807 --> 01:22:47.484 

bo na pewno została. 

 

01:22:47.884 --> 01:22:48.885 

Więc nie wiedzę więcej głosów w tym punkcie 

zatem przejdźmy 

 

01:22:48.925 --> 01:22:51.526 

do głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o 

oddanie głosu, 

 

01:22:51.566 --> 01:22:54.607 

druk numer 83 na swoich urządzeniach. 

 

01:23:21.134 --> 01:23:24.415 

Za 16 radnych, 5 radnych się wstrzymało. 

 

01:23:24.455 --> 01:23:26.176 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

01:23:26.256 --> 01:23:30.985 

Kolejny druk, druk numer 85. Kolejna petycja. 

 

01:23:30.985 --> 01:23:33.054 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:23:33.054 --> 01:23:35.020 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

01:23:36.220 --> 01:23:39.221 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:23:39.261 --> 01:23:43.003 

Szanowne grono Radnych i Zgromadzonych. 

 

01:23:46.324 --> 01:23:50.188 

To jest trzecia kadencja, którą zasiadam w Radzie. 

 

01:23:50.228 --> 01:23:55.072 

Jeszcze za burmistrza odważnego, czyli trzy 

kadencje temu składałem 

 

01:23:55.112 --> 01:24:01.237 

wniosek o wykonanie i przeprowadzenie 

inwentaryzacji drzewostanu. 

 

01:24:01.297 --> 01:24:04.320 

Moje, moja interpelacja i klubu, 

 

01:24:04.400 --> 01:24:09.024 

bo klub też to popierał, była bardzo szeroka. 

 

01:24:09.064 --> 01:24:10.425 

Została ona odrzucona. 

 

01:24:12.207 --> 01:24:16.249 

Poprzednie kadencji ponowiłem taki krok i nadal ta 

interpelacja 

 

01:24:16.269 --> 01:24:17.510 

została odrzucona. Dzisiejsza petycja, która spływa i 

uzyskuje grono 

 

01:24:17.570 --> 01:24:20.252 

poparcia jest małym krokiem. Ale ja uważam że nie 

rozwiązuje to 

 

01:24:20.272 --> 01:24:34.140 

problemu, który dotyczy drzewostanu w Gminie 

Sulechów. 

 

01:24:34.180 --> 01:24:35.421 

Dlaczego? 

 

01:24:35.461 --> 01:24:40.043 

Dlatego, że petycja skupia się tylko i wyłącznie na 

pomnikach 

 

01:24:40.103 --> 01:24:45.044 

przyrody, które i tak są ewidencjonowane i 

wymagają nadzoru. 

 

01:24:45.124 --> 01:24:49.386 

Widać jeszcze bardziej skrupulatnego skoro spłynęła 

petycja. 

 

01:24:49.426 --> 01:24:53.748 

Dlatego ja w imieniu własnym oraz klubu oraz myślę 

wszystkich 

 

01:24:53.788 --> 01:24:58.513 
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radnych, zwracam się do Pana Burmistrza z prośbą o 

pochylenie się 

 

01:24:58.573 --> 01:25:03.799 

nad interpelacją, która była złożona i wymaga 

inwentaryzacji całego 

 

01:25:03.839 --> 01:25:05.601 

drzewostanu. 

 

01:25:05.641 --> 01:25:07.023 

Idea moja jest następująca. 

 

01:25:07.103 --> 01:25:12.089 

Będąc w kilku miastach różnych Polski np. w 

Kołobrzegu. 

 

01:25:12.749 --> 01:25:16.392 

Drzewa mają tabliczki znamionowe z numerami. 

 

01:25:16.412 --> 01:25:20.095 

I w momencie kiedy dochodzi do tragedii czyli 

złamania, 

 

01:25:20.135 --> 01:25:25.999 

przechylenia, wyrwania mieszkaniec może 

dokładnie podać drzewo numer 

 

01:25:26.060 --> 01:25:29.682 

i podaje to co jest na tabliczce znamionowej. 

 

01:25:29.722 --> 01:25:34.986 

Wówczas służby porządkowe, jak i gminne mając tą 

ewidencję prowadzoną 

 

01:25:35.067 --> 01:25:36.748 

wiedzą o jakim drzewie jest mowa. 

 

01:25:37.248 --> 01:25:40.210 

W momencie kiedy tych drzew jest więcej, 

 

01:25:40.250 --> 01:25:44.212 

czasami jest nam ciężko określić dokładną 

lokalizację i myślę, 

 

01:25:44.272 --> 01:25:48.135 

że taka inwentaryzacja wprowadzona etapami, 

 

01:25:48.195 --> 01:25:50.897 

nie chciałbym tego, aby było to robione na już, 

 

01:25:50.917 --> 01:25:54.619 

na teraz i wydać znaczące pieniądze, 

 

01:25:54.679 --> 01:26:00.863 

dotycząca głównie ciągów drogowych, parków i 

placów zabaw, 

 

01:26:00.903 --> 01:26:04.265 

gdzie ten drzewostan jest, wydaje mi się bardzo 

sensowny. 

 

01:26:04.885 --> 01:26:09.248 

Natomiast petycja utwierdza nasz klub w tym, 

 

01:26:09.348 --> 01:26:12.170 

że takie działanie jest niezbędne. Dziękuję bardzo. 

 

 

01:26:12.170 --> 01:26:13.853 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:26:17.093 --> 01:26:20.811 

- O tabliczkach znamionowych do tej pory faktycznie 

nie rozmawialiśmy 

 

01:26:20.831 --> 01:26:22.932 

i nie wpadło nam to do głowy. 

 

01:26:22.952 --> 01:26:28.376 

Natomiast dotychczas tego typu sytuacje 

sprowadzały się do tego, 

 

01:26:28.456 --> 01:26:34.699 

że zgłoszenie np. do Supekomu połamanego drzewa 

w parku Kościuszki 

 

01:26:34.739 --> 01:26:41.944 

dajmy na to zostały przez pracownika Supekomu 

oglądane przy pomocy 

 

01:26:42.024 --> 01:26:43.845 

własnych oczu. Dziękuję. 

 

01:26:45.225 --> 01:26:47.387 

- Dziękuję nie widzę więcej głosu w tym punkcie, 

 

01:26:47.447 --> 01:26:49.028 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

01:26:49.068 --> 01:26:53.512 

Bardzo proszę Panie Bartku uruchomienie 

głosowania a Państwa Radnych 

 

01:26:53.592 --> 01:27:07.764 

oddanie głosu, druk numer 85, tak. 
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01:27:07.824 --> 01:27:08.865 

Bardzo proszę, Państwa Radnych. 

 

01:27:15.091 --> 01:27:21.578 

Głosowanie trzeba kliknąć. 

 

01:27:21.618 --> 01:27:24.120 

Za 21 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

01:27:24.160 --> 01:27:25.822 

Kolejny druk, druk numer 86/2025. 

 

01:27:26.583 --> 01:27:29.866 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:27:29.906 --> 01:27:31.147 

Nie widzę. Przejdźmy do głosowania. 

 

01:27:31.187 --> 01:27:33.810 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:27:33.850 --> 01:27:44.583 

Druk numer 86. 

 

01:27:44.583 --> 01:27:45.884 

Za 21 radnych. 

 

01:27:45.904 --> 01:27:48.947 

Przechodzimy do kolejnego punktu, druk numer 87, 

 

01:27:48.947 --> 01:27:50.349 

nadanie nazwy ulic położonej w obrębie Kije. 

 

01:27:50.569 --> 01:27:52.991 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:27:53.011 --> 01:28:03.041 

Nie widzę. Przejdźmy do głosowania. 

 

01:28:03.201 --> 01:28:05.523 

Za 21 radnych, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:28:06.769 --> 01:28:08.210 

Kolejny punkt druk numer 88/2025. 

 

01:28:10.111 --> 01:28:12.592 

Żłobek Stokrotkowo w Sulechowie. 

 

01:28:12.612 --> 01:28:13.772 

Wysokość opłaty. 

 

01:28:13.872 --> 01:28:17.134 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:28:17.174 --> 01:28:23.717 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:28:23.737 --> 01:28:25.138 

Za 21 radnych. 

 

01:28:25.178 --> 01:28:27.399 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:28:27.439 --> 01:28:28.739 

Przechodzimy do kolejnego druku, 

 

01:28:28.779 --> 01:28:31.492 

druk numer 89. 

 

01:28:31.532 --> 01:28:34.574 

Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Zielonogórskiemu uchwała. 

 

01:28:34.614 --> 01:28:37.097 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:28:37.137 --> 01:28:39.579 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:28:39.619 --> 01:28:50.949 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:28:50.969 --> 01:28:52.030 

Za 21 radnych. 

 

01:28:52.070 --> 01:28:53.592 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:28:54.534 --> 01:28:55.735 

Przechodzimy do kolejnego druku, 

 

01:28:55.775 --> 01:29:00.599 

druk numer 90/2025 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi 

 



Załącznik do protokołu nr ORG.0002.6.2025 
z dnia 17 czerwca 2025 r. 

Strona 41 z 66 
 

01:29:00.619 --> 01:29:01.940 

Zielonogórskiemu. 

 

01:29:01.960 --> 01:29:03.902 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zobaczyć głos 

w tym punkcie? 

 

01:29:03.922 --> 01:29:06.244 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:29:06.264 --> 01:29:11.928 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:29:11.968 --> 01:29:13.390 

Za 21 radnych. 

 

01:29:13.430 --> 01:29:15.611 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:29:15.651 --> 01:29:17.553 

Przechodzimy do kolejnego punktu punkt ósmy, 

 

01:29:17.593 --> 01:29:21.797 

zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

01:29:21.837 --> 01:29:22.998 

Rozglądam się. 

 

01:29:23.038 --> 01:29:24.496 

Nie widzę. 

 

01:29:24.536 --> 01:29:25.858 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

01:29:25.918 --> 01:29:28.282 

punkt dziewiąty, wolne wnioski, informacja oraz 

dyskusja. 

 

01:29:28.342 --> 01:29:31.728 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:29:31.769 --> 01:29:33.432 

Bardzo proszę, Pan Radny Wiesław Kułakowski. 

 

01:29:35.238 --> 01:29:37.000 

- Dziękuję. Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, 

 

01:29:37.040 --> 01:29:39.762 

Panie Burmistrzu. 

 

01:29:39.842 --> 01:29:44.787 

Ja mam takie spostrzeżenia co do pracy komisji, 

 

01:29:44.827 --> 01:29:48.310 

konkretnie Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska, 

 

01:29:48.350 --> 01:29:52.514 

ponieważ komisja zbiera się, jeździ w teren, 

 

01:29:52.594 --> 01:29:56.417 

ocenia sytuację na miejscu, po czym sporządza 

protokół, 

 

01:29:56.477 --> 01:29:57.919 

rekomenduje coś bądź nie. 

 

01:29:58.799 --> 01:30:03.320 

A potem się okazuje, że zrobione zostaje inaczej. 

 

01:30:03.340 --> 01:30:07.001 

Tak było w Cigacicach w przypadku ulicy Podgórnej. 

 

01:30:07.061 --> 01:30:09.841 

Dopiero tam chyba po trzeciej interwencji, 

 

01:30:09.921 --> 01:30:14.382 

rozmowach z Panem Zastępcą Burmistrza Marcinem 

Górnym, 

 

01:30:14.402 --> 01:30:18.763 

z Panem pracownikiem, który się tym zajmował 

zostało to zrobione tak 

 

01:30:18.783 --> 01:30:21.024 

jak komisja rekomendowała. 

 

01:30:21.104 --> 01:30:24.384 

Teraz sytuacja zrobiła się odwrotna. 

 

01:30:24.424 --> 01:30:26.765 

Komisja czegoś nie rekomendowała. 

 

01:30:27.425 --> 01:30:32.167 

A pojawiły się znaki chodzi o Górzykowo i znak stop. 

 

01:30:32.187 --> 01:30:33.888 

Nie żebym miał specjalnie coś przeciwko, 

 

01:30:33.948 --> 01:30:38.049 

ale po co komisja się zbiera, jeździ w teren ogląda, 
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01:30:38.110 --> 01:30:42.271 

jak rekomenduje, że tam jest znak stop 

niepotrzebny on się pojawia. 

 

01:30:42.311 --> 01:30:43.492 

Nie wiem czy to jest zadanie nasze, 

 

01:30:43.512 --> 01:30:46.113 

czy to powiat ustawił, powiat. 

 

01:30:46.173 --> 01:30:48.674 

No to chyba że tak, to zmienia postać rzeczy. 

 

01:30:48.714 --> 01:30:51.235 

Dobra, dziękuję. 

 

01:30:51.275 --> 01:30:53.236 

- Dziękuję. Czyli mamy odpowiedź Panie Burmistrzu, 

czy... 

 

01:30:55.836 --> 01:30:57.177 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

01:31:00.358 --> 01:31:01.959 

- Dziękuję. 

 

01:31:01.999 --> 01:31:03.540 

Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, 

 

01:31:03.580 --> 01:31:08.122 

Szanowni Państwo, Panowie Burmistrzowie. 

 

01:31:08.162 --> 01:31:09.683 

Dwie sprawy, trzy wynikły. 

 

01:31:09.743 --> 01:31:15.405 

Pierwsza sprawa to tutaj się odniósł Pan Radny 

Wiesław Kałakowski 

 

01:31:15.445 --> 01:31:16.686 

w sprawie Górzykowa. 

 

01:31:16.706 --> 01:31:20.408 

Ja też to zauważyłem, żeśmy tam zaopiniowali 

właśnie negatywnie. 

 

01:31:21.349 --> 01:31:25.354 

A znaki te zostały właśnie zamontowane stop i teraz, 

 

01:31:25.414 --> 01:31:29.819 

jeżeli to jest droga powiatowa no to leżało to w 

gestii powiatu, 

 

01:31:29.859 --> 01:31:32.883 

tak że tu trzeba będzie to wyjaśnić. 

 

01:31:32.963 --> 01:31:36.808 

Kolejna rzecz, jeżeli już ściągniemy temat komisji 

może Panie 

 

01:31:36.828 --> 01:31:39.790 

Przewodniczący to nie jest temat na dzisiejszą sesję, 

 

01:31:39.810 --> 01:31:45.731 

ale jakoś tak szybko zleciało, a też są terminy takie 

wakacyjne 

 

01:31:45.771 --> 01:31:49.152 

i chciałbym tutaj ustosunkować się do pewnej 

sprawy. 

 

01:31:49.232 --> 01:31:53.093 

Do komisji wpłynęło wniosek Pana Radnego Piotra 

Czuby, 

 

01:31:53.133 --> 01:31:55.473 

on był najpierw skierowany do Pana burmistrza. 

 

01:31:55.633 --> 01:32:01.734 

On jest związany z montażem progów zwalniających 

między 

 

01:32:01.814 --> 01:32:04.595 

skrzyżowaniami Warszawska, Sportowa, 

 

01:32:04.715 --> 01:32:05.795 

Dębowa i Witosa. 

 

01:32:06.835 --> 01:32:09.677 

Panie Radny, ja mam tylko prośbę taką, 

 

01:32:09.717 --> 01:32:14.080 

nauczony doświadczeniem, żeby zebrać jak 

najwięcej podpisów 

 

01:32:14.120 --> 01:32:18.022 

mieszkańców, którzy są za i przede wszystkim 

wskazać miejsce, 

 

01:32:18.062 --> 01:32:20.343 

gdzie ten próg czy progi miały być umieszczone, 

 

01:32:20.383 --> 01:32:23.325 

żeby nie było takiej sytuacji jak mieliśmy w tamtej 

kadencji. 
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01:32:23.365 --> 01:32:28.348 

Akurat kilka było takich przykładów, ale taki 

znamienny, 

 

01:32:28.368 --> 01:32:30.609 

który utkwił nam w pamięci to było Brzezie, 

 

01:32:30.649 --> 01:32:34.251 

kiedy inicjatorzy, było pismo do komisji, 

 

01:32:34.291 --> 01:32:35.652 

my żeśmy się ku temu przychylili. 

 

01:32:36.712 --> 01:32:39.774 

A gdy przyszło do montażu tych progów, 

 

01:32:39.815 --> 01:32:43.377 

no to te osoby, które były za progami to powiedziały 

nie, 

 

01:32:43.457 --> 01:32:44.778 

ja nie chcę tego progu pod domy, 

 

01:32:44.818 --> 01:32:47.300 

bo mi będą tam tłuc, stukać, będą hamować, 

 

01:32:47.340 --> 01:32:49.621 

nadmierny hałas i spaliny. 

 

01:32:49.661 --> 01:32:53.644 

I pamiętam jak Pani Gosia wręcz latała po tym całym 

Brzeziu z Panem 

 

01:32:53.704 --> 01:32:56.986 

byłym sołtysem i nie wiedzieli gdzie te progi 

zamontować. 

 

01:32:57.046 --> 01:33:00.228 

Zamontowali, jeden był [niezrozumiałe] Pan 

przewodniczący, 

 

01:33:00.308 --> 01:33:02.310 

tak i Pan przewodniczący też może się do tego 

odnieść, 

 

01:33:02.330 --> 01:33:05.031 

czy to jest takie fajne po roku czy po półtora zostały 

one 

 

01:33:05.051 --> 01:33:06.913 

zdemontowane. 

 

01:33:07.353 --> 01:33:09.415 

Tak że żeby uniknąć takiej sytuacji, 

 

01:33:09.435 --> 01:33:11.438 

to ja bym prosił, jeżeli mamy się pochylić, 

 

01:33:11.478 --> 01:33:15.502 

bo też nas terminy będą goniły, nie, także żebyśmy 

mieli właśnie 

 

01:33:15.542 --> 01:33:18.825 

podpisy i miejsce wskazane i wtedy możemy 

dyskutować, 

 

01:33:18.865 --> 01:33:21.127 

żeby później nie było, że my coś zamontujemy, 

 

01:33:21.208 --> 01:33:26.213 

a dwie osoby chcą, a reszta nie będą chciały tych 

progów czy progu. 

 

01:33:26.833 --> 01:33:36.059 

I trzecia rzecz, pytanie chodzi o góry B i na jakim 

etapie jesteśmy 

 

01:33:36.139 --> 01:33:40.500 

w związku z budową oświetlenia na górach B. 

Dziękuję bardzo. 

 

 

01:33:40.500 --> 01:33:42.129 

- Dziękuję. Ad vocem Pan Radny Piotr Czuba. 

 

01:33:42.129 --> 01:33:44.234 

- Dziękuję za udzielenie głosu. 

 

01:33:44.234 --> 01:33:48.649 

Szanowni Radni, Panie Burmistrzu, Przemku, 

 

01:33:48.709 --> 01:33:51.229 

jak najbardziej przejdę się tam w tych okolicach, 

 

01:33:51.249 --> 01:33:52.710 

gdzie ten próg miałby zamontowany być, 

 

01:33:52.750 --> 01:33:56.591 

przedyskutuję to ze mieszkańcami i zbiorę podpisy 

jeśli mi się uda. 

 

01:33:56.611 --> 01:33:59.732 

Jeśli będą głosy przeciwne to też będziemy wiedzieć 

kto jest 

 

01:33:59.752 --> 01:34:01.633 
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przeciwny. 

 

01:34:01.673 --> 01:34:07.538 

Nie mniej jednak tam uważam, że znacznie wzrósł 

ten ruch i prędkości 

 

01:34:07.598 --> 01:34:09.880 

dla bezpieczeństwa mieszkańców, przede wszystkim 

młodych osób, 

 

01:34:09.900 --> 01:34:12.082 

które tam korzystają z tego miejsca. 

 

01:34:12.282 --> 01:34:15.866 

Mimo wszystko widzę potrzebę jakiegoś 

ograniczenia tam prędkości, 

 

01:34:15.926 --> 01:34:18.528 

bo znak nie daje efektów. 

 

01:34:18.588 --> 01:34:21.210 

Nie mniej jednak jak najszybciej postaram się, 

 

01:34:21.250 --> 01:34:22.391 

może nawet w tym tygodniu przejść, 

 

01:34:22.411 --> 01:34:25.734 

to nie ma tam na tym odcinku, gdzie miał być ten 

próg czy inne 

 

01:34:25.754 --> 01:34:27.476 

urządzenie spowalniające zamontowany. 

 

01:34:28.296 --> 01:34:32.138 

Nie ma tam wiele domów tak że jest jak najbardziej 

to do ogarnięcia w tym tygodniu. 

 

01:34:33.238 --> 01:34:36.840 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

01:34:36.880 --> 01:34:40.221 

- Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie 

Przewodniczący Przemku i Drogi 

 

01:34:40.281 --> 01:34:44.083 

Piotrze to ulica Piaskowa jest ulicą powiatową, 

 

01:34:44.163 --> 01:34:48.724 

więc ilość mieszkańców. 

 

01:34:48.764 --> 01:34:53.726 

- Na tym odcinku nie jest powiatową, to jest od 

ronda w stronę torów. 

 

01:34:53.786 --> 01:34:57.228 

To jest odcinek w gestii władania gminy. 

 

01:35:00.008 --> 01:35:01.869 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan burmistrz Wojciech 

Szefner. 

 

01:35:03.410 --> 01:35:07.831 

- Panie Przewodniczący, Panie Przemku z trzech 

wątków jeden do mnie 

 

01:35:07.871 --> 01:35:10.532 

z tego co wynotowałem Góry B. 

 

01:35:10.592 --> 01:35:14.333 

Pozwoli Pan przeczytam sprawozdanie burmistrza. 

 

01:35:14.393 --> 01:35:18.609 

Termin budowa linii oświetleniowej w Kijach do 

posesji 167, 168.  

 

01:35:18.609 --> 01:35:23.616 

Termin realizacji wyżej wymienionych umów 30 

września 2025. 

 

01:35:27.141 --> 01:35:31.851 

- Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Pokład ad 

vocem. 

 

01:35:31.911 --> 01:35:34.513 

- Dziękuję za odpowiedź. 

 

01:35:34.573 --> 01:35:39.016 

Tak że Panie Piotrze odnosząc się do tej sprawy tych 

progów przy 

 

01:35:39.056 --> 01:35:42.999 

progu to prosiłbym jak najszybciej i od razu 

członków komisji uczulam 

 

01:35:43.039 --> 01:35:44.781 

na to, ja będę obdzwaniał najpierw, 

 

01:35:44.841 --> 01:35:47.823 

żebyśmy po prostu taki termin znaleźli, 

 

01:35:47.903 --> 01:35:52.186 

aby po prostu było to kworum i żebyśmy mogli 

podjąć decyzję. Dziękuję bardzo. 
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01:35:52.206 --> 01:35:54.388 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan Radny Artur Lepka. 

 

01:35:55.185 --> 01:35:57.487 

- Panie Przewodniczący, dziękuję. 

 

01:35:57.567 --> 01:36:01.711 

Szanowna Rado, tutaj sugestia do Kolegi Piotra i do 

komisji, 

 

01:36:01.751 --> 01:36:05.574 

że może nie progi, a właśnie wyniesione przejścia 

dla pieszych. 

 

01:36:05.614 --> 01:36:07.036 

One się na Brzeziu sprawdzają. 

 

01:36:07.116 --> 01:36:09.918 

Póki co nie słyszymy o żadnych skargach, 

 

01:36:09.958 --> 01:36:13.521 

więc te wyniesione przejścia dla pieszych jak 

najbardziej chyba są 

 

01:36:13.581 --> 01:36:16.704 

dobrą formą spowalniania samochodów. Dziękuję. 

 

01:36:16.724 --> 01:36:18.486 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Czuba. 

 

01:36:20.749 --> 01:36:23.150 

- W odpowiedzi tam nie ma możliwości 

zamontowania przejścia dla 

 

01:36:23.210 --> 01:36:25.450 

pieszych, ponieważ po drugiej stronie jezdni nie ma 

chodnika. 

 

01:36:27.911 --> 01:36:32.131 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan Radny Jacek Światły. 

 

01:36:32.151 --> 01:36:34.472 

- Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:36:34.492 --> 01:36:37.092 

Szanowni Państwo Radni. 

 

01:36:37.132 --> 01:36:39.793 

Dotarła do mnie pewna taka informacja mieszkańca, 

 

01:36:39.853 --> 01:36:41.953 

że tam [niezrozumiałe] mieszkańca i chciałbym 

tylko, 

 

01:36:41.973 --> 01:36:44.714 

że tak powiem zapytać, to bardziej pytanie do Pana 

Burmistrza. 

 

01:36:45.575 --> 01:36:48.976 

Czy prawdą jest, że w OPS-ie mogło dojść do 

nieprawidłowości 

 

01:36:48.996 --> 01:36:52.638 

w sprawie wypłacania odszkodowań, jeżeli chodzi o 

powódź? 

 

01:36:53.258 --> 01:36:54.859 

To jest takie jedno z pytań. 

 

01:36:54.939 --> 01:36:59.181 

Drugie, czy te nieprawidłowości powstały przez 

powołanie 

 

01:36:59.221 --> 01:37:04.143 

rzeczoznawcy, który nie posiadał uprawnień do 

wydawania takich opinii. 

 

01:37:04.183 --> 01:37:07.564 

Kto powołał tego rzeczoznawcę ewentualnie i czy z 

tego tytułu były 

 

01:37:07.604 --> 01:37:10.805 

poniesione jakieś koszty i jakie. Dziękuję. 

 

01:37:10.865 --> 01:37:12.086 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu. 

 

01:37:18.803 --> 01:37:20.526 

- Panie Jacku cztery pytania Pan zadał, 

 

01:37:20.566 --> 01:37:23.751 

potwierdzam w ramach sytuacji kryzysowej, 

 

01:37:23.811 --> 01:37:30.642 

czyli powódź, OPS był jednostką, która zajmowała 

się osobami 

 

01:37:30.722 --> 01:37:33.682 

poszkodowanymi. 

 

01:37:33.722 --> 01:37:37.406 

Z informacji, które ja posiadam musieli mieć 

powołaną osobę, 

 

01:37:37.446 --> 01:37:41.149 
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czyli biegłego wskazanego zgodnie z ustawą do 

tego, 

 

01:37:41.209 --> 01:37:46.574 

aby móc jechać i oszacować straty zgodnie z tym 

dokumentem. 

 

01:37:46.614 --> 01:37:50.137 

Pyta Pan czy koszty są poniesione na tego 

rzeczoznawcę. 

 

01:37:50.197 --> 01:37:52.679 

Na pewno musiały być poniesione, ponieważ trzeba 

było zawrzeć z tą 

 

01:37:52.719 --> 01:37:54.181 

osobą umowę. 

 

01:37:54.241 --> 01:37:56.363 

Wysokości nie znam, mogę się dopytać w OPS-ie, 

 

01:37:56.423 --> 01:37:58.805 

ponieważ takich szczegółów nie mam. I czwarty 

wątek. 

 

01:38:01.530 --> 01:38:04.171 

- To znaczy chodziło o to, kto powołał tą osobę, 

 

01:38:05.812 --> 01:38:09.794 

który ewentualnie nie posiadał, że tak powiem 

uprawnień do wydawania opinii. 

 

01:38:09.834 --> 01:38:13.276 

- Dyrektor jednostki, dyrektor OPS-u. 

 

01:38:13.336 --> 01:38:14.937 

- To to nie był rozumiem, czyli rozumiem, 

 

01:38:14.957 --> 01:38:16.211 

że to była, że to jest prawda, tak, 

 

01:38:16.211 --> 01:38:18.430 

że był ten, takie sytuacje, przypadek. 

 

 

01:38:18.430 --> 01:38:21.777 

- Że bez uprawnień? 

- Tak. 

 

01:38:24.417 --> 01:38:27.612 

- Ja nie mam wiedzy, żeby to było bez uprawnień, 

takiej wiedzy nie mam. 

 

01:38:28.592 --> 01:38:32.684 

Panie Radny, to był rzeczoznawca majątkowy, 

 

01:38:32.724 --> 01:38:34.605 

więc uprawnienia jak najbardziej miał. 

 

01:38:34.665 --> 01:38:38.027 

Co więcej taka osoba jest szczególnie umocowana, 

 

01:38:38.068 --> 01:38:40.089 

ponieważ musi złożyć egzamin państwowy, 

 

01:38:40.129 --> 01:38:43.151 

więc w tym zakresie miał uprawnienia. 

 

01:38:43.171 --> 01:38:45.853 

Natomiast faktem jest, że jedyna osoba, 

 

01:38:45.893 --> 01:38:50.995 

która chciała się podjąć realizacji tego zadania nie 

miała uprawnień 

 

01:38:51.075 --> 01:38:53.216 

budowlanych. 

 

01:38:53.236 --> 01:38:55.237 

Więc w zależności o co Pan pyta. 

 

01:38:55.277 --> 01:38:58.037 

Czy ta osoba miała uprawnienia do bycia 

rzeczoznawcą? 

 

01:38:58.097 --> 01:38:59.138 

Tak miała. 

 

01:38:59.178 --> 01:39:00.638 

Czy miała uprawnienia budowlane? 

 

01:39:00.718 --> 01:39:01.879 

Nie, nie miała. 

 

01:39:01.919 --> 01:39:03.679 

Czy był ktoś inny na rynku? 

 

01:39:03.739 --> 01:39:04.920 

Nie, nie było. 

 

01:39:05.020 --> 01:39:06.140 

Była tylko ta jedna osoba. 

 

01:39:09.406 --> 01:39:11.666 

- Dziękuję bardzo. Proszę jeszcze ad vocem, tak. 
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01:39:11.746 --> 01:39:14.227 

- Tak. Mi chodzi tylko o to czy te decyzje, 

 

01:39:14.247 --> 01:39:16.968 

które były, odwołanie się ewentualnie o tych 

decyzji, 

 

01:39:17.008 --> 01:39:18.708 

czy to było uwarunkowane m.in. 

 

01:39:18.848 --> 01:39:20.788 

tym że on nie miał uprawnień właśnie m.in. 

 

01:39:20.828 --> 01:39:24.089 

tych budowlanych i to było konieczne do tego. 

 

01:39:24.149 --> 01:39:28.290 

- To znaczy tak. Na pewno wpłynęły odwołania. 

 

01:39:28.370 --> 01:39:32.251 

O ile mnie pamięć nie myli tak jak Pan powiedział 

cztery takie 

 

01:39:32.311 --> 01:39:36.392 

przypadki. 

 

01:39:36.432 --> 01:39:42.435 

Sytuacja wygląda w taki sposób, że trzy z tych 

przypadków jakby 

 

01:39:42.475 --> 01:39:46.759 

zawarły się w terminie wniesienia odwołania i one 

jakby będą 

 

01:39:46.799 --> 01:39:50.061 

rozpatrywane przez Samorządowe Kolegium 

Odwoławcze. 

 

01:39:50.101 --> 01:39:57.127 

W jednym wypadku sprawa została jakby odwołana 

przez zainteresowaną 

 

01:39:57.187 --> 01:39:58.508 

osobę po terminie. 

 

01:39:58.528 --> 01:40:02.331 

W związku z tym prawdopodobnie skończy się w 

sądzie. 

 

01:40:04.818 --> 01:40:08.121 

No OPS w tej chwili ustosunkowuje się tak do tych 

zarzutów, 

 

01:40:08.161 --> 01:40:10.544 

do przedmiotu jakby tego odwołania. 

 

01:40:10.584 --> 01:40:15.569 

Natomiast ja pierwsze słyszę, żeby uprawnienia 

osoby, 

 

01:40:15.589 --> 01:40:20.695 

która dokonywała tych wycen stanowiły jakby bazę 

do wniesienia tego 

 

01:40:20.735 --> 01:40:21.736 

odwołania. 

 

01:40:21.796 --> 01:40:24.319 

To bardziej jest kwestia kontestowania kwoty, 

 

01:40:24.379 --> 01:40:28.204 

która została przyznana, a nie tego, 

 

01:40:28.264 --> 01:40:30.046 

kto tę kwotę wyliczył. 

 

01:40:30.106 --> 01:40:32.088 

I tutaj też musicie Państwo wiedzieć, 

 

01:40:32.168 --> 01:40:35.652 

że jeśli chodzi o wskazanie kwoty, 

 

01:40:36.593 --> 01:40:43.179 

to algorytmy albo wzór, na podstawie którego to 

wyliczenie zostało 

 

01:40:43.239 --> 01:40:46.962 

dokonane, to są wzory jakby ministerialne, tak. 

 

01:40:47.002 --> 01:40:53.507 

Tak że to nigdy nie jest tak, że 100% jakby jest 

wypłacane, 

 

01:40:53.547 --> 01:40:58.331 

czy było wypłacane w tym momencie, ponieważ 

wzór ministerialny 

 

01:40:58.371 --> 01:41:00.613 

wskazywał jakąś tam wartość procentową, tak, 

 

01:41:00.974 --> 01:41:03.496 

którą maksymalnie mógł dany OPS, 

 

01:41:03.556 --> 01:41:04.737 

dana gmina wypłacić. 
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01:41:06.497 --> 01:41:07.598 

Jak się ta sprawa skończy? 

 

01:41:07.618 --> 01:41:10.038 

No zobaczymy, tak. 

 

01:41:11.059 --> 01:41:14.600 

Tu jakby myślę, że na dzisiaj nic więcej konkretnego 

nie będziemy 

 

01:41:14.620 --> 01:41:18.301 

w stanie powiedzieć. 

 

01:41:18.481 --> 01:41:22.602 

Na pewno przygotowujemy jakby odniesienie do 

tego odwołania. 

 

01:41:22.642 --> 01:41:24.202 

Nasz OPS przygotowuje. 

 

01:41:24.262 --> 01:41:26.623 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Pan Radny Jacek 

Światły. 

 

01:41:27.663 --> 01:41:29.825 

- Ja chciałem tylko zauważyć, że ja nie 

powiedziałem, 

 

01:41:29.845 --> 01:41:32.408 

że doszło do nieprawidłowości, powiedziałem tylko 

czy mogło dojść 

 

01:41:32.448 --> 01:41:34.910 

do nieprawidłowości, bo takie gdzieś tam dotarły 

informacje, 

 

01:41:34.950 --> 01:41:37.172 

więc prosiłbym też, żeby mnie zrozumieć, 

 

01:41:37.212 --> 01:41:41.216 

że nie rzucam oskarżeń w kierunku np. powiedzmy 

tutaj OPS-u 

 

01:41:41.256 --> 01:41:44.359 

czy pracowników, kogokolwiek, tylko zapytałem czy 

mogło dojść 

 

01:41:44.379 --> 01:41:46.001 

do nieprawidłowości. 

 

01:41:46.061 --> 01:41:47.722 

Więc to tylko było moje pytanie, żeby po prostu. 

 

01:41:49.048 --> 01:41:51.109 

No bo gdzieś tam spotkałem się powiedzmy z jakąś 

opinią, 

 

01:41:51.690 --> 01:41:53.971 

że tak powiem, nie będę mówił kilku osób, 

 

01:41:53.991 --> 01:41:55.792 

no nie i tak dalej, bo tutaj już padło, 

 

01:41:55.812 --> 01:41:59.114 

że to były cztery osoby, więc wiadomo o kogo 

chodzi pewnie. 

 

01:41:59.134 --> 01:42:00.234 

Natomiast chodziło mi tylko o to, 

 

01:42:00.254 --> 01:42:03.216 

żeby stwierdzić, że mogło dojść do takich 

nieprawidłowości. 

 

01:42:03.456 --> 01:42:04.577 

O to mi chodziło. Dziękuję. 

 

01:42:06.168 --> 01:42:09.370 

- Nam o nieprawidłowościach nic nie wiadomo. 

 

01:42:11.171 --> 01:42:13.012 

Czy mogło dojść? 

 

01:42:13.072 --> 01:42:14.152 

Też nie sądzimy. 

 

01:42:14.212 --> 01:42:17.234 

Na pewno był to rzeczoznawca majątkowy, 

 

01:42:18.415 --> 01:42:25.118 

który zakładam dochował wszelkich procedur i użył 

całej swojej wiedzy 

 

01:42:25.158 --> 01:42:30.561 

do tego, żeby dokonać tego wycenienia zgodnie ze 

sztuką, 

 

01:42:30.581 --> 01:42:31.822 

z należytą starannością. 

 

01:42:34.130 --> 01:42:35.131 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:42:35.171 --> 01:42:36.992 

Proszę, Pani Radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 
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01:42:39.833 --> 01:42:41.794 

- Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, 

 

01:42:42.374 --> 01:42:47.457 

na ostatnim posiedzeniu wspólnym Komisji 

Mieszkaniowej doszło 

 

01:42:47.537 --> 01:42:50.739 

do wymiany zdań pomiędzy mną a Panem 

Burmistrzem. 

 

01:42:50.819 --> 01:42:55.541 

Ja w swojej wypowiedzi przy procedowaniu uchwały 

o zmianie warunków 

 

01:42:55.582 --> 01:42:59.924 

wykupu mieszkań z zasobów komunalnych 

stwierdziłam, 

 

01:42:59.984 --> 01:43:07.425 

że w SIM-ach można wykupować mieszkania na 

własność przy spełnieniu 

 

01:43:07.505 --> 01:43:11.348 

tam różnych warunków wynikających z umowy, 

 

01:43:11.408 --> 01:43:13.190 

z ustawy. 

 

01:43:13.270 --> 01:43:20.516 

I ja wypowiadając te słowa kierowałam się zapisami 

tej ustawy z 26 października 

 

01:43:21.017 --> 01:43:22.138 

1995 roku. 

 

01:43:22.158 --> 01:43:28.644 

Trzymałam się zapisów o społecznych formach 

rozwoju mieszkalnictwa 

 

01:43:31.220 --> 01:43:35.301 

i mówiąc o tym kierowałam się zapisami ustawy. 

 

01:43:35.341 --> 01:43:40.642 

Natomiast nic mnie nie było wiadome i pytałam 

kilku radnych. 

 

01:43:40.702 --> 01:43:45.443 

Też tego nie wiedzieli o tym czy ewentualnie jest, 

 

01:43:45.483 --> 01:43:49.544 

a może jej nie ma, tego też nie wiemy uchwała 

Zgromadzenia Wspólników 

 

01:43:49.624 --> 01:43:57.546 

SIM, z której by wynikało, że nasz SIM nie dopuszcza 

takiej 

 

01:43:57.606 --> 01:44:06.409 

możliwości jaką jest wykup mieszkań w SIM-ach 

zgodnie z obowiązującą ustawą. 

 

01:44:06.489 --> 01:44:10.091 

Ta ustawa również przewiduje taką możliwość, 

 

01:44:10.251 --> 01:44:17.094 

że poszczególne SIM-y, uchwałą zgromadzenia 

wspólników może zawiesić 

 

01:44:17.154 --> 01:44:18.235 

ten proces. 

 

01:44:18.275 --> 01:44:20.576 

Czy do końca czy nie tego nie wiem, 

 

01:44:20.636 --> 01:44:22.875 

bo tego nie wiem. 

 

01:44:22.895 --> 01:44:25.737 

Natomiast na pewno na początku taka procedura 

jest. 

 

01:44:25.777 --> 01:44:30.480 

Gdybyśmy my radni o tym wiedzieli to ja bym nie 

stawiała Pana 

 

01:44:30.560 --> 01:44:37.604 

Burmistrza w takiej sytuacji, żeby otrzymać taką 

odpowiedź. 

 

01:44:37.704 --> 01:44:43.607 

A mianowicie dziękuję bardzo ad vocem Pan Borys 

Wojciech Sołtys. 

 

01:44:43.647 --> 01:44:47.990 

Pani Krysiu podała Pani nieprawdę, dezinformację. 

 

01:44:49.138 --> 01:44:52.179 

W SIM-ach nie ma możliwości wykupu. 

 

01:44:52.219 --> 01:44:54.280 

Nie wiem skąd Pani ma taką informację. 

 

01:44:56.040 --> 01:45:02.703 

To jest zapisane w załączniku do protokołu. Moje... 

Nie, 
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01:45:02.783 --> 01:45:06.924 

ja teraz pytam, żeby tą sprawę wyjaśnić, 

 

01:45:07.004 --> 01:45:16.825 

bo nie może być tak, że my radni debatujemy nad 

uchwałami i my 

 

01:45:16.905 --> 01:45:20.088 

nie wiemy jaka jest strona jedenasta, 

 

01:45:20.168 --> 01:45:25.472 

jaka jest ostateczna decyzja zarządu wspólników w 

tej kwestii, 

 

01:45:25.532 --> 01:45:28.014 

w kwestii tak istotnej, bo ja mówiłam, 

 

01:45:28.054 --> 01:45:32.437 

że mieszkania można wykupić wszędzie po 

spełnieniu pewnych warunków. 

 

01:45:32.477 --> 01:45:36.100 

Nawet w spółdzielni mieszkaniowej można wykupić 

wyodrębnić lokalna 

 

01:45:36.140 --> 01:45:37.261 

własność. 

 

01:45:37.321 --> 01:45:38.882 

Wszędzie są takie możliwości. 

 

01:45:38.922 --> 01:45:45.929 

Jeżeli jednak zgromadzenie wspólników podjęło taką 

a nie inną decyzję. 

 

01:45:45.989 --> 01:45:50.411 

To my powinniśmy o tym wiedzieć, dlatego 

wnioskuję teraz do Państwa, 

 

01:45:50.451 --> 01:45:56.894 

żebyście mi przedstawili tą uchwałę zgromadzenia 

tego SIM, 

 

01:45:56.914 --> 01:46:00.195 

z którego by wynikało, że ja wprowadzam ludzi w 

błąd. 

 

01:46:04.361 --> 01:46:06.921 

Tak że bardzo proszę, bardzo proszę, 

 

01:46:06.981 --> 01:46:10.782 

będzie nam się zupełnie inaczej merytorycznie 

dyskutować, 

 

01:46:10.882 --> 01:46:14.463 

a nie takie odpowiedzi, a nikogo nie proszę 

odpowiedzi w swoich 

 

01:46:14.503 --> 01:46:15.543 

wystąpieniach. 

 

01:46:15.583 --> 01:46:20.424 

Ja zawsze przedstawiam swoje stanowisko i nikt mi 

nie musi mówić coś 

 

01:46:20.484 --> 01:46:21.764 

tam dodatkowo. 

 

01:46:21.804 --> 01:46:24.544 

Przedstawiam swoje stanowisko, do którego mam 

prawo, 

 

01:46:24.584 --> 01:46:29.145 

niezależnie od tego, czy ktoś się ze mną zgadza, czy 

nie. 

 

01:46:29.205 --> 01:46:33.586 

Teraz proszę o tą uchwałę zgromadzenia 

wspólników w tej sprawie. 

 

01:46:35.996 --> 01:46:38.118 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

01:46:42.983 --> 01:46:44.946 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:46:45.066 --> 01:46:50.832 

Szanowni Radni, prosiłbym o wzięcie długopisu i 

notowanie. 

 

01:46:53.371 --> 01:46:57.833 

Zjazd ulicy Piaskowej w kierunku ulicy Mieszka patrz 

osiedle 

 

01:46:57.873 --> 01:46:59.754 

nadodrzańskie. 

 

01:46:59.794 --> 01:47:08.078 

Jakiś czas temu przy drincie nastąpiła wymiana 

utwardzenia kostki 

 

01:47:08.118 --> 01:47:13.760 
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brukowej został obniżony podjazd i zniknął strefa 

zamieszkania znak. 

 

01:47:13.820 --> 01:47:17.022 

Ale wyjeżdżając z drugiej strony po prawej stronie 

odwołanie strefy 

 

01:47:17.042 --> 01:47:19.603 

zamieszkania. 

 

01:47:19.643 --> 01:47:21.424 

Więc wprowadzamy kierowców w błąd. 

 

01:47:22.543 --> 01:47:29.049 

Prosiłbym o zamontowanie powrotnie znaku strefa 

zamieszkania. 

 

01:47:29.109 --> 01:47:33.533 

Kolejna sprawa Park Sulecha. 

 

01:47:33.553 --> 01:47:38.137 

Wszyscy dbamy o to, aby infrastruktura na tym 

parku notorycznie się 

 

01:47:38.157 --> 01:47:40.436 

wzbogacała. 

 

01:47:40.516 --> 01:47:43.879 

To proszę o to, aby drewniane elementy, 

 

01:47:43.959 --> 01:47:49.685 

ławki, leżaki i inne rzeczy zostały właściwie 

zabezpieczone, 

 

01:47:49.745 --> 01:47:56.792 

odmalowane, bo część tych rzeczy już jest po prostu 

zaśniedziała. 

 

01:47:56.852 --> 01:47:59.274 

Naturalny proces, tylko proszę o konserwację. 

 

01:48:01.618 --> 01:48:05.561 

Dwa miesiące temu zgłaszałem fakt, 

 

01:48:05.661 --> 01:48:09.564 

że jedna z barierek, mówimy o ciągu pierwszym 

odcinek ulica 

 

01:48:09.624 --> 01:48:12.586 

Południowa, Piaskowa przy rowie, 

 

01:48:12.626 --> 01:48:16.849 

przy cieku wodnym z Sulechowianka zostały 

usunięte jedna bądź dwie 

 

01:48:16.889 --> 01:48:19.711 

barierki i mieliśmy do tematu powrócić, 

 

01:48:19.731 --> 01:48:22.233 

żeby ten temat zabezpieczyć. 

 

01:48:22.273 --> 01:48:25.435 

Niestety nic w tej kwestii nie drgnęło, 

 

01:48:25.495 --> 01:48:33.133 

więc proszę albo o skręcenie tych barierek albo o 

wymianę barierek, 

 

01:48:33.173 --> 01:48:37.739 

żeby nie doszło w jakimś czasie do tragedii. 

 

01:48:37.859 --> 01:48:41.925 

Ciąg pieszo-jezdny Południowa, Piaskowa po lewej 

stronie 

 

01:48:41.985 --> 01:48:44.689 

zabezpieczenie żółtymi barierkami cieku wodnego. 

 

01:48:47.423 --> 01:48:52.567 

W ramach działań światłowodowych prowadzonych 

na terenie Gminy 

 

01:48:52.647 --> 01:48:56.731 

Sulechów wykonawca wchodzi na teren, 

 

01:48:56.771 --> 01:49:01.475 

gdzie niedawno gmina wykonywała inwestycje. 

 

01:49:01.535 --> 01:49:04.517 

Czepiam się, bo być może tam mieszkam i widzę to 

na co dzień. 

 

01:49:04.597 --> 01:49:08.701 

Ulica Różana w zeszłym roku chodnik i droga. 

 

01:49:09.321 --> 01:49:14.667 

W tym roku chodnik, droga też w tym roku 

przepraszam i inwestor 

 

01:49:14.767 --> 01:49:21.734 

wykonuje infrastrukturę rozkopując świeżo 

wybudowany chodnik. 

 

01:49:21.814 --> 01:49:26.338 
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Fakt, że on chce to przywrócić do stanu 

początkowego taki jaki 

 

01:49:26.378 --> 01:49:29.581 

zastał. A co w tym momencie z gwarancją 

wykonania. 

 

01:49:29.601 --> 01:49:31.103 

Prosiłbym o informację na piśmie. 

 

01:49:33.169 --> 01:49:42.035 

Nasz klub do zadań budżetowych składał wniosek o 

renowację i dbałość 

 

01:49:42.115 --> 01:49:44.436 

o mury obronne. 

 

01:49:44.536 --> 01:49:49.860 

Elementy przy zborze, dzisiaj także przy ulicy 

Okrężnej, 

 

01:49:49.900 --> 01:49:53.382 

które są taśmą ogrodzone ewidentnie wskazują, 

 

01:49:53.522 --> 01:49:56.464 

że mury są w opłakanym stanie. 

 

01:49:58.035 --> 01:50:03.378 

Prosiłbym o poczynienie kroków jak najszybciej, 

 

01:50:03.438 --> 01:50:06.660 

aby nie doszło do dalszej dewastacji, 

 

01:50:06.761 --> 01:50:14.045 

bo widać, że zaprawa już jest skruszała i żeby ta 

erozja po prostu 

 

01:50:14.105 --> 01:50:15.766 

przestała dalej postępować. 

 

01:50:15.906 --> 01:50:17.767 

Dziękuję bardzo. 

 

01:50:17.788 --> 01:50:18.968 

- Dziękuję. 

 

01:50:18.988 --> 01:50:20.849 

Panie Burmistrzu, nie będziemy odpowiadać, 

 

01:50:20.949 --> 01:50:23.731 

nie, tylko... 

 

01:50:23.751 --> 01:50:26.393 

tak. na piśmie, tak? Bardzo proszę. 

 

01:50:28.499 --> 01:50:30.479 

- Panie Radny, odpowiedź na piśmie Pan dostanie, 

 

01:50:30.499 --> 01:50:32.240 

jeśli na piśmie się do nas zwróci. 

 

01:50:32.280 --> 01:50:35.940 

Natomiast jeśli mamy dzisiaj rozmawiać to 

oczywiście jesteśmy gotowi 

 

01:50:35.960 --> 01:50:43.522 

do tego, żeby udzielić odpowiedzi, więc bardzo 

proszę o zdecydowanie się. 

 

01:50:43.682 --> 01:50:46.722 

- Panie Piotrze ad vocem, tak. 

 

01:50:46.782 --> 01:50:48.762 

Bardzo proszę. 

 

01:50:48.782 --> 01:50:49.923 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

01:50:49.963 --> 01:50:54.643 

Myślę Panie Burmistrzu, że taki ton rozmowy chyba 

nie przystoi Panu, 

 

01:50:54.723 --> 01:50:57.844 

więc oczywiście będzie na piśmie. Nie ma 

problemu. 

 

01:51:00.225 --> 01:51:03.789 

- Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:51:03.829 --> 01:51:05.231 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:51:05.271 --> 01:51:06.392 

Szanowni Państwo. 

 

01:51:06.412 --> 01:51:08.695 

Kilka wniosków to rozumiem technicznych do 

załatwienia, 

 

01:51:08.755 --> 01:51:13.301 

czyli znak Park Sulecha odnowienie barierki sprawy 

oczywiste, tak. 

 

01:51:13.421 --> 01:51:15.904 

No to zapisałem proste sprawy. 

 



Załącznik do protokołu nr ORG.0002.6.2025 
z dnia 17 czerwca 2025 r. 

Strona 53 z 66 
 

01:51:15.924 --> 01:51:19.248 

Jeśli chodzi o mur obronny umowę mamy już 

podpisaną do końca... 

 

01:51:23.021 --> 01:51:25.964 

Termin umowny do końca grudnia. 

 

01:51:26.024 --> 01:51:29.567 

Borykamy się z warunkami pogodowymi, ponieważ 

Pan musi być to 

 

01:51:29.587 --> 01:51:31.248 

specjalista z odpowiednią farbą, 

 

01:51:31.308 --> 01:51:32.489 

z odpowiednim materiałem. 

 

01:51:32.529 --> 01:51:35.272 

Przyjeżdża, na przykład jeżeli położy zaprawę to 

później trzeba 

 

01:51:35.352 --> 01:51:36.613 

czekać aż to wyschnie. 

 

01:51:36.673 --> 01:51:39.375 

Kolor musimy uzgadniać, znaczy wykonawca musi 

też uzgadniać 

 

01:51:39.415 --> 01:51:40.776 

z konserwatorem. To nie są sprawy, 

 

01:51:41.537 --> 01:51:46.081 

że tak powiem szybkie, natomiast no wskazujemy 

wprost palcem, 

 

01:51:46.121 --> 01:51:51.285 

mamy umowę podpisaną i Różana na piśmie miała 

być. 

 

01:51:51.345 --> 01:51:54.388 

Tak, na piśmie Pan, temat gwarancyjny. 

 

01:51:55.342 --> 01:51:57.823 

- Myślę, że to byłoby najlepiej, jeżeli nie może Pan 

odpowiedzieć, 

 

01:51:57.843 --> 01:51:59.364 

jeżeli Pan zna o to. 

 

01:51:59.404 --> 01:52:01.605 

- Nie będę, to ustosunkujemy się na piśmie, 

 

01:52:01.645 --> 01:52:03.065 

muszę wejść do umowy, zobaczyć zapisy. 

 

01:52:03.105 --> 01:52:04.826 

No nie będę Państwu z głowy strzelał, 

 

01:52:04.866 --> 01:52:06.327 

natomiast odpowiadając Panie Krysi, 

 

01:52:06.347 --> 01:52:08.348 

ja też w głowie nie mam aktu, nie powiem, 

 

01:52:08.388 --> 01:52:10.509 

no proszę dać nam chwilkę, my sprawdzimy co jest, 

 

01:52:10.529 --> 01:52:12.189 

czy czego nie ma i jak też możemy przedstawić, 

 

01:52:12.209 --> 01:52:13.830 

jak to wygląda. No bo ja, Szanowni Państwo, 

 

01:52:13.850 --> 01:52:15.151 

wszystkich dokumentów w głowie nie mam, 

 

01:52:15.171 --> 01:52:19.595 

a nie chcę strzelać, zapoznam się też z protokołem, 

 

01:52:19.635 --> 01:52:21.997 

bo na posiedzeniu komisji byłem, 

 

01:52:22.017 --> 01:52:24.960 

wiem, że padło pytanie o SIM, a w protokole nie 

widzę pytania o SIM, 

 

01:52:25.001 --> 01:52:26.902 

więc to jest kwestia, jest odpowiedź, 

 

01:52:26.923 --> 01:52:33.589 

natomiast nie widzę pytania, żeby w pytaniu było 

użyte SIM. Słucham? 

 

01:52:33.710 --> 01:52:34.751 

Na podstawie, ja. 

 

01:52:36.943 --> 01:52:40.505 

W załączniku do protokołu cytowała Pani Krystyna 

odpowiedź Pana 

 

01:52:40.565 --> 01:52:43.666 

Burmistrza na zadane pytanie, natomiast ja chcę 

odszukać wprost 

 

01:52:43.726 --> 01:52:46.067 
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pytanie, no bo padło pytanie o SIM, tego nie 

znalazłem. 

 

01:53:11.178 --> 01:53:14.719 

- Pani Krysiu do mikrofonu, bo nie słyszymy. 

 

01:53:14.819 --> 01:53:18.199 

- Później była wypowiedź Pana Przewodniczącego 

bardzo słuszna tylko, 

 

01:53:18.259 --> 01:53:23.880 

że akurat to nie było tematem mojej wypowiedzi do 

tej uchwały, 

 

01:53:23.940 --> 01:53:26.141 

ale ja to akurat znałam, więc się nie odnosiłam. 

 

01:53:26.201 --> 01:53:30.122 

Natomiast Pan Burmistrz do mnie odpowiedział na 

ten mój, 

 

01:53:30.182 --> 01:53:32.102 

moje stwierdzenie można by tak powiedzieć, 

 

01:53:32.162 --> 01:53:33.942 

że w SIM-ach będzie można wykupić, 

 

01:53:33.982 --> 01:53:36.743 

że w SIM-ach można wykupować mieszkania na 

własność. 

 

01:53:37.941 --> 01:53:41.624 

Bo tak jak wyjaśniłam teraz kierowałam się ustawą. 

 

01:53:41.664 --> 01:53:45.047 

Natomiast Pan Burmistrz odpowiedział. 

 

01:53:45.087 --> 01:53:47.449 

Dosłownie czytam jak jest w załączniku. 

 

01:53:47.509 --> 01:53:48.990 

Dziękuję bardzo. 

 

01:53:49.090 --> 01:53:52.332 

Ad vocem, to mówi Pan przewodniczący, ad vocem 

Pan, 

 

01:53:54.734 --> 01:53:56.376 

nie Pan Burmistrz, przepraszam. 

 

01:53:56.416 --> 01:53:57.817 

Dziękuję bardzo. 

 

01:53:57.897 --> 01:53:59.958 

Ad vocem Pan Borys Wojciech Sołtys, 

 

01:53:59.998 --> 01:54:02.540 

to jest ten błąd, o którym mówił Pan Sebastian, 

 

01:54:02.601 --> 01:54:04.222 

to trzeba poprawić, tak nie może być. 

 

01:54:05.074 --> 01:54:11.477 

Pani Krysiu podała Pani nieprawdę, dezinformację. 

 

01:54:11.497 --> 01:54:14.298 

To jest wypowiedź Pana Burmistrza. 

 

01:54:14.358 --> 01:54:18.219 

W SIM-ach nie ma możliwości wykupu. 

 

01:54:18.259 --> 01:54:22.961 

Nie wiem skąd Pani ma tę informację. 

 

01:54:23.021 --> 01:54:28.934 

No nie mam żadnej informacji, dlatego proszę 

przedstawić mi uchwały 

 

01:54:28.994 --> 01:54:32.097 

zgromadzenia wspólników, z której będzie wynikało, 

 

01:54:32.137 --> 01:54:35.180 

że w naszych SIM-ach sulechowskich nie będzie 

można wykupić 

 

01:54:35.220 --> 01:54:36.461 

mieszkania na własność. 

 

01:54:36.501 --> 01:54:40.986 

I to jest tyle, bo w innych SIM-ach po 15 latach i 

innych warunkach, 

 

01:54:41.026 --> 01:54:44.009 

które wynikają z tej ustawy można to zrobić. 

 

01:54:44.983 --> 01:54:47.604 

Czy ja mówię, że my nie możemy zamalować tego? 

 

01:54:47.664 --> 01:54:50.865 

Nie mówię tego, bo ustawa też to przewiduje. 

 

01:54:50.905 --> 01:54:55.346 

Tylko problem polega na tym, że jak my takich 

informacji nie mamy, 

 

01:54:55.386 --> 01:54:59.608 
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to dochodzi do niepotrzebnych dyskusji i my 

jesteśmy od tego, 

 

01:54:59.648 --> 01:55:02.248 

żeby pytania zadawać. 

 

01:55:02.288 --> 01:55:06.550 

Zadawanie pytania świadczy tylko o naszej chęci do 

merytorycznej 

 

01:55:06.610 --> 01:55:08.690 

pracy i tyle, i aż tyle. 

 

01:55:09.551 --> 01:55:11.931 

Proszę mi przedstawić i wszystkim radnym, 

 

01:55:11.991 --> 01:55:13.472 

bo ja się pytałam radnych. 

 

01:55:14.170 --> 01:55:20.812 

Czy coś wiedzą na ten temat, że nasze SIM-y 

zablokowały możliwość 

 

01:55:20.872 --> 01:55:22.532 

wykupu tych mieszkań. 

 

01:55:22.592 --> 01:55:27.134 

Żeby to zablokować, to musi być jakiś dokument to 

stwierdzający, 

 

01:55:27.194 --> 01:55:32.975 

bo to wynika z ustawy i najczęściej jest to w formie 

uchwały 

 

01:55:33.015 --> 01:55:36.816 

zgromadzenia wspólników albo w innej formie, 

 

01:55:36.896 --> 01:55:39.177 

a ja nie znam żadnej formy, a jestem radną. 

 

01:55:40.228 --> 01:55:42.329 

I dziwicie się, że ja zadaję pytania, 

 

01:55:42.349 --> 01:55:50.810 

może za trudne, ale nie odbiegające od zasad 

wynikających z ustawy. 

 

01:55:50.850 --> 01:55:54.951 

- Dziękuję Pani Krystyno, ale dla mnie to było 

zrozumiałe na początku, 

 

01:55:54.991 --> 01:55:56.452 

więc nie musimy tego dyskutować. 

 

01:55:56.492 --> 01:56:01.113 

Poprosimy Pana burmistrza, żeby nam te uchwały 

przedstawił i tyle. 

 

01:56:01.453 --> 01:56:04.013 

Dziękuję. 

 

01:56:04.053 --> 01:56:06.054 

Bardzo proszę, Pani Radna Karolina Szarłata. 

 

01:56:08.711 --> 01:56:12.872 

- Szanowni Państwo, mam takie zapytanie w 

zasadzie do chyba burmistrza 

 

01:56:12.952 --> 01:56:16.633 

albo do przewodniczącego Komisji Przestrzegania 

Prawa. 

 

01:56:16.673 --> 01:56:21.774 

Czy jest możliwość postawienia znaku 

ograniczającego prędkość 

 

01:56:21.854 --> 01:56:24.115 

na ulicy Chełmońskiego? 

 

01:56:24.175 --> 01:56:26.495 

Wiem, że to nie jest jeszcze droga utwardzona. 

 

01:56:26.555 --> 01:56:31.356 

Widnieje tam znak na zjeździe z Żwirki i Wigury na 

Chełmońskiego 

 

01:56:31.416 --> 01:56:35.178 

ograniczenie do 3,5 tony. 

 

01:56:35.258 --> 01:56:38.840 

Niestety problem poruszania się tam z zawrotną 

prędkością jest cały 

 

01:56:38.900 --> 01:56:43.644 

czas, zwłaszcza teraz, kiedy budują się nowe 

mieszkania i różni 

 

01:56:43.724 --> 01:56:50.268 

pracownicy z tych firm jeżdżą małymi busami z 

prędkością 

 

01:56:50.328 --> 01:56:52.990 

nie przesadzając nawet 80 kilometrów na godzinę. 

 

01:56:54.111 --> 01:56:58.135 
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Więc czy jest możliwość ustawienia takiego znaku z 

jednej i z drugiej 

 

01:56:58.175 --> 01:57:02.320 

strony ulicy od Czapskiego na wjazd na 

Chełmońskiego i ze Żwirki 

 

01:57:02.360 --> 01:57:04.342 

Wigury na Chełmońskiego. 

 

01:57:04.402 --> 01:57:09.027 

Takie znaki wiem, że są też na innych 

nieutwardzonych ulicach. 

 

01:57:10.629 --> 01:57:16.654 

Jeśli widniałby tam znak do 30 kilometrów na 

godzinę maksymalnie 

 

01:57:16.694 --> 01:57:19.736 

bylibyśmy wdzięczni jako mieszkańcy tej ulicy, 

 

01:57:19.776 --> 01:57:24.841 

bo naprawdę nie dość, że droga jest nieutwardzona 

i są tabuny kurzu, 

 

01:57:25.922 --> 01:57:28.444 

to po prostu stwarza to ogromne zagrożenie dla nas, 

 

01:57:28.484 --> 01:57:29.785 

mieszkańców i naszych dzieci. 

 

01:57:30.505 --> 01:57:32.867 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:57:32.927 --> 01:57:35.928 

- Szanowna Pani Radna, my problemu nie widzimy 

natomiast zazwyczaj 

 

01:57:35.968 --> 01:57:40.691 

było tak, że tego typu wnioski jednak przechodziły 

przez komisję. 

 

01:57:40.891 --> 01:57:45.474 

No taką praktykę mieliśmy, więc jak się wtedy 

komisja ustosunkuje, 

 

01:57:45.554 --> 01:57:49.116 

a urząd się nie pomyli to zrobimy zgodnie z 

wytycznymi komisji. 

 

01:57:49.136 --> 01:57:53.218 

- Tak patrzę na Przemka czy przyjmuje ten wniosek 

na słowo do komisji, 

 

01:57:53.278 --> 01:57:56.800 

czy musi mieć na piśmie? Nie wiem. Dobra, Pan 

Radny Jacek Światły. 

 

01:57:57.694 --> 01:57:59.495 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

01:57:59.535 --> 01:58:01.176 

Jeszcze jedna taka sprawa. 

 

01:58:01.236 --> 01:58:08.040 

Tutaj bardziej w kierunku Pana Burmistrza myślę i 

służb podległych. 

 

01:58:08.100 --> 01:58:10.902 

Prosiłbym zwrócić uwagę pracownikom Supekomu, 

 

01:58:10.962 --> 01:58:15.365 

którzy dokonują przycięć krzewów, trawy i tak dalej. 

 

01:58:15.885 --> 01:58:19.308 

Ponieważ na ulicy Kamiennej zamiast przyciąć to 

zdewastowali wszystko 

 

01:58:19.348 --> 01:58:22.350 

co mogli mieszkańcy tam wspólnoty mieszkaniowej. 

 

01:58:22.410 --> 01:58:24.091 

Ja wyślę zdjęcia dla Pana Burmistrza. 

 

01:58:24.151 --> 01:58:27.113 

Pan Burmistrz zobaczy, zamiast przyciąć to 

zdewastowali wszystko 

 

01:58:27.153 --> 01:58:28.674 

nie tylko krzewy, krzaki, które były, 

 

01:58:28.754 --> 01:58:30.780 

ale również i kwiaty. 

 

01:58:30.800 --> 01:58:33.101 

I zostawili to w takim stanie, że po prostu 

opłakanym. 

 

01:58:33.141 --> 01:58:35.562 

Dopiero mieszkańcy sobie sami gdzieś tam po 

prostu troszeczkę 

 

01:58:35.602 --> 01:58:36.742 

sprzątali. 

 

01:58:36.802 --> 01:58:38.603 
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Dlatego duża prośba jak już to wykonują, 

 

01:58:38.663 --> 01:58:40.950 

żeby to robili bym powiedział w sposób rzetelny,  

 

01:58:40.950 --> 01:58:43.747 

nie niszcząc tego czego nie muszą. Dziękuję. 

 

01:58:43.747 --> 01:58:45.903 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:58:45.903 --> 01:58:47.786 

- Panie Jacku bardzo proszę o [niezrozumiałe]. 

 

01:58:48.306 --> 01:58:51.368 

Ja jestem bardzo mocno wyczulony na tego typu 

elementy w związku 

 

01:58:51.388 --> 01:58:54.510 

z doświadczeniem, które przez wiele lat mi 

wykazywało, 

 

01:58:54.571 --> 01:58:57.512 

także na pewno zwrócę uwagę. Dziękuję. 

 

01:58:57.532 --> 01:58:59.714 

- Kwiatów nie wolno niszczyć, nie Panie Jacku. 

 

01:59:00.855 --> 01:59:03.516 

Bardzo proszę, Pan Radny Roman Wilczyński. 

 

01:59:03.577 --> 01:59:05.498 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu. 

 

01:59:05.538 --> 01:59:13.503 

Ja mam takie pytanie czy można by było 

zamontować barierki na cieku 

 

01:59:13.543 --> 01:59:16.145 

wodnym tam Struga Łochowska na ulicy 

Świerkowej. 

 

01:59:17.446 --> 01:59:23.370 

Tam jest ciek wodny i tam jest droga wzdłuż torów 

kolejowych, 

 

01:59:23.430 --> 01:59:28.674 

to jest koło działki tam numer 232/1 i tam jak 

zarośnięte to tam po 

 

01:59:28.734 --> 01:59:30.856 

prostu nie widać, że tam jest z boku barierka czy 

coś, 

 

01:59:30.876 --> 01:59:33.538 

żeby tam po prostu ktoś nie wjechał do tego rowu. 

 

01:59:33.558 --> 01:59:38.181 

Jak nie ma barierki, samochody mijając się tam jest 

droga wąska, 

 

01:59:38.221 --> 01:59:40.523 

może czasami ktoś wpaść tam do rowu i będzie 

kłopot. 

 

01:59:41.638 --> 01:59:46.121 

Tam jest kwestia zamontowania kwestia dwóch 

jakichś barierek i tyle. 

 

01:59:46.201 --> 01:59:47.942 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

01:59:49.804 --> 01:59:51.125 

- Panie Przewodniczący Szanowni Państwo, 

 

01:59:51.165 --> 01:59:55.288 

Panie Romanie oczywiście temat techniczny 

podobny jak tematy 

 

01:59:55.308 --> 01:59:59.330 

zgłaszane przez Pana Sebastiana odnotowany do 

realizacji w najbliższym czasie. 

 

02:00:02.132 --> 02:00:04.234 

- Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

02:00:04.334 --> 02:00:05.515 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

02:00:05.555 --> 02:00:08.577 

Trzy kwestie, dwie drobne, aczkolwiek o jedno 

miejsce chodzi. 

 

02:00:10.625 --> 02:00:15.069 

W budżecie zarezerwowaliśmy środki na wyjazd 

tam, 

 

02:00:15.089 --> 02:00:18.733 

gdzie dzisiaj przy ulicy Odrzańskiej ma miejsce 

inwestycja związana 

 

02:00:18.813 --> 02:00:24.078 

tak chyba z siecią marketów naprzeciwko Orlenu i 

tam ma być 

 

02:00:24.138 --> 02:00:26.821 
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zaplanowany wyjazd z tego miejsca. 

 

02:00:26.861 --> 02:00:29.563 

Jak to technicznie miałoby wyglądać? 

 

02:00:29.623 --> 02:00:31.525 

Bo tam jest chyba przestanek autobusowy obecnie. 

 

02:00:34.027 --> 02:00:37.548 

I jednocześnie wyjazd z ulicy Leśnej. 

 

02:00:37.588 --> 02:00:41.110 

Bardzo bym tylko poprosił o wycięcie drzew, 

 

02:00:41.150 --> 02:00:44.671 

ponieważ nie widać praktycznie z tej ulicy, 

 

02:00:44.711 --> 02:00:46.192 

kiedy się wyjeżdża. 

 

02:00:46.252 --> 02:00:50.474 

Wszystkie nadjeżdżające pojazdy z ulicy Odrzańskiej 

z Zielonej Góry 

 

02:00:50.514 --> 02:00:54.996 

w kierunku centrum miasta tak naprawdę bardzo 

mocno trzeba wyjechać 

 

02:00:55.056 --> 02:00:58.397 

pojazdem, żeby dojrzeć jakikolwiek inny pojazd, 

 

02:00:58.437 --> 02:01:00.258 

który się porusza w kierunku centrum. 

 

02:01:01.707 --> 02:01:06.490 

I pytam o ten wyjazd dlatego, że jest to bardzo 

zbieżne właśnie 

 

02:01:06.530 --> 02:01:11.713 

z ulicą Leśną z wyjazdem przy sklepie Kaczmarek 

Elektryk i robi nam 

 

02:01:11.753 --> 02:01:15.055 

się takie duże skrzyżowanie, chociaż ono formalnie 

skrzyżowaniem 

 

02:01:15.095 --> 02:01:19.017 

jeszcze nie jest tak naprawdę, ale natężenie ruchu 

tam na pewno 

 

02:01:19.077 --> 02:01:21.859 

w perspektywie najbliższych lat będzie spore. 

 

02:01:21.879 --> 02:01:25.621 

Zatem warto pochylić się nad tą koncepcją nieco 

bardziej. 

 

02:01:26.921 --> 02:01:28.622 

Ostatnia kwestia, Szanowni Państwo, 

 

02:01:28.662 --> 02:01:33.145 

Wysoka Rado, kwestia wykluczenia 

komunikacyjnego. 

 

02:01:33.465 --> 02:01:37.647 

Kiedy mamy do czynienia z okresem 

weekendowym, 

 

02:01:37.687 --> 02:01:42.929 

tak naprawdę połączenia miast Zielona Góra i 

Sulechów jest bardzo 

 

02:01:42.989 --> 02:01:45.331 

trudne. Jeśli ktoś nie ma pojazdu, 

 

02:01:45.371 --> 02:01:48.192 

to autobusy praktycznie nie jeżdżą, 

 

02:01:48.292 --> 02:01:51.474 

a pociągi oczywiście są w różnych tam 

konfiguracjach. 

 

02:01:52.274 --> 02:01:56.478 

Dlatego mam pytanie do Sekretarza Lubuskiego 

Trójmiasta. 

 

02:01:56.558 --> 02:02:01.622 

Czy oprócz tego, że skierowaliście sprawę do sądu w 

sprawie braku 

 

02:02:01.702 --> 02:02:04.944 

Szybkiej Aglomeracyjnej Kolei Lubuskiego 

Trójmiasta, 

 

02:02:04.984 --> 02:02:08.667 

poczynacie jakiekolwiek kroki, żeby jednak te nasze 

miasta bardziej 

 

02:02:08.687 --> 02:02:09.748 

skomunikować? 

 

02:02:09.788 --> 02:02:12.670 

Czy tylko oczekujemy na wokandę sądu w tej 

sprawie? 

 

02:02:13.931 --> 02:02:15.633 
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- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

02:02:20.263 --> 02:02:25.807 

- Zadrzewienie przy skrzyżowaniu Leśnej z 

Odrzańską na pewno zostanie 

 

02:02:25.847 --> 02:02:27.368 

podcięte. 

 

02:02:28.850 --> 02:02:35.054 

Jeśli ona jakby przesłania widoczność to 

bezwzględnie będziemy to robili. 

 

02:02:35.074 --> 02:02:38.917 

Zatoka autobusowa, o którą Pan pytał ona 

faktycznie w tej chwili 

 

02:02:38.957 --> 02:02:43.821 

koliduje z projektowanym zjazdem do tego centrum 

handlowego. 

 

02:02:43.901 --> 02:02:46.322 

Natomiast to był pierwszy wątek, 

 

02:02:46.382 --> 02:02:47.423 

który poruszyliśmy. 

 

02:02:47.483 --> 02:02:50.746 

Poruszył burmistrz w rozmowie z inwestorem, 

 

02:02:50.766 --> 02:02:52.248 

właścicielem tego terenu. 

 

02:02:52.288 --> 02:02:57.013 

Ta zatoka na jego koszt zostanie przeniesiona i jakby 

wybudowana 

 

02:02:57.053 --> 02:02:58.435 

w nowym miejscu. 

 

02:02:58.495 --> 02:03:02.539 

Patrząc od strony Zielonej Góry to za skrzyżowaniem 

z ulicą Leśną. 

 

02:03:02.559 --> 02:03:09.627 

W związku z czym dwie zatoki autobusowe jak były 

to tak docelowo będą. 

 

02:03:09.667 --> 02:03:12.150 

Natomiast ostatnie Pana pytanie. 

 

02:03:12.190 --> 02:03:16.836 

Wielokrotnie na ten temat mówiliśmy jako Lubuskie 

Trójmiasto. 

 

02:03:16.856 --> 02:03:19.238 

Ja też o tym wspominałem. 

 

02:03:19.279 --> 02:03:23.704 

Może Pan sobie to odsłuchać i przypomnieć jeśli 

Pan nie dosłyszał 

 

02:03:23.744 --> 02:03:25.346 

albo wyleciało Panu może z głowy. 

 

02:03:25.846 --> 02:03:29.429 

Oczywiście nie porzucamy myśli do tego, 

 

02:03:29.469 --> 02:03:36.555 

żeby w jakimkolwiek naborze najbliższym 

wystartować w ramach środków 

 

02:03:36.615 --> 02:03:39.357 

[niezrozumiałe] na skalt, bo zakładam, 

 

02:03:39.417 --> 02:03:41.138 

że o to Pan pyta. 

 

02:03:41.159 --> 02:03:48.064 

Więc sprawa z wykonawcą, który nie dopełnił 

swoich powinności, 

 

02:03:48.104 --> 02:03:51.687 

wręcz je zaniechał, to jest jeden wątek, 

 

02:03:51.787 --> 02:03:53.889 

a drugi wątek to to, co przed nami. 

 

02:03:55.228 --> 02:03:58.550 

I to wybrzmiało wielokrotnie. 

 

02:03:58.590 --> 02:04:02.913 

Więc potwierdzam Panu w tej chwili tak oczywiście 

będziemy gotowi 

 

02:04:02.973 --> 02:04:05.915 

do tego, żeby w najbliższych naborach, 

 

02:04:05.955 --> 02:04:18.342 

które będą organizowane startować ośrodki na 

realizację zadania skalt. 

 

02:04:18.402 --> 02:04:20.905 

Musi Pan o tym pamiętać i dobrze by było, 
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02:04:20.945 --> 02:04:22.806 

żeby Pan też o tym głośno mówił. 

 

02:04:22.866 --> 02:04:24.367 

Uczył mnie Pan przed chwilą kultury, 

 

02:04:24.407 --> 02:04:29.592 

więc moja taka uwaga, niech Pan słucha tego co 

mówię. 

 

02:04:32.954 --> 02:04:35.716 

To nie były środki znaczone, Panie Radny. 

 

02:04:35.756 --> 02:04:38.919 

To nie jest tak, że niezłożenie tego wniosku 

spowodowało, 

 

02:04:38.999 --> 02:04:45.504 

że Lubuskie Trójmiasto straciło bezpowrotnie 

możliwość na realizację 

 

02:04:45.544 --> 02:04:49.068 

skaltu, bo to był konkurs, tak. 

 

02:04:49.108 --> 02:04:52.230 

Tam wpłynęło ileś ofert i być może byłoby tak, 

 

02:04:52.290 --> 02:04:56.132 

że nawet przy rozpatrywaniu naszego wniosku tych 

środków byśmy 

 

02:04:56.172 --> 02:04:59.595 

nie dostali, więc nie chciałbym, żeby po raz kolejny 

Pan okłamywał 

 

02:04:59.635 --> 02:05:09.461 

ludzi mówiąc takie słowa, że bezpowrotnie 

straciliśmy okazję przez 

 

02:05:09.541 --> 02:05:13.284 

zaniechania, jak to Pan powiedział. 

 

02:05:17.891 --> 02:05:19.164 

I chyba tyle. Dziękuję. 

 

02:05:19.164 --> 02:05:21.973 

- Dziękuję. 

 

02:05:22.053 --> 02:05:24.394 

Pan Burmistrz drugi też się zgłasza, tak? 

 

02:05:24.434 --> 02:05:27.455 

- Ja tylko w jednym punkcie uzupełniając tą zieleń, 

 

02:05:27.475 --> 02:05:28.856 

o którą Pan Piotr wnioskował. 

 

02:05:28.896 --> 02:05:30.476 

Szanowni Państwo, proszę wziąć pod uwagę, 

 

02:05:30.516 --> 02:05:35.919 

że my w ostatnim czasie też tam dokonaliśmy na 

zgłoszenie inwestora 

 

02:05:35.979 --> 02:05:38.620 

w tej lokalizacji trochę wycinek i naszym zadaniem, 

 

02:05:38.680 --> 02:05:39.861 

czy naszym nawet kierunkiem było to, 

 

02:05:39.901 --> 02:05:41.702 

żeby nie ogołocić tego całego terenu. 

 

02:05:41.722 --> 02:05:44.643 

W związku z tym, że w najbliższym otoczeniu, 

 

02:05:44.703 --> 02:05:48.125 

czyli tej galerii projektowanej po lewej stronie, 

 

02:05:48.205 --> 02:05:52.187 

tam będzie zlokalizowany wjazd w innym troszeczkę 

miejscu docelowo. 

 

02:05:52.207 --> 02:05:56.889 

W związku z tym tutaj wycince podległy w tej 

konkretnej lokalizacji 

 

02:05:56.929 --> 02:05:59.770 

te drzewa i proszę też pamiętać o tym, 

 

02:05:59.850 --> 02:06:04.573 

że wzdłuż tej trasy też jest projektowany i będzie 

ścieżka, 

 

02:06:06.654 --> 02:06:08.174 

ciąg pieszo rowerowy. 

 

02:06:08.274 --> 02:06:14.005 

Dlatego ja to przyjmuję oczywiście, natomiast celem 

moim będzie to, 

 

02:06:14.045 --> 02:06:17.427 

że jak na dokumencie będę widział gdzie faktycznie 

kolizja wchodzi 

 

02:06:17.467 --> 02:06:21.190 
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z drzewem, to wtedy będziemy podawać decyzję o 

wycince całkowitej. 

 

02:06:21.230 --> 02:06:23.031 

Jeżeli nie to tylko i wyłącznie o przecinkach tak, 

 

02:06:23.051 --> 02:06:27.834 

żeby jednak tą zieleń w jak największym stopniu 

zachować i żeby 

 

02:06:27.874 --> 02:06:30.636 

trochę cienia dla tych spacerowiczów też było. 

 

02:06:30.696 --> 02:06:33.598 

Ale przyjmuję tylko, proszę troszeczkę chwilę czasu 

nam dać żebyśmy 

 

02:06:33.639 --> 02:06:37.061 

wiedzieli czy musimy faktycznie albo w jakim 

zakresie musimy tam 

 

02:06:37.101 --> 02:06:39.983 

wejść i zrobić porządek, tak. Dziękuję. 

 

02:06:40.339 --> 02:06:43.600 

- Dziękuję, ad vocem Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

Bardzo proszę, Panie Radny. 

 

02:06:44.100 --> 02:06:45.660 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

02:06:45.720 --> 02:06:49.221 

Nawiązując tutaj do mojego przedmówcy Sekretarza 

Lubuskiego 

 

02:06:49.261 --> 02:06:50.562 

Trójmiasta. 

 

02:06:50.582 --> 02:06:51.922 

Proszę mi przytoczyć chociaż jedno słowo, 

 

02:06:51.962 --> 02:06:56.023 

które można by zamknąć w katalogu słów kłamstwo, 

 

02:06:56.063 --> 02:07:00.724 

ponieważ środki bezpowrotne to miałem na myśli 

konkretnie ten wniosek. 

 

02:07:00.764 --> 02:07:04.165 

Konkretnie ten wniosek upadł, więc nie wiem czy to 

jest kłamstwo, 

 

02:07:04.185 --> 02:07:06.226 

chyba że Pan tak definicję rozumie kłamstwa. 

 

02:07:07.978 --> 02:07:12.219 

Oczywiście na horyzoncie tych środków za wiele nie 

ma, 

 

02:07:12.259 --> 02:07:17.241 

więc trudno dzisiaj nawet Wam powiedzieć jako 

Lubuskiemu Trójmiastu, 

 

02:07:17.341 --> 02:07:21.842 

że te studium wykonalności, które bardzo dużo 

kosztowało wiele 

 

02:07:21.902 --> 02:07:24.503 

samorządów, sama inwestycja i dokumentacja, 

 

02:07:24.523 --> 02:07:26.404 

która była bardzo obszerna. 

 

02:07:26.424 --> 02:07:29.985 

Ja akurat nie mam wiedzy na jaki okres ta 

dokumentacja będzie ważna. 

 

02:07:31.306 --> 02:07:35.367 

I do jakiego momentu Wy możecie się tą 

dokumentacją posługiwać przy 

 

02:07:35.407 --> 02:07:37.228 

kolejnych naborach. 

 

02:07:37.268 --> 02:07:40.289 

Niemniej fakt jest taki, że dzisiaj mieszkańcy 

borykają się 

 

02:07:40.329 --> 02:07:45.970 

z wykluczeniem komunikacyjnym, a stwierdzenie, 

 

02:07:46.010 --> 02:07:49.492 

które Pan utrzymuje, że tutaj faktycznie tylko ten 

podmiot, 

 

02:07:49.512 --> 02:07:54.453 

który wygrał konkurs na dokumentację i na 

składanie jest winny. 

 

02:07:54.473 --> 02:07:57.134 

No to my się akurat w tej kwestii rozwijamy Panie 

Sekretarzu 

 

02:07:57.174 --> 02:07:58.954 

Lubuskiego Trójmiasta, ponieważ uważam, 
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02:07:58.994 --> 02:08:03.195 

że przy tak ważnym i tak wielkim dużym zadaniu to 

Waszym obowiązkiem 

 

02:08:03.215 --> 02:08:06.836 

było dopilnować, aby ten wniosek został w czas 

złożony, 

 

02:08:06.916 --> 02:08:09.776 

a nie tej firmy wyłącznie i zwalać dzisiaj winę. 

 

02:08:09.836 --> 02:08:11.937 

Oczywiście sąd to określi, ale... 

 

02:08:12.777 --> 02:08:15.918 

no niestety odpowiedzialność bierzecie Wy jako 

Zarząd Lubuskiego 

 

02:08:15.978 --> 02:08:17.379 

Trójmiasta. 

 

02:08:17.479 --> 02:08:19.499 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan, Burmistrz Marcin 

Górzny. 

 

02:08:25.821 --> 02:08:29.723 

- Ważność ma dokumentacja projektowa. 

 

02:08:29.763 --> 02:08:34.684 

Przy tym projekcie dokumentacja projektowa na 

tym etapie nie była 

 

02:08:34.744 --> 02:08:38.146 

planowana, ponieważ realizacja miała się odbywać 

w trybie zaprojektuj 

 

02:08:38.166 --> 02:08:42.007 

i wybuduj. 

 

02:08:42.067 --> 02:08:45.388 

Więc jedynym dokumentem, który mamy to 

studium wykonalności to jest 

 

02:08:45.428 --> 02:08:50.990 

dokument jakby bezterminowy, to znaczy 

wprowadzenie jakiegokolwiek 

 

02:08:51.070 --> 02:08:55.972 

elementu, który zmieni stan faktyczny spowoduje jej 

nieważność, 

 

02:08:56.032 --> 02:08:57.052 

a takich planów nie ma. 

 

02:08:57.092 --> 02:09:01.274 

Więc zapewniam Pana i uspokajam, w ciągu 

najbliższego roku, 

 

02:09:01.334 --> 02:09:05.218 

dwóch, trzech lat to studium wykonalności cały czas 

będzie ważne 

 

02:09:05.258 --> 02:09:09.862 

i będzie podstawą do tego, żeby złożyć wnioski w 

jakimkolwiek 

 

02:09:09.902 --> 02:09:12.804 

naborze, a potem będzie podstawą do tego, 

 

02:09:12.844 --> 02:09:16.007 

żeby ogłosić przetarg w trybie zaprojektuj i 

wybuduj. 

 

02:09:20.885 --> 02:09:27.914 

Perspektywa unijna ze względów, które Pan jako 

Radny PiS-u powinien 

 

02:09:27.974 --> 02:09:32.961 

mieć na szczególnym względzie jest w tej chwili w 

stanie począt... 

 

02:09:35.405 --> 02:09:39.247 

jest w tej chwili w stanie dopiero początkowym, tak. 

 

02:09:39.307 --> 02:09:46.009 

My środki z tej perspektywy unijnej KPO dopiero 

zaczynamy wydawać. 

 

02:09:46.049 --> 02:09:48.250 

Dlaczego tak się dzieje, dlaczego dopiero w tej 

chwili, 

 

02:09:48.350 --> 02:09:52.812 

a nie kilka lat temu, no to akurat powinien się Pan 

uderzyć w pierś. 

 

02:09:52.852 --> 02:09:54.333 

Nie jest to do mnie pytanie. 

 

02:09:54.353 --> 02:10:02.316 

Natomiast zapewniam Pana, że obserwujemy ruchy, 

 

02:10:02.356 --> 02:10:08.517 

które się mogą w najbliższym czasie wydarzyć i mam 

nadzieję, 
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02:10:08.517 --> 02:10:11.409 

będziemy mieli dobre informacje dla Pana między 

innymi. 

 

02:10:11.409 --> 02:10:15.822 

Chyba że Panu zależy na tym, żeby punktować 

Zarząd Lubuskiego 

 

02:10:15.822 --> 02:10:19.900 

Trójmiasta, no to wtedy pewnie może się Pan 

skrzywić.  

 

02:10:19.900 --> 02:10:25.500 

Natomiast oczywiście potwierdzam, że jako Zarząd 

Lubuskiego Trójmiasta  

 

02:10:25.500 --> 02:10:28.644 

bierzemy na siebie odpowiedzialność za to co się 

stało, tak. 

 

02:10:28.644 --> 02:10:33.877 

Wydarzyło się to w tej kadencji, więc nie bardzo 

rozumiem, 

 

02:10:33.917 --> 02:10:37.639 

dlaczego Pan przy każdej możliwej okazji to 

podkreśla, tak. 

 

02:10:39.059 --> 02:10:42.960 

Wszyscy już to dzisiaj wiedzą, Panie Radny. Nie tylko 

Pan. 

 

02:10:43.000 --> 02:10:45.981 

- Może Pan przytoczyć to kłamstwo, gdzie ja tam 

wprowadzam mieszkańców 

 

02:10:46.001 --> 02:10:48.482 

w błąd, a jedyna rzecz, na której mi zależy, 

 

02:10:48.522 --> 02:10:52.863 

Panie Burmistrzu, to jest to, żeby był rozwój 

infrastruktury 

 

02:10:52.963 --> 02:10:55.606 

w województwie lubuskim i na tym mi zależy, 

 

02:10:55.646 --> 02:10:56.687 

na niczym innym. 

 

02:10:56.727 --> 02:10:57.767 

Tak że proszę nie wmawiać nam, 

 

02:10:57.807 --> 02:11:01.010 

że zależy nam na grillowaniu i tak dalej. 

 

02:11:01.050 --> 02:11:08.536 

Nam zależy, żeby województwo i Gmina Sulechów 

się rozwijało. 

 

02:11:08.576 --> 02:11:12.780 

- Pan Burmistrz Wojciech Szefner. 

 

02:11:12.840 --> 02:11:14.681 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:11:14.701 --> 02:11:18.480 

Szanowni Państwo. 

 

02:11:18.520 --> 02:11:20.181 

Króciutko tylko, żeby już, bo myślę, 

 

02:11:20.201 --> 02:11:24.264 

że bardzo dużo elementów słów zostało użytych w 

tych wypowiedziach 

 

02:11:24.304 --> 02:11:25.725 

w tym wątku. 

 

02:11:25.745 --> 02:11:28.428 

Jestem przekonany, że wszystkim Państwu Radnym, 

 

02:11:28.488 --> 02:11:30.970 

tak jak i wszystkim burmistrzom i tak samo 

Lubuskiemu Trójmiastu, 

 

02:11:31.010 --> 02:11:34.733 

zależy na tym, aby móc pozyskiwać jak największe 

środki finansowe, 

 

02:11:34.773 --> 02:11:38.015 

które ulokowane zostaną na terenie wszystkich 

samorządów. 

 

02:11:38.055 --> 02:11:40.017 

Do tego jesteśmy zgodni. Dziękuję bardzo. 

 

02:11:41.522 --> 02:11:45.363 

- Dziękuję i taka odpowiedź łagodząca jest lepsza. 

 

02:11:45.463 --> 02:11:47.764 

- Panie Przewodniczący, ale nie uzyskałem 

odpowiedzi, 

 

02:11:47.784 --> 02:11:50.544 

bo jednak padło stwierdzenie, że ja wprowadzam w 

błąd. 
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02:11:50.564 --> 02:11:53.325 

W którym momencie Panie Burmistrzu Górzny, 

 

02:11:53.385 --> 02:11:55.705 

że ja gdzieś kłamię, że ja wprowadzam w błąd. 

 

02:11:56.566 --> 02:11:59.066 

- Panie Radny, bardzo proszę się zgłaszać do 

dyskusji. 

 

02:11:59.166 --> 02:12:00.967 

- Chciałbym uzyskać odpowiedź. 

 

02:12:01.107 --> 02:12:05.728 

- My tutaj sobie z Radnym Miłoszem żartujemy kto 

ma krótki lont się 

 

02:12:05.788 --> 02:12:07.808 

szybko odpala. 

 

02:12:07.848 --> 02:12:10.309 

Bardzo proszę, Pani Radna Krystyna Jagodzińska 

Kochaniak. 

 

02:12:12.296 --> 02:12:17.140 

- A ja zwróciłam uwagę na wypowiedź Pana 

Burmistrza i chciałam 

 

02:12:17.200 --> 02:12:22.124 

podziękować Panu Burmistrzowi, że nam łaskawie 

nas oświecił, 

 

02:12:22.184 --> 02:12:27.029 

że Lubuskie Trójmiasto przygotowując 

dokumentację w tym programie, 

 

02:12:27.049 --> 02:12:30.332 

o którym wspomnieliśmy nie traci ważności. 

 

02:12:32.071 --> 02:12:36.556 

Czyli będzie obowiązywać np. przy ogłoszeniu 

kolejnego naboru 

 

02:12:36.636 --> 02:12:38.678 

i takich informacji nam brakuje. 

 

02:12:38.718 --> 02:12:42.502 

Nie byłoby żadnych dyskusji gdyby radni takie rzeczy 

wiedzieli. 

 

02:12:42.542 --> 02:12:48.389 

Jaki jest problem poinformowania Rady Miejskiej w 

Sulechowie skoro 

 

02:12:48.429 --> 02:12:52.994 

jesteśmy w tym Lubuskim Trójmieście, to my radni 

też musimy wiedzieć 

 

02:12:53.034 --> 02:12:54.115 

co tam się dzieje, tak? 

 

02:12:54.475 --> 02:12:56.838 

Nie mamy tej informacji, dzięki Panie Burmistrzu, 

 

02:12:56.858 --> 02:12:59.080 

przynajmniej o jedną się mniej martwimy, 

 

02:12:59.120 --> 02:13:04.265 

że dokumentacja straci termin, że jest 

bezterminowa i to są 

 

02:13:04.305 --> 02:13:06.347 

wiadomości, które nam są potrzebne. 

 

02:13:06.367 --> 02:13:07.388 

Dziękuję Panie Burmistrzu. 

 

02:13:07.428 --> 02:13:09.610 

- Dziękuję. 

 

02:13:09.671 --> 02:13:11.092 

Bardzo proszę, Pan Radny Jerzy Rozynek. 

 

02:13:13.554 --> 02:13:15.377 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:13:15.437 --> 02:13:19.361 

Panie Burmistrzu, nie będzie już takich górnolotnych 

rzeczy. 

 

02:13:19.381 --> 02:13:21.563 

Ja mam proste pytanie. 

 

02:13:21.643 --> 02:13:25.608 

Dużo jeżdżę rowerem i interesuje mnie kto dba o 

czystość na ścieżkach 

 

02:13:25.648 --> 02:13:30.293 

rowerowych, bo np. na ścieżce od ulicy 

Warszawskiej w kierunku Nowego 

 

02:13:30.333 --> 02:13:37.420 

Światu od tygodni chyba z kosza wypływają śmieci, 
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02:13:37.480 --> 02:13:42.803 

nikt tego nie czyści i to na wielu ścieżkach tak się 

dzieje. 

 

02:13:42.863 --> 02:13:44.964 

I także drugie pytanie. 

 

02:13:45.004 --> 02:13:51.027 

Kwestia cmentarza komunalnego, gdzie Supekom 

zawiaduje tym 

 

02:13:51.067 --> 02:13:54.950 

cmentarzem, pobiera opłaty od ludzi, 

 

02:13:54.990 --> 02:13:56.911 

którzy tam chowają swoich bliskich, 

 

02:13:57.011 --> 02:14:02.096 

a wiele do życzenia pozostawiają przejścia pomiędzy 

grobami, 

 

02:14:02.136 --> 02:14:04.838 

ścieżki zarośnięte chwastami. 

 

02:14:04.979 --> 02:14:08.101 

Rozumiem, że część ludzi dba o to, 

 

02:14:08.161 --> 02:14:12.485 

ale część nie dba, ale opłaty są pobierane i warto by 

było zadbać 

 

02:14:12.545 --> 02:14:15.968 

o to, żeby można było poruszać się po cmentarzu w 

miarę przyzwoitych 

 

02:14:16.009 --> 02:14:20.573 

warunkach. Dziękuję bardzo. 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

02:14:20.653 --> 02:14:22.814 

- Odpowiedź doskonale pewnie Państwo wszyscy 

znacie. 

 

02:14:22.835 --> 02:14:27.218 

Firma, spółka Supekom zajmuje się ma dwa 

postępowania, 

 

02:14:27.258 --> 02:14:30.941 

czyli zarówno utrzymaniem zieleni jak i czystości na 

terenie gminy. 

 

02:14:30.961 --> 02:14:33.884 

Wnioski przyjmuje i zgłoszę. 

 

02:14:33.904 --> 02:14:36.606 

No co mam powiedzieć, no. Tak? 

 

02:14:36.646 --> 02:14:37.787 

Wystarczająca odpowiedź? 

 

02:14:37.867 --> 02:14:39.849 

Dziękuję. 

 

02:14:39.949 --> 02:14:41.110 

- Dziękuję. 

 

02:14:41.150 --> 02:14:43.832 

I nie trzeba czterech ad vocem, nie? 

 

02:14:43.872 --> 02:14:45.674 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

02:14:47.287 --> 02:14:50.131 

- Ja tylko chciałbym pewną rzecz wyjaśnić. 

 

02:14:50.171 --> 02:14:56.480 

Pan Piotr jest osobą bezpartyjną, przynależy tylko w 

gminie do klubu PiS. Dziękuję. 

 

02:14:56.540 --> 02:14:59.825 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosu w dyskusji. 

 

02:14:59.865 --> 02:15:02.308 

No wiesz co. 

 

02:15:02.368 --> 02:15:04.110 

Bardzo proszę, Pan Rady Przemysław Pokład. 

 

02:15:04.170 --> 02:15:06.071 

- Dziękuję bardzo. 

 

02:15:06.111 --> 02:15:08.853 

Nie tylko z apelem takim, z takim apelem chyba, 

 

02:15:08.893 --> 02:15:12.496 

znaczy na pewno w moim imieniu, ale w imieniu 

członków komisji ja 

 

02:15:12.536 --> 02:15:16.759 

bardzo proszę, bo też Pan Burmistrz Szefner 

wspomniał, 

 

02:15:16.779 --> 02:15:19.421 

że komisja się zajmuje takimi sprawami. 

 

02:15:19.461 --> 02:15:22.063 
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Mam prośbę do radnych i do mieszkańców, 

 

02:15:22.683 --> 02:15:24.445 

że jeżeli mają jakiekolwiek problemy i chcą, 

 

02:15:24.485 --> 02:15:27.728 

to niech napiszą pismo jak najszybciej do komisji, 

 

02:15:27.768 --> 02:15:29.530 

bo byśmy się tym wszystkim zajęli, 

 

02:15:29.550 --> 02:15:32.914 

żeby nie było tak, że wybiórczo będzie musieli się w 

lipcu spotykać 

 

02:15:32.934 --> 02:15:34.815 

i w sierpniu. Zaraz ktoś powie dobra od tego 

jesteście, 

 

02:15:34.836 --> 02:15:38.309 

ale nasza komisja naprawdę dużo pracuje, 

 

02:15:38.349 --> 02:15:42.455 

praktycznie co miesiąc mamy osobne jedno 

posiedzenie lub dwa. 

 

02:15:42.495 --> 02:15:45.739 

Tak że prosilibyśmy o wyrozumiałość, jeżeli tutaj 

Pani Radna 

 

02:15:45.819 --> 02:15:49.343 

też wspominała mi wcześniej jeszcze ulicy 

Południowej, 

 

02:15:49.444 --> 02:15:53.609 

to żeby napisać takie wnioski i pisma i my się tym 

zajmiemy. Dziękuję bardzo. 

 

02:15:54.110 --> 02:15:56.013 

- Pisma się nie zgubią i zawsze są. 

 

02:15:58.556 --> 02:16:00.038 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

02:16:00.058 --> 02:16:01.821 

przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:16:01.881 --> 02:16:05.265 

Szanowni Państwo zamykam XVII sesję Rady 

Miejskiej w Sulechowie IX 

 

02:16:05.285 --> 02:16:06.387 

kadencji. Dziękuję bardzo. 

 


